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S 1. izredne seje obč inskega sveta 

OBČINSKI SVET IMENOVAL DELOVNA TELESA 
Demitrij Perčič (ponovno) podžupan občine Kamnik 

je 26 svetnikov, so namreč imenovali sedem
članski nadzorni odbor občine Kamnik, šest se
dem članskih odborov občinskega sveta, komisi
jo za vloge in pritožbe, statutarno pravno komi
sijo in svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu. Več na 3- strani 

Prva izredna seja novega občinskega sveta v 
ponedeljek, 13- januarja, je bila končana v dob
re četrt ure. To kaže, kot je dejal župan Tone 
Smolnikar, da so politične stranke uspele zelo 
dobro uskladiti svoje predloge za sestavo delov
nih teles občinskega sveta. Na seji, udeležilo seje 

Novoizvoljeni občinski svetniki in svetnice so se prvič sestali na seji občinskega sveta 18. 
decembra lanskega leta. Ob zaključku seje so si v poročni dvorani zaželeli srečno in uspešno v 
letu 2003 in vseh štirih letih mandata. FRANC SVETELJ 

o t o d e l z a .'j t o l e t 
V p r o s t o r i h G a l e r i j e - z b i r 

k e M i h a Maleš n a G l a v n e m 
t r g u 2 v K a m n i k u je Kulturni 
center Kamnik v četrtek 9. janu-

toplo pozdravil i umetnikovo 
hči Travico Maleš Grešak in nje
no družino. Na spominskem 
posnetku slovesnosti so ob njej 

arja, pripravil slovesno odprtje 
razstave 100 DEL ZA 100 LET ob 
stoletnici rojstva kamniškega 
rojaka, znanega slovenskega li
kovnega umetnika Mihe Male-
ša. Številni zbrani Kamničani so 

in možu njuni trije otroci Miha, 
Jure in Katarina (manjka še tri
najstletna Veronika) ter pred
stavniki Kulturnega centra Kam
nik - v. d. ravnateljice Zora Tor-
kar (na levi) ter avtorja razstave 
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Marko Lesar in Barbara Savenc 
(druga in tretji z desne). Zanimi
va razstava stotih Maleševih olj 
in grafik bo odprta do 31. maja 
vsak dan, razen nedelje in 
ponedeljka, o d 9. do 13. in o d 
16. do 19. ure. Vodenje po raz

stavi bo vsako tretjo 
soboto ob 16. uri, pr
vič to soboto, 18. ja
nuarja. Tega dne se 
bo ob 10. uri pričel tu
di Malešev otroški sa
lon p o d naslovom 
O d papirja do knjige, 
na katerem bo vsak 
otrok izdelal knjigico 
lastnih mojstrovin. 
Otroška l ikovna de
lavnica bo potekala 
vsako tretjo soboto, 
predvidoma do kon
ca maja. 

V razs tavišču Ve
r o n i k a pa je o d 
10. do 30. januarja na 
ogled razstava alpini
sta in gorskega reše
valca Ceneta Griljca 
na temo OSEMTISO-
ČAKI. Oljne slike pri

kazujejo štirinajst osemtisoča-
kov Himalaje. Razstava, ki je po
svečena 110-letnici Slovenskega 
planinskega društva in Planin
skega društva Kamnik, je odpr
ta vsak dan od 10. do 12. in o d 
16. do 19. ure, ob nedeljah o d 
10. do 12. ure. 

Več o obeh razstavah in avtor
jih v naslednji številki Kamniš
kega občana. 

V E R A MEJAč 

42. leto Kamnik, 16. januarja 2003 

ZIMSKE RADOSTI NA SNEGU 
Sneg, beli spremljevalec zime, ki smo ga tako hrepeneče pričakovali v času božično-novoletnih praz

nikov, je nekoliko zamudil in nas razveselil šele v začetku januarja. Zasnežena pobočja so kaj hitro 
oživela, mlado in malo manj mlado se je sankalo, smučalo, izdelovalo snežene može in si privoščilo 
druge radosti, ki jih prinaša prava bela zima. V idiličnem okolju golf igrišča v Volčjem Potoku so ure
jene proge za tek na smučeh, na Veliki Lasni pa so na hribini »kurje vasi« zagnani domačini lepo ure
dil i smučišče z vlečnico, kjer je možno tudi nočno smučanje. 

M e d sankanjempo hribčku pod Ljubljansko cesto pa sem spoznala nasmejane in razigrane Hribar
jeve z Aškerčeve ulice v Kamniku, ki so resnično posebni in duhovno bogati ljudje. Zvonka in Franci 
podarjata brezmejno ljubezen dveinpolletni hčerki Ireni, k i sta jo pričakovala dolgih petnajst let, in 
rejencema, invalidnima otrokoma Žigu in Urošu. Skupaj doživljajo lepe trenutke ob vikendih, med 
prazniki in počitnicami. Več o tej zanimivi družini na 7. strani. V E R A MEJAČ 

S K A V T I P O N E S L I 
LUČ M I R U 
Poleg številnih osebnih 
in pisnih voščil v podo
bi najrazličnejših voščil
nic, nekatere med njimi 
so bile resnično izvirne 
in že kar prave male 
umetnine, smo se raz
veselil i tudi obiska 
kamniških skavtov, k i 
so v naše uredništvo 
prinesli Luč miru. Na 
fotografiji z leve: Petra 
Vrankar, Urša Sušnik in 
Martin Pregl ter odgo
vorna urednica. Pla
men, prižgan v votl ini 
Jezusovega rojstva v 
Betlehemu, naj bi gorel 
v čim več družinah in prinašal 
mir. Kamniški skavti in skavti-
nje so plamen ponesli v župnij
ske cerkve kamniške občine in 
prvič tudi v javne ustanove - na 
Občino Kamnik županu ter ob
činskim svetnicam in svetni
kom, v OŠ Toma Brejca in OŠ 
Šmartno v Tuhinju, W Z Anto
na Medveda, Matično knjižnico 
Kamnik, TIC, Z U I M in v naše 
uredništvo. Prižgan plamen mi
ru so ljudje ponesli v svoje do
move in ob tem poiskali zakla
de drug v drugem.. . Poslanstvo 

Luči miru so organizatorji po
imenovali »dar sosedu« z name
nom nagovoriti ljudi, da se spu
stijo z gora predsodkov in 
sprejmejo svojega soseda, so
človeka kot dar. Tisto, po če
mer se razlikujemo, pa naj v 
svetlobi Luči miru postane naše 
bogastvo. Prostovoljni prispev
ki, zbrani ob deljenju plamena 
Luči miru, gredo vsako leto ka-
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teti o d dobrodeln ih organiza
cij, letos skupnosti Barka v Zbi-
ljah pri Medvodah, v kateri živi
jo in delajo odrasle osebe z 
motnjami v duševnem razvoju 
in njihovi spremljevalci, k i so 
večinoma prostovoljci. 

Da bi Luč miru grela srca, da 
na svetu bo mir in veselje! 

SAŠA MEJAČ 
o d g o v o r n a u r e d n i c a 

P e r o v o 25, K a m n i k 
! 
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Kamniški občan bo ponovno med vami v četrtek, 30. janu
arja. Članke oddajte najpozneje do srede, 22. januarja; ogla
se, zahvale in obvestila pa do torka, 28. januarja, v naše ured
ništvo v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med občino in sodiš
čem, I. nadstropje), tel.: 01/83 91311 in 041/662 450. 

Uredništvo odprto:ponedeljek 8"-15'', torek 8h-13\ 
sreda 8h-12" in 13K1T. 
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ZIMSKIH SP0RTMH OBLAČIL 

d o U 0 % o d 13.1.do 3,3. ' 

NAJBOLJŠI SERVIS SMUČI 

V MESTU! 

P O L I G L O T 

50LA ZA TUJE JEZII 

DOMŽALE 
L j u b l j a n s k a c e s t a 1 1 0 

tel./faks: 01/724-30-89 
www.poiiglot.si 

vpis: do 5. 2. 2003 

tet ansambel bratov P O L J 0 N Š E K 
NEDELJA, 9. FEBRUAR, OB 17. URI, ŠPORTNA DVORANA KAMNIK 

* ans. IGOR in ZLATI ZVOKI * SAŠA LENDERO 
* ans. BRANETA KLAVŽARJA * jodtar LOJZ 
* ans. POGUM * humor »KOCJANOV PNT« iz SNOVIKA 

iteljica prireditve: SAŠA LENDEfi 
Po koncertu bo zabava ob glasbi ansamblov v živo 

PRODAJA VSTOPNIC: 
KAMNIK: TURISTIČNA AGENCIJA 

VERONIKA, 01/831 7000 
MENGEŠ: HRAM ROŽICE 031/369 A*3 031/222 LLL 
SREDNJA VAS: bar PINOCCHIO 031/881 872 

REZERVACIJE PO TELEFONU 

http://www.dude.si
http://www.hp-commerce.si
http://www.poiiglot.si


2 16. januarja 2003 S PRVE SEJE NOVEGA OBČINSKEGA SVETA Kamniški OBČAN 
Ž u p a n Tone Smolnikar na 1. seji obč inskega sveta Pogled s tretjim o č e s o m na prvo obč insko sejo 

V e č j a p o z o r n o s t 
m e s t u 
Odprtje Šutne - ureditev Trga svobode - večji vrtec 

Kot smo že poročali s 1. seje novega občinskega sveta 18. de
cembra lani, je župan Tone Smolnikar v svojem nastopnem govo
ru poudaril nekatere zelo aktualne naloge, ki čakajo občinsko vod
stvo v naslednjem mandatnem obdobju. Zaradi aktualnosti danes 
obširneje povzemamo njegove najpomembnejše poudarke. 

Potem, ko je poudaril, da naša občina s 27.000 prebivalci in tu
di po površini sodi med največje slovenske občine, je dejal, da smo 
pred osmimi leti navzlic začetnim težavam na področju lokalne sa
mouprave zastavili trdne in odločne, čeprav včasih nekoliko počas
ne korake v našem razvoju. Dosežkov ni bilo malo. Za uspešen na
daljnji razvoj bo treba nekoliko umiriti včasih pregrete strasti, ki 
temeljijo le na idejah, ne pa na stvarni materialni podlagi občine. 

»Zavedam se, da bo leto, ki prihaja, eno najzahtevnejših, ker bo 
tudi na področju lokalne samouprave prineslo veliko novega. Novi 
zakoni na področju urejanja prostora in varstva okolja, zlasti na 
področju graditve objektov, nas bodo na nek način omejevali, ker 
državni zbor še ni sprejel podzakonskih aktov in drugih vzpored
nih zakonov, ki bodo spremljali izvajanje naših prostorskih izved
benih aktov. Tega se zavedamo, zato smo se že dogovarjali, kaj 
ukreniti, da bi določene spremembe zazidalnih načrtov vendarle 
skušali speljati še po starem. V nasprotnem primeru bomo bloki
rani, čeprav smo sprejeli dolgoročni in srednjeročni prostorski 
plan. Tega se bomo morali zavedati tudi pri obravnavi gradiva na 
sejah občinskega sveta, če bomo hoteli zadovoljiti vse tiste ljudi, 
ki so štiri leta čakali na spremembe prostorskih aktov in na pogo
je, da bi si uredili svojo domačijo, delavnico, podjetje ali kaj dru
gega,« je poudaril župan Smolnikar. 

V nadaljevanju je posebno pozornost namenil šolstvu in otroš
kemu varstvu in dejal, da nas čakajo pomembne naloge na pod
ročju osnovnega šolstva, kjer bo potrebno veliko strpnosti tudi pri 
obravnavi prihodnjega občinskega proračuna. Dve tretjini prora
čunskih sredstev je namreč že razdeljenih za kritje zakonskih in 
drugih obveznosti. Zato bo potrebno kar najbolj razumno dolo
čiti delitev preostale tretjine proračunskih sredstev, če bomo ho
teli urediti razmere na področju otroškega varstva. »Na eni prvih 
sej občinskega sveta se bomo odločali, kako in kje zagotoviti no
vih 80 do 100 mest za predšolske otroke. Prisluhniti bomo morali 
željam javnih zavodov, željam staršev in seveda tudi ljudem, ki bo
do'potrebovali pitno vodo, kanalizacijo, cesto itd.« 

Po mnenju župana Smolnikarja bo potrebno v prihodnje name
niti več pozornosti širšemu območju mesta Kamnik. Dejal je, da je 
bil večkrat kritiziran, češ, da je bilo veliko sredstev proračuna na
menjenih predvsem za delo v Tuhinjski dolini, v Šmarci in Volčjem 
Potoku in da je na takšne kritike odgovarjal, da je treba najprej 
zagotoviti zdravo pitno vodo ljudem, ki je še nimajo in s kakšnim 
kilometrom asfalta tudi boljše in udobnejše življenjske pogoje. 

V zvezi z urejanjem mesta je posebej poudaril, da bo predlagal 
odprtje Šutne, seveda se bo potrebno še dogovoriti glede same iz
vedbe. Tudi za izkop tunela oz. rova od Trga svobode do stražne-
ga stolpa na Malem gradu, vključno z napeljavo infrastrukture, bo 
potrebno zagotoviti okrog 15 milijonov SIT. V ta sklop spada tu
di ureditev Trga svobode, ki mora postati pomembna točka osred
njega dela starega mesta. 

V zvezi z objektom na Starem gradu je dejal, da je občina tik 
pred podpisom pogodbe z novim najemnikom. Na skupnem se
stanku z vsemi najemniki so se dogovorili, da je treba pri uporabi 
te stavbe narediti red. Predvidevajo, da bo spomladi Stari grad 
spet zaživel. 

Občina bo tudi v prihodnje zagotavljala pogoje za razvoj turiz
ma. Ko je pred tednom dni zapadlo na Veliki planini 40 cm sne
ga, je bil župan pred veliko dilemo, kako zagotoviti pogoje za de
lovanje smučišča, saj ni bilo niti tolarja za pogon teptalcev. Odlo
čil se je poskusiti še to zimo, vendar bo treba v proračunu za ta na
men predvideti določena sredstva. Prepričan je tudi, da bodo o ok
viru ljubljanske regije in v dogovorih z ljubljansko županjo, ki je 
Kamničanka, in domžalsko županjo našli dogovor, da Velika pla
nina kot rekreacijski center ne bi ugasnila. Vesel je tudi spozna
nja velikoplaninskih pašnih skupnosti, da Velika planina ne more 
biti poligon za avtokros, pač pa, da jo moramo ohraniti kot vir pit
ne vode tudi za Zgornjo savinjsko dolino. Planino je treba zapre
ti za promet in jo pustiti našim naslednikom vsaj tako kot je da
nes. 

Prisluhniti bo treba tudi razvoju Term Snovik. Poudaril je, da je 
prepričan in da verjame v uspeh term, čeprav sam minister Rop ni 
verjel, da bodo Terme resnično tako zaživele. Glede kulture pa žu
pan Smolnikar meni, da je država z novim zakonom o kulturi na
ložila lokalnim skupnostim nove dodatne naloge. Boji se, da se bo 
to odražalo v finančnem prilivu v občinski proračun. 

Na koncu je župan poudaril, da bo takoj po novem letu pova
bil vodje svetniških skupin oziroma predsednike strank na pogo
vor o osnutku proračuna za leto 2003, kjer se bodo pogovorili o 
izhodiščih gospodarjenja s proračunskimi sredstvi in občinskim pre
moženjem v letošnjem letu in o uskladitvi številnih potreb in že
lja na eni strani ter možnostih na drugi strani. 

, FRANC SVETELJ 

Kamniški Občan - Izdajatelj Bistrica, d.o.o, Kamnik. 
Odgovoru . urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon. Tehnični urednik franci Vidic. 
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode informativne 
narave, za katere se na podlagi Zakona o 1)1 )V obračunava davek na dodano vrednost 
postopali 8.5%. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan izhaja dvakrat mesečno v 
nakladi T 0.200 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva občine Kamnik brezplačno. 
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino in sodiščem), 
tel..- 01/83-91-311,041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mall: sasamejac®volja.net 
Nenaročenlh člankov in fotografij ne honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vrača
mo. Grafična priprava Delo -TČR, d.d., tisk Set d.d., Ljubljana dne 16.1.2003. 

Prvo srečanje novih občinskih svetnikov in svetnic 
N a pr v i seji novega občinskega sveta, 18. decembra 2002, k i 

se je je udeležilo vseh 29 svetnic in svetnikov, smo zabeležili ne
kaj pogledov na dogajanje v sejni dvorani in izven nje. Najprej 
poglejmo, kako so se svetniki posameznih strank na prvi seji po
razdelil i p o k l o p e h sejne dvorane. 

Če gledamo z očmi svetnikov, potem so desno vrsto klopi za
sedli (kot že doslej) svetniki in svetnica Nove Slovenije (Pri
mož Štele in Marjeta Humar, za njima Janez Leskovec in Vil
ko Dobovšek) 

Za njimi so se kot doslej zvrstili svetniki Socialdemokratske 
stranke (Franci Spruk in Dušan Štrajhar, v naslednji vrsti pa 
Janez Repanšek in Valentin Zabavnik). 

Strankarsko najbolj pisana je srednja vrsta, kjer sta prvo vr
sto zasedla svetnika ZLSD Tatjana Rot Djalil in Borut Žagar. 
V drugo vrsto sta se vsedla svetnika Stranke mladih Sloveni

je, ki prvič sodeluje v občinskem svetu (Aleš Zabavnik in Mat
jaž Pogačar). 
Za njima pa sta 
se uvrstila svetni
ka DeSUS Gordan 
Ambrožič in An
ton Rajsar. 

Četrto klop sta 
zavzela svetnika 
Zelenih, ki v tem 
mandatu po dalj
šem odmoru spet 
sodelujejo v ob-

Položaj v levi vrsti pa je z desetimi svetniki obdržala najmoč
nejša stranka - Liberalna demokracija Slovenije, ki jo zastopa
jo Zvonko Cvek, Branislav Golubovič, za njima pa so se zvr
stili Gregor Koncilja in Demitrij Perčič, nato pa Klavdij Ko-
derman in Iztok Debevec, za 
njima Marjan Semprimožnik 
in Nuša Mojca Svete, v peto 
klop sta sedla Marko Kemprl 
in Olaf Grbec. 

Za svetniki LDS si je svojo 
klop izbral svetnik Obrtno 
podjetniške liste, ki prvič na
stopa v občinskem svetu - Mi
hael Resnik. 

Prvo sejo je začel in vodil novi (stari) župan Tone Smolni
kar, ki sta mu pomagala nepogrešljivi svetovalec Rafko, ki 
ima statut in poslovnik v malem prstu in neumorna zapisni-
karica Ingrid. 

Prvo srečanje občinskih svetnikov so s svojim obiskom poča
stili tudi kamniški skavti, ki so z izročitvijo luči miru župa
nu Smolnikarju in občinskim svetnikom (v njihovem imenu 
jo je prevzel najstarejši svetnik Gordan Ambrožič simbolič
no zaželeli uspešno medsebojno sodelovanje in delo v korist 
vseh občanov. 

činskem svetu (Esma Rakovič in Daniel Kovačič), za njima 
pa sta se iz prvih vrst preselila svetnika SLS Anton Hočevar 
in Franc Pogačnik. 

Predsednik občinske volilne komisije Janez Jeglič je ob za
ključku svojega poročila čestital vsem svetnikom in ob čestit
ki županu Tonetu Smolnikarju okrog vratu obesil župansko 
verigo (insignijo). 

S k o z i t re t je o k o je z a b r a l c e K a m n i š k e g a o b č a n a 
g l e d a l F . S V E T E L J 



S 1. izredne seje obč inskega sveta 

OBČINSKI SVET IMENOVAL DELOVNA TELESA 
Demitrij Perčič (ponovno) podžupan občine Kamnik 

Prva izredna seja novega občinskega sveta v ponedeljek, 
13- januarja, je bila končana v dobre četrt ure. To kaže, kot je 
dejal župan Tone Smolnikar, da so politične stranke uspele ze
lo dobro uskladiti svoje predloge za sestavo delovnih teles občin
skega sveta. Na seji, udeležilo seje je 26 svetnikov, so namreč 
imenovali sedem članski nadzorni odbor občine Kamnik, šest 
sedem članskih odborov občinskega sveta, komisijo za vloge in 
pritožbe, statutarno pravno komisijo in svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. 

N a p r e d l o g komisi je za 
mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, k i ga je obrazložil 
njen predsednik Gregor K o n -
cilja, je občinski svet brez raz
prave i n soglasno i m e n o v a l 
naslednje organe in d e l o v n a 
telesa: 

Nadzorni odbor občine 
Kamnik: Jože Zagore, predsed
nik, in člani Ju l i jam Bizjak Mla
kar, Rudi Kokotec, Miha Horvat, 
A n t o n Svetlin, Daniel Bezek, 
Roman Drolc; 

Odbor za komunalno ure
ditev in infrastrukturo. Va
lentin Zabavnik, predsednik, in 
člani Marjan Semprimožnik, Iz
tok Debevec, Tone Rajsar, M i 
roslav Šuštar, Ivan Sekavčnik, 
Aleksander Uršič; 

Odbor za kmetijstvo in 
gozdarstvo: Valentin Zabav
nik, predsednik, in člani Mateja 
Poljanšek, Marko Kemprl , Miha
el Resnik, Srečo Dacar, V i lko 
Dobovšek, Marko Kodra; 

Odbor za podjetništvo in 
turizem: Mihael Resnik, pred
sedniki, in člani Iztok Debevec, 
Brane Golubovič, Dušan Lužar, 
Vekoslav Ponikvar, Fcanc Osol-
nik, Vi lko Dobovšek; 

Odbor za varovanje oko
lja. Daniel Kovačič, predsednik, 
in člani Mateja Poljanšek^ Mar
jan Semprimožnik, Borut Žagar, 
Vida Romšak, Miha Babnik, Pri
mož Štele; 

Odbor za družbene dejav
nosti. Marjeta Humar, predsed
nica, in člani Olaf Grbec, Mojca 
Nuša Svete, Marta Žerko, Dušan 
Štrajhar, M i h a Prosen, Matic 
Romšak; 

Odbor za proračun in gos
podarjenje z občinskim pre
moženjem. Janez Leskovec, 
predsednik, in člani Zvone 
Cvek, Rudi Capuder, Franc 
Spaik, Ivan Hribar, Stane Uhan, 
Aleš Zobavnik; 

Komisija za vloge in pri
tožbe. Matjaž Pogačar, pred
sednik, in člani Marija Fabčič, 
Florjan Mlakar, Dušan Štrajhar, 
Franc Pogačnik, Esma Rakovič, 
Primož Štele; 

Statutarno pravna komisi
ja: Anton Hočevar, predsednik, 
in člani Klavdij Koderman, Zvo
ne Cvek, Tatjana Sonja Rot Dja-
111, Marjan Schnabl, Rudi Ver-
šnik, Janez Stražar; 

Svetžapreventivo in vzgo
jo v cestnem prometu: 

Bonit Žagar, predsed
nik, in člani Mihael Res
nik, Mojca Nuša Svete, 
Marko Drolc , Marijan 
Štele, Janez Repanšek 
in Franc Orešnik. 

Občinski svet je nato 
na predlog župana za 
podžupana imenoval 
svetnika LDS Demitri-
ja Perčiča, k i je to dol
žnost opravljal že v prej
šnjem mandatnem ob
dobju. 

Statut občine Kamnik 
določa, da ima občina 
Kamnik največ^ dva 
podžupana. Župan 
Smolnikar se je odločil, 
da bo v prihodnje obči
na imela samo enega 
podžupana in ne dva 
kot doslej. Kandidat za 
podžupana Demitrij 

Perčič je v pisni izjavi zapisal, da 
soglaša s kandidaturo in da bo 
funkcijo podžupana opravljal 
kot nepoklicni funkcionar. 

Franc Spruk je v imenu svet
niške skupine SDS podprl kan
didaturo Perčiča za podžupana, 
županu pa je predlagal, naj za 
zagotovitev nemotenega dela 
občinskega sveta razmisli o ime
novanju še enega podžupana. 
Tone Rajsar, DeSUS, pa je 
podpr l županovo odločitev za 
enega podžupana z. obrazložit
vijo, da naj bi denar (okrog 1,8 
milijona SIT letno) namesto za 
še enega podžupana raje name
nili za štipendije dijakom. 

Vodje svetniških skupin so se 
nato udeležili pogovora z župa
n o m in vodji oddelkov občin
ske uprave o izhodiščih za letoš
nji občinski proračun. 

Kot je napovedal župan Tone 
Smolnikar, bo občinska uprava 
predložila osnutek proračuna 
za leto 2003 na naslednji seji ob
činskega sveta, k i bo 12. febru
arja. Dokončno pa naj bi prora
čun sprejeli v marcu. 

F R A N C S V E T E L J 

Vi sprašujete, 
župan odgovarja 

V. H. iz Mekinj pri Kamniku sprašuje, 
kakšen bo v letošnjem letu postopek kan
didiranja za sofinanciranje kulturnih 
programov in projektov v naši občini, 
glede na Zakon o uresničevanju javnega 
interesa za kulturo? 

Kot je znano, je v lanskem letu Občinski 
svet Občine Kamnik sprejel Pravilnik o sofi
nanciranju programov na področju kulture 
v občini Kamnik, kije bil, kljub nekaterim 
začetnim neodobravanjem, med kulturnimi 
ustvarjalci večinoma dobro sprejet. To je po
kazal celoten postopek novega načina finan
ciranja kulturnih programov in projektov v 
lanskem letu od izvedbe razpisa prek obrav
nave prispelih vlog s straniStrokovne komisi
je za razdelitev proračunskih sredstev med 
izvajalce kulturnih programov v občini Kam
nik do izdaje odločb, sklenitve pogodb z izva
jalci izbranih programov in financiranja na 
podlagi teh pogodb. Povratna informacija 
kulturnih društev in drugih izvajalcev kultur
nih projektov je bila pozitivna, saj so z ome
njenim postopkom razpisa dobili enakovred
no možnost za sofinanciranje in s tem obo
gatitev kulturnega življenja v naši občini vsi 

kulturni ustvarjalci. Moja zahvala in pri
znanje za bogato, raznovrstno in kakovost
no kulturno ponudbo v okviru danih mož
nosti gre vsem izvajalcem. 

Tudi strokovna komisija je svojo nalogo 
zelo dobro opravila in novi zakon o uresni
čevanju javnega interesa za kulturo določa 
financiranje oz. sofinanciranje kulturnih 
programov in projektov na podlagi izvede
nega postopka javnega razpisa ter strokov
no komisijo za strokovno presojo prispelih 
projektov in programov. Vse to sprejeti pra
vilnik že upošteva in vključuje, zato bo letoš
nji način financiranja in kandidiranja za 
javna sredstva enak lanskemu. Pravilnik je 
bil večinoma pripravljen spoznavanjem ne
katerih usmeritev novega zakona, zato več
je spremembe postopka razdelitve javnih 
sredstev za kulturne programe in s tem ome
njenega pravilnika ne bodo potrebne. 

V letošnjem letu bo javni razpis za sofi
nanciranje kulturnih programov objavljen 
predvidoma že v tem mesecu, 

Želim, da bi v prihodnje v okviru določene 
usmeritve v program kulturnega dogajanja 
vključili tudi projekt oživitve mestnega sre
dišča, predvsem v poletnih mesecih. 

župan 
ANTON TONE SMOLNIKAR 

S k u p š č i n a T e r m S n o v i k o g o s p o d a r j e n j u v l a n s k e m l e t u 

Z dodatnim denarjem družbenikov 
v nadaljnji razvoj 

Demitrij Perčič, novi podžupan, ima 
za seboj že štiriletno podžupansko 
prakso. 

Sredi lanskega decembra se je 
na 3. seji sestala skupščina Term 
Snovik d. o. p, in obravnavala 
poslovno poročilo za leto 2001, 
sklepala je tudi o porabi bilanč
nega dobička ter povečanju os
novnega kapitala družbe. Sejo 
skupščine je vodil Danilo Grilj, 
udeležil pa se je tudi notar Janez 
Novak. 

Iz podatkov poslovnega poro
čila je razvidno, da je bilo poslo-

• vanje družbe Terme Snovik v le
tu 2001 uspešno. Družba je na 
dan 31. decembra 2001 razpola
gala z zemljišči v vrednosti 
okrog 23 milijonov SIT in z grad
benimi objekti v vrednosti 
okrog 500 milijonov Sil ' . Prihod
ki'od prodaje v juniju in avgustu 
ter nekaj dni v septembru 2001, 

P o n o v n o skupaj 
Prednovole tno srečanje žu

pana Toneta Smolnikar ja , k i 
so ga p o i m e n o v a l i P o n o v n o 
skupaj , je b i l o tokrat n e k o l i 
k o drugačno kot zadnja leta. 
Častni občani in nekdanj i žu
p a n i naše obč ine , sedanji in 
n e k d a n j i zaslužni javni , k u l 
turni in športni delavci , pred
s tavnik i podjet i j , us tanov i n 
društev naše o b č i n e so se z 
v o d s t v o m o b č i n s k e u p r a v e 
in županom T o n e t o m Smol
nikar jem 20. decembra prvič 
zbral i v s p o m l a d i prenovl jeni 
d v o r a n i D o m a kul ture v 
K a m n i k u . P r i s l u h n i l i so p r i 
j e tnemu p r o g r a m u m l a d i h 
g l a s b e n i k o v G l a s b e n e šole 
K a m n i k in županu, k i je 
predstavi l dosežke o b č i n e v 

letu 2002, k i so j ih uresničili s 
s k u p n i m i n a p o r i o b sicer 
s k r o m n o o d m e r j e n i h prora
čunskih sredstvih in s k r o m n i 
p o m o č i države. O p o z o r i l je 
na pereča vprašanja in pred
nostne naloge, k i se j ih m o r a 
občina čimprej lotiti , m e d nji
m i zagotavljanje p o g o j e v za 
o b v e z n o u v e d b o devet letke 
v letošnjem septembru, z do
d a t n i m i kapacitetami organi
ziranega varstva izboljšati po
ložaj otroškega varstva v ob
čini, o b številnih vaških vo
d o v o d i h z a g o t o v i t i prav 
v s e m o b č a n o m zdravo p i t n o 
v o d o i n še b i l ahko naštevali. 
O b srečanju, k i je p r e d v s e m 
pr i je tno snidenje pri jatel jev 
i n sodelavcev, je župan vsem 

Vsakoletna prednovoletna srečanja z županom so predvsem 
prijetna snidenja nekdanjih sodelavcev, sošolcev, prijateljev 
in priložnost za zanimiv klepet in prenekatero novo zamisel 

in z b r a n i m zaželel o s e b n i h 
d e l o v n i h uspehov. 

SAŠA MEJAČ 

Župan Smolnikar se je na 
prednovoletnem srečanju 
javno zahvalil dolgoletni di
rektorici kamniškega muze
ja Mirini Cvikl Zupančič, ki 
je v letu 2002 z upokojitvijo 
zapustila svojo prvo in edi
no službo, za bogat prispe
vek k razvoju in napredku 
muzejske stroke in kulture v 
občini Kamnik. Vse od leta 
1963, koje prevzela skrb za 
nastajajoči Kamniški muzej, 
ga je s svojim prizadevnim 
delom skozi skoraj štiri de
setletja bogatila in ga razvila 
v danes ugledno muzejsko 
hišo. Gospa Mirinapravi, da 
je prav Kamnik, obdan s ču
dovitimi planinami, tisti, ki 
pritegne človeka. V vseh teh 
letih se je tako povezala s 
Kamnikom, daje vsaka po
tka primerna njeni nogi, ču
doviti seji zdijo ljudje po me
stu, prav tako je ekipa v mu
zeju ubrana na isto struno. 

ko je obratoval takrat še zunanji 
bazen, odprt konec junija 2001, 
so znašali nekaj preko 20 milijo
nov SIT, država je v tem letu za 
osnovna sredstva prispevala 
okrog 53 milijonov SIT. Stroški 
splošnih dejavnosti (gorivo, el. 
energija, plače itd.) pa so v letu 
2001 znašali okrog 35,5 milijona 
SIT. 

Osnovni kapital družbe je bil 
enak ustanovitvenemu kapitalu 
in je znašal 110 milijonov SIT, 
pri čemer je Zarja Kovis imela 
delež 65,44%, Občina Kamnik 
16,3%, Srečo Urankar 9,1% in 
HKS Domžale 9,10%. Po sklepu 
skupščine družbe 10. 9. 2001 je 
bila izvedena dokapitalizacija. 
Tako se je z vplačilom denarnih 
sredstev in stvarnih vložkov os
novni kapital družbe povečal na 
355 milijonov SIT. Poleg doseda
njih družbenikov so v družbo z 
osnovnimi vložki vstopili še štir
je družbeniki z manjšimi vložki. 

Skupne dogoročne obvezno
sti družbe iz naslova dolgoroč
nih posojil za izgradnjo bazen
skega kompleksa so konec leta 
2001 znašale okrog 122 milijo
nov SIT. 

Skupščina družbe je ugotovi
la, da je vizija razvoja Term Sno
vik v letu 2001 začela postajati 
realnost, saj je družba v začetku 
tega leta začela z intenzivno 
gradnjo bazenov in spremljajo
čih objektov. Uspešni so bili tu
di pri pridobivanju nepovratnih 
finančnih sredstev, saj je leta 
2001 ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano prispe
valo 63 milijonov SIT, z Uni -
onom Ljubljana pa so podpisali 
donatorsko pogodbo v višini 5 
milijonov SIT itd. 

Skupščina je ugotovila, da je 
bilo prvo leto delovanja Term, 
čeprav je bazen obratoval "samo 
dva meseca, kar uspešno, saj so 

ga zaključili s čistim dobičkom v 
višini 3,2 milijona SIT, ki pa je po 
sklepu skupščine v celoti ostal 
nerazporejen. 

To leto so v delovno razmerje 
za določen čas sprejeli pet de
lavcev in se prijavili tudi na raz
pis za pridobitev delavcev pre
ko javnih del, kjer so uspeli in 
bodo tako imeli možnosti, da bo 
vsaj pet delavcev sofinanciranih 
preko javnih tlel. 

Poleg odprtja letnega bazena 
25. 7. 2001 in zelo dobrega obis
ka kopalcev že v letu 2001 tudi 
priznanje za uspešen začetek 
delovanja Term v akciji Naj ko
pališča v lanskem oktobru kaže, 
da je bil realizirani projekt tudi v 
širši javnosti zelo dobro sprejet. 

V drugem delu seje je skupšči
na Term Snovik sprejela predlog 
poslovodstva družbe, da se v le
tu 2002 osnovni kapital družbe 
poveča za nadaljnjih 154 milijo
nov SIT in sicer z vplačilom no
vih denarnih sredstev in vložitvi
jo stvarnih vložkov, ki naj bi jih 
do 31. 12. 2002 v družbo vložil 
HKS Domžale, Zarja Kovis in ne
kateri podjetniki. V bistvu gre za 
spremembo terjatev po posojil
nih pogodbah v poslovne dele
že v osnovnem kapitalu družbe. 
Tako naj bi konec leta 2002 os
novni kapital družbe znašal že 
okrog 510 milijonov SIT, pri če
mer ima več kot polovični delež 
Zarja Kovis, sledijo pa ji HKS 
Domžale, Občina Kamnik in 
ostali družbeniki. Glede na do
sedanje rezultate gospodarjenja 
in na predvideno širitev bazen
skega kompleksa v letošnjem in 
v prihodnjih letih v Termah Sno
vik pričakujejo še nove družbe
nike, ki bodo pripravljeni vloži
ti svoja sredstva v nadaljnji raz
voj te perspektivne turistično re
kreacijske dejavnosti. 

F. S. 

Tudi v minulih božično novoletnih praznikih so mnogi ko
palci ob blizu in daleč obiskali Terme v Snoviku. 



KRAJINSKA ZASNOVA VOLČJI P O T O K 
Delavnice vključevanja javnosti pri pripravi prostorskega dokumenta 

V Čebelarskem domu na Brdu 
pri Lukovici je četrtega decembra 
v poznih popoldanskih urah po
tekala delavnica, kjer so lahko 
udeleženci podali predloge, ka
k o vidijo razvoj območja, k i ga 
pokriva krajinska zasnova širšega 
območja Volčjega Potoka. 

Delavnice se je udeležilo 64 
udeležencev. Sodelovali so ta
k o prebivalc i območ ja kot za
interesirani p o s a m e z n i k i , 

Lukovica, Matej Kotnik, kratko 
obrazložitev namena delavnic 
pa je podal načelnik oddelka za 
okolje in prostor Občine D o m 
žale, Zoran Vitorovič. M e d na
vzočimi pa je bi l tudi kamniški 
župan Anton Smolnikar. 

Po u v o d n i h predstavitvah 
so se udeleženci razdeli l i v šti
ri delovne skupine, kjer so ob
l ikoval i s k u p n o vizi jo, def ini
rali vrednote , p r o b l e m e ter 

Od leve proti desni: Bojan Mlakar, načelnik oddelka za oko
lje in prostor Občine Kamnik, Matej Kotnik, župan Občine 
Lukovica, Zoran Vitorovič, načelnik oddelka za okolje in 
prostor Občine Domžale in Anton Smolnikar, župan Občine 
Kamnik. 

predstavniki društev, k i aktiv
n o delujejo na tem območju, 
ter predstavniki v ladnih insti
tucij, k i so s svojim strokovnim 
poznavanjem območja prispe
val i h končnim rezultatom. V 
največjem številu so se delav
nice udeležili člani turistično 
rekreacijskega društva Turnše 
Češenik, sodeloval i p a so še 
predstavnik i l o v s k i h družin 
Kamnika ter Lukovice, Ribiške 
družine Bistrica, Ekološkega 
združenja Črni graben, Tur i 
stičnega društva Radomlje, Tu
rističnega društva Volčji Po
tok, taborniki roda Skalnih ta
borov, N o g o m e t n e g a k l u b a 
Radomlje, Agencije za turizem 
Kamnik, Zavoda za varstvo na
rave Kranj, Zavoda za varstvo 
kul turne dediščine Kranj , 
Uprave RS za kulturno dedišči
no, Z a v o d a za gozdove , Os
n o v n e šole B r d o , glasila Ro-
kovnjač, krajevne skupnost i 
Dob , Arboretuma Volčji Potok 
ter podjetij Otkos ter Locus, k i 
pripravljajo strokovne podla
ge oz i roma izdelujejo projekt. 

Navzoče je najprej pozdravil 
novoizvol jeni župan Občine 

priložnosti, k i jih vidijo na tem 
območju . Vse ugotovitve so 
bile predstavljene na kartah. 

Kot ključni prostorski prob
lemi so bi l i izpostavljeni: 

- nestrinjanje s širitvijo sta
novanjske pozidave ter indu
strijske cone, k i sicer ni del ob
močja, vendar je na njegovem 
obrobju, 

- nestrinjanje s predvideno 
p o v e z o v a l n o cesto, k i so jo 
udeleženci zaznali kot dostop
no o v i r o v rekreaci jsko ob
močje o z i r o m a »park«, kot so 
ga nekateri definirali , 

- slaba povezava o b m o č j a 
Volčjega Potoka z v o d o t o k o m 
Kamniške Bistrice, 

- potek elektrovodov in pl i 
n o v o d o v preko območja, 

- izpostavljen je b i l prob lem 
črnih odlagališč ter 

- neurejeni k a m n o l o m i in 
p e s k o k o p i . . . 

Najpomembnejše vrednote 
so umestil i v prostor, j ih ozna
čili na karti in izkazalo se je, da 
i m a za loka lno prebivalstvo 
velik p o m e n Homški hrib, do
lina Rovščice, ohranjanje goz
dov, Čemšeniške in Prevojske 

gmajne, Blata ter Mlake, K a m 
niška Bistr ica z mlinščicami, 
m l i n i ter žagami in ohranitev 
kulturne krajine. 

Priložnosti vidijo v možnosti 
vzpostavitve zavarovanega ob
močja z zaledjem ter pr idobi 
vanjem finančnih sredstev iz 
m e d n a r o d n i h finančnih skla
dov. Razvoj mora biti skladen s 
trajnostnim konceptom, prilož
nost pa vidijo tudi v ustanovit
vi študijsko raziskovalnega 
centra Evrope na tem območju 
ter nenazadnje v razvoju turiz
ma, kmetijstva, k i mora bi t i 
podprto z ustrezno komunal 
no in prometno infrastrukturo. 

N a koncu so oblikovali skup
no vizijo širšega območja Volč
jega Potoka, k i ima naslednja 
osnovna izhodišča: ohranitev 
kulturnih in naravnih vrednot, 
p o d pora ekološkemu 'gospo
darstvu in trajnostnemu razvo
ju, vzpostavitev mreže pot i za 
rekreacijo, izobraževanje in 
sproščanje, javni prevoz z in
formacijsko in komunalno in
frastrukturo, spodbujanje iz
obraževanja, ozaveščanja in so
delovanje lokalnega prebival
stva ter obiskovalcev. 

In za konec je potrebno po
udariti in odgovori t i na neka
tera vprašanja, k i so se porodi 
la m e d p o t e k o m delavnic. 

A l i je i m e k r a j i n s k e za
s n o v e V o l č j e g a P o t o k a d o 
k o n č n o ? 

Ne, ime izhaja iz prostorske
ga plana Republ ike Slovenije, 
kjer je to o b m o č j e p o i m e n o 
v a n o kot »pomembne jše ob
m o č j e kul turne dediščine 
Volčji Potok«. Glede na obseg 
območ ja so dobrodošli pred
logi za s p r e m e m b o ali d o p o l 

nitev imena. V e n d a r pa ime 
Volčji Po tok n u d i možnost 
večje razpoznavnosti v širšem 
s lovenskem prostoru. 

Na delavnicah so se izposta
vili tudi nekateri konkretni 
predlogi za spremembo imena, 
na primer Volčji Potok - Brdo. 

K a k o je b i l a d o l o č e n a 
m e j a ? 

Meja območ ja je b i la dolo
č e n a na p o d l a g i s t r o k o v n i h 
podlag, smernic , izhodišč ter, 
u r a d n i h evidenc , s ka ter imi 
razpolagajo občine Domžale, 
K a m n i k ter Lukovica . 

A l i je m e j o m o ž n o s p r e 
m i n j a t i ? 

Da, mejo je možno spremi
njati. K o t je b i lo že omenjeno, 
je b i l ta p r e d l o g večkrat izra
žen, tako da b o d o izdelovalc i 
plana to p r i p o m b o preučili. 

V k a t e r i f a z i je p r o j e k t 
K r a j i n s k e z a s n o v e V o l č j i 
P o t o k ? 

Projekt je v začetni fazi, nje
gov osnutek še n i izdelan. 

K j e b o d o u p o š t e v a n i re
z u l t a t i d e l a v n i c ? 

Kra j inska zasnova b o stra
teški dokument . Osnutek do
kumenta b o izdelan na podla
gi pr idobl j en ih p r e d l o g o v na 
de lavnicah , vendar pa b o d o 
določena dejstva v prostoru , 
k i so zajeta v obsto ječih pro
storskih d o k u m e n t i h , ostala. 

A l i je k r a j i n s k a z a s n o v a 
V o l č j i P o t o k k r a j i n s k i 
p a r k ? 

Ne, to n i kraj inski park, če
prav lahko vključuje določe
na območja , k i so ali pa b o d o 
zavarovana kot naravne ali 
kot kulturne vrednote. Krajin
ska zasnova b o de l b o d o č e 
Strategije prostorskega razvo-

'm. 

Skupna vizija območja, ki sojo oblikovali udeleženci 

60-letnica bojev na Kostavski p lanin i 
D o b r o uro hoje z Laz v Tu

hin jski d o l i n i je postavl jeno 
s p o m i n s k o znamenje, k i spo
minja na težke boje 24. de
cembra 1942. Vsako leto k o 
nec d e c e m b r a se tu zbirajo 
nekdan j i b o r c i N O B , udele
ženci bitke in m n o g i iz širše 
okol ice , da b i o b u d i l i s p o m i n 
na 15 padl ih borcev, m e d nji

m i je bi la tudi borka Meta Ma-
selj z Zlatega polja. 

V nedeljo, 22. decembra, je 
p lan ina pr ivab i la nekaj sto 
udeležencev. 

Zveza borcev je organizirala 
lep kul turn i program. Moški 
pevski zbor Solidarnosti iz 
K a m n i k a je zapel več partizan
skih pesmi, sledile so recitacije, 

organizaci jo prireditve pa je 
uspešno vodila Ivančičeva. 

Z b r a n e je p o z d r a v i l i n na
g o v o r i l župan kamniške ob
č ine T o n e S m o l n i k a r . V krat
k i h b e s e d a h je or i sa l p o 
m e m b n o s t boja pro t i o k u p a 
tor ju, i z r e k e l vse p r i z n a n j e 
udeležencem N O B in vse na
vzoče p o v a b i l , d a ohranja jo 

Ob spomeniku je zbrane nagovoril župan Tone Smolnikar. 

s p o m i n na težke d n i naše 
z g o d o v i n e . 

M e d udeleženci je b i lo več 
borcev, k i so leta 1942 na tem 
kraju sodeloval i v boj ih. 

Slavka Završnik je prisotnim 
p o d a r i l a ponatis brošurice 
»Bitka na Kostavski planini«, v 
kateri je zbrala in uredi la spo
m i n e na to bitko. 

Podobna slovesnost je bila 
nekaj dni pozneje, 4. januarja, 
tudi pri spomeniku N O B v Rud
niku. Tu je januarja 1945, nekaj 
mesecev pred k o n c e m vojne, 
zaradi izdajstva padlo več poli
tičnih delavcev in organizator
jev vstaje na Kamniškem. 

Organizator j i tega srečanja 
so b i l i Domžalčani v o k v i r u 
Zveze borcev. Zbrane p r e d 
s p o m e n i k o m je nagovor i l 
domžalski podžupan, nastopil 
je pevski zbor iz Radomelj in 
recitator. 

N a s p o m i n s k o srečanje so 
prišli zlasti starejši z avtomobi
l i , m n o g i pa tudi peš iz bliž
nj ih krajev. Kamničani, k i so 
se p o d a l i na srečanje peš, so 
jo m a h n i l i s k o z i P e r o v o d o 
Rudnika , na pot i p a so b i l i de
ležni gostoljubnosti Čerinovih 
v R u d n i k u . „ „ 

S T A N E S I M S I C 

ja obč in Domžale, K a m n i k a 
ter Lukovice in bo vsebovala 
zgolj strateške usmeri tve za 
urejanje prostora . Ta d o k u 
ment p a b o p o d l a g a za k o n 
kretnejše razvojne ali varstve
ne programe ter načrte, k i bo
d o iz njega izhajali. 

Več o projektu in de lovnem 
vzdušju na delavnic i lahko iz
veste i n si ogledate na splet
n e m nas lovu w w w . c l o m z a -
le.si/Okolje 

V a b i m o vas tudi , da svoje 
predloge in vprašanja v zvezi s 
projektom naslovite na naslov 
Občina Domžale, Oddelek za 
prostor in varstvo okolja, Ljub
ljanska 69 ali Savska 2, 1230 
Domžale, elektronski naslov 
okolje.prostor@domzale.si, ta-
deja.kriznar@domzale.si, vero-
nika.oblak@domzale.si, 

Telefon: 01/ 7213 686, k o n 
taktni osebi Tadeja Križnar 
Jamnikar in V e r o n i k a Oblak. 

Na podlagi Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo 
(Uradni list RS, št. 96/02), 16. Člena Statuta Občine Kamnik (Uradni 
list RS, št. 47/99, 40/01) in Pravilnika o sofinanciranju programov 
na področju kulture v občini Kamnik (Uradni list RS, št. 16/02) 
Zupan občine Kamnik objavlja 

J A V N I RAZPIS 
za sofinanciranje programov na področju kulture 

za leto 2003, ki jih bo občina Kamnik sofinancirala 
iz občinskega proračuna 

1. Iz proračunskih sredstev se bodo financirale ali sofinancirale 
naslednje kulturne dejavnosti: glasbena dejavnost, folklorna in 
plesna dejavnost, gledališka in lutkovna dejavnost, likovna de
javnost, literarna dejavnost in založništvo, filmska in video pro
dukcija ter fotografija, izobraževalna in raziskovalna dejavnost 
s področja kulture, dejavnost širjenja kulture med občane, no
vi mediji ter druge vsebine s področja kulture. 

2. Na razpisu lahko sodelujejo naslednji izvajalci kulturnih progra
mov ali projektov: društva, združenje društev v lastnem imenu 
in v imenu tistih društev, ki ga za to pooblastijo, javni zavodi, 
samostojni ustvarjalci na področju kulture, zasebniki in drugi, ki 
delujejo na področju ustvarjanja in posredovanja kulturnih vred
not ter so njihovi kulturni programi v interesu občine Kamnik. 

3. Obseg razpoložljivih sredstev: na razpolago je okvirno 
19,5 mio SIT. 

4. Razpisno dokumentacijo s priloženimi obrazci lahko dvignete 
na Oddelku za družbene dejavnosti Občine Kamnik (Glavni trg 
24, Kamnik), soba št. 48, v času uradnih ur, in sicer od pone
deljka, 20. januarja 2003, do roka za oddajo prijav. 

5. Rok za prijavo na javni razpis je najkasneje do četrtka, 20. feb
ruarja 2003, do 12. ure. Za pravočasne se bodo štele vse vloge, 
ki bodo do roka prispele na sedež naročnika. 

6. V roku prispele popolne in pravilno izpolnjene prijave bodo 
ovrednotene v skladu z merili za sofinanciranje programov na 
področju kulture v občini Kamnik. Merila so sestavni del raz
pisne dokumentacije. 

7. Kandidati bodo o izidu razpisa obveščeni najkasneje v 45 dneh 
od odpiranja vlog s sklepom Urada župana Občine Kamnik. 

8. Z izbranimi izvajalci kulturnih programov bo župan po spre
jemu proračuna za leto 2003 sklenil pogodbe o sofinanciranju 
izbranih kulturnih programov. 

9. Prijave z izpolnjenimisobrazei pošljite na naslov: Občina Kam
nik, Oddelek za družbene dejavnosti, Glavni trg 24, 1240 Kam
nik, v zaprti kuverti s pripisom »javni razpis - SOFINANCIRA
NJE P R O G R A M O V S PODROČJA K U L T U R E ZA L E T O 2003 
- ne odpiraj«. 

10. Podrobnejše informacije lahko dobite na Oddelku za družbe
ne dejavnosti Občine Kamnik, in sicer pri ge. Nataši Bider (tel.: 
8318-139). 

ŽUPAN 
Anton Tone Smolnikar 1. r. 

0 Kulturni dom 
Franca 
B e r n i k a 
D o m ž a l e J A N U A R - FEBRUAR 2003 

koledar prireditev 

za otroke 
sobota, 25. januar, ob 10.00 ?a IZVEN 
Lenart Zaic: ZLODEJEV Ml.IN 

lutkovna predstava 
Lutkovno gledališče »Jože Pengov« 

sobota, 8 februar, ob 10.00 za IZVEN 
ČARORNA HIŠKA 
zabavna plesna slikanica. 
Plesni teater Ieen. Celje 

glasba 

snhotn. 25. Januar, ob 20.00 za I Z V E N 
O T O P E S T N E R - Spomini na Elvisa 
koncert 
tort-k. 2S. januar, ob 20.00 za abonma M O D R I in I Z V E N 
T R I O A R I O N 

Pia Brodnik - sopran, Slavko Goričar - klarinet, Vladimir 
Mlinaric - klavir 

koncert 
Na sporedu: G . Meverbeer, R. Schumann, F . Schubert, A . 

Ajdič, L . Spohr 

gledališče 

četrtpkr 30. januar, ob 19.00 za abonma RDEČI in I Z V E N 
netek. 31. januar, ob 20.00 za abonma Z E L E N I in I Z V E N 
ponedeljek, 3. februar, ob 19.00 za abonma ORANŽNI in 
I Z V E N 
torek. 4. februar, ob 19.00 za abonma R U M E N I in I Z V E N 
drama 
A n t o n Pavlovič C e h o v : T R I S E S T R E 

Slovensko m l a d i n s k o gledališče 
Vstopnice so v prodaji štirinajst dni pred prireditvami ob delavnikih 
od 10. do 12. ure v upravi Kulturnega doma Franca Bernika, od 
16. do 19. ure v klubu Kulturnega doma Franca Bernika (Ljubljan
ska 61, Domžale, vhod z dvorišča, kletni prostori) ter eno uro pred 
prieetkom prireditev v blagajni doma. Več informacij o prireditvah 
dobite v brošuri Urekulture, ki jo lahko brezplačno prejemate na 
dom. Naslov nam sporočite na našo telefonsko številko ali preko elek
tronske pošte: info@kd-domzaIe.si. 
Informacije in rezervacije po telefonu: 722 50 50 

http://www.clomza-
mailto:okolje.prostor@domzale.si
mailto:deja.kriznar@domzale.si
mailto:nika.oblak@domzale.si
mailto:info@kd-domzaIe.si


SIRENE PRINESLE MED NAS BOŽIČNE PESMI 
Z božičnim koncertom v kamniški frančiš

kanski cerkvi v nedeljo zvečer, 5. januarja, so 
se končali božično-novoletni prazniki in za 
marsikoga tudi kar nekaj dela prostih dni. 

Dekliška pevska skupina KD Jože Gostič 
Homec SIRENE, v kateri prepeva 23 štu
dentk in dijakinj, med njimi sedem iz naše 
občine, je ubrano zapela domače in tuje bo
žične pesmi, ki so nas že kar z nostalgijo 
ponovno spomnile na najlepše praznike v 
letu, ki se jih vedno znova veselimo. 

Sirene prepevajo deveto pevsko sezono, 

vodi jih zborovodkinja Petra Grkman, ki se 
je tudi ta večer predstavila s solo prepeva
njem s še štirimi solistkami zbora. 

Pevke pravijo, da so vesele, da je njihov 
tradicionalni božični koncert v Kamniku 
vsa leta zelo dobro obiskan, lepo sprejet in 
vselej nagrajen z bogatim aplavzom. K 
pristnemu vzdušju letošnjega božičnega 
koncerta so svoje dodali še Tomaž Pirnat 
na klaviaturah, Samo Kališnik na bas kita
ri in Matic Smolnikar na kitari. 

VERA MEJAČ 

K P Z S U T N A V T R O F A I A C H U 

Tretji »adventni konec tedna«, 
14. in 15. decembra 2002, smo 
člani Komornega pevskega zbo
ra Šutna gostovali v prijaznem, 
s Kamnikom pobratenem meste
cu Trofaiachu na povabilo tam
kajšnje občine. To je bil naš pr
vi nastop zunaj meja Slovenije, 
zato smo nanj še toliko bolj po

nosni. S seboj smo ponesli ad-
ventne melodije znanih slovenskih 
skladateljev - Gallusa, Martina Že-
leznika, Matije Tomca, Lojzeta 
Mava, Vinka Vodopivca idr. Kon
cert smo izvedli skupaj s tamkajš
njim pevskim zborom »MGVTro-
faiach mit Frauenchor« in otroško 
godalno skupino pod skupnim 

KAMNISKI SLIKAR DUŠAN LIPOVEC 

NAGRAJEN NA II. BIENALU 

MALEGA FORMATA V LJUTOMERU 

Na sedaj že tradicional
nem 2. Bienalu slik malega 
formata, ki ga v Galeriji 
Anteja Trstenjaka organizi
ra Zavod za kulturo in iz
obraževanje Ljutomer, je 
žirija (Simona Vidmar, 
dr. Milček Komelj in Ro
bert Inhof) med 155 likov
nimi deli 92-tih avtorjev iz 
vse države izbrala za raz
stavo dela 29 slikarjev. 
Med njimi so izbrali štiri 
nagrajence in eden izmed 
njih je tudi kamniški aka
demski slikar DUŠAN LI
POVEC, ki je prejel plake
to bienala za sliko »Kam
nik II«, akril na platno, 
30x40 cm, iz leta 2001. To 
je že druga pomembna L i -
povčeva nagrada v krat
kem času, saj je prejel v 
septembru Veliko odkup
no nagrado na Mednarod
nem ex-temporu v Piranu. 

naslovom »Adventsingen«. Kljub 
številnim drugim predprazničnim 
prireditvam, ki so se tisto popol
dne odvijale v Trofaiachu, nam je 
uspelo napolniti prostorno in pre
cej mrzlo farno cerkev svetega 
Ruperta in navdušiti obiskovalce. 
V nedeljo pa smo prav tam so
delovali pri bogoslužju s petjem 
in molitvijo očenaša v slovenšči
ni. Hvaležni smo našim gostite
ljem - občini Trofaiach in njene
mu predstavniku gospodu Ger-
hardtu Slamnigu, gospodu Jane
zu Ivancu, njunima soprogama in 
gospodu župniku za izredno pri
jaznost, gostoljubje in nepozab
no doživetje. Veselimo se ponov
nega srečanja! 

HELENA SPRUK 

Prijeten večer v družbi kamniških 
godbenikov i n različnih glasbenih žanrov 

Glasbeniki Mestne godbe Kamnik pod vodstvom Roka Spruka so v goste na praznični kon
cert povabili Godalni orkester glasbene šole Kamnik pod vodstvom prof. Janeza Klobčarja. 

Po več kot štiridesetih nasto
pih, k i so jih glasbeniki Mestne 
godbe Kamnik zabeležili v lan
skem letu, so nam ob zaključku 
leta, 20. decembra, pripravili tra
dicionalni praznični koncert. Pr
vič so zaigrali v prenovljeni dvo
rani D o m a kulture in prisluhnili 
smo različnim glasbenim žan
rom.. Kamniškim godbenikom 
p o d vodstvom dirigenta Roka 
Spaika so se pridružili tudi člani 
Godalnega orkestra Glasbene 
šole Kamnik, k i jih vodi prof. Ja
nez Klobčar in s skupnim izvaja
njem dodali praznično vzdušje 
prijetnega koncerta, k i ga je p o 
vezoval Niko Robavs. 

Seveda pa Mestna godba 
Kamnik, ki je sicer stara po letih 
delovanja, pa vendar mlada ozi
roma vsako leto mlajša po srcu, 
ni pozabila na uraden javni spre
jem novih članov v svoje vrste. 
Simbolični rdeč nagelj so tako 
prejeli Sabina Kastelic, Maks Ka-
divec, Anja Svetlin, Teja Krt, Ana 
Matičič, Simona Lanišek, T o m 
Žumer, Jernej Pavli, Maja Urh , 
Gašper Plahuta, Simon Kavčič in 
Barbara Zobavnik ter prapor
ščak Žarko Petrič. Srečno glasbe
no pot sta jim zaželela Boris Sei
ko, podpredsednik Mestne god
be Kamnik, in njen predsednik 
Igor Šink, k i je predstavil pri
hodnje načrte in dosežke tega 
orkestra, k i se lahko pohvali s 
številnimi sodelovanji doma in 
v tujini. Predvsem so ponosni 
na zlati plaketi, k i so si ju priig
rali na zadnjih dveh tekmova
njih slovenskih godb v letu 
2001 in 2002. V tem času so ta
ko napredovali iz četrte v drugo 
težavnostno stopnjo in na letoš
njem državnem tekmovanju, ki 
bo v domačem Kamniku, bodo 
zaigrali za vstop v prvo težav
nostno stopnjo, kar se je še 
pred nekaj leti zdelo nedoseglji
vo. O b vrsti nastopov doma in v 
tujini velja omeniti, da je Mestna 
godba Kamnik povabljena tudi 
na svetovno prvenstvo leta 
2004 na Nizozemskem. 

Letošnje leto 2003 pa je za 
kamniške godbenike izredno 
pomembno leto, saj praznujejo 
155 let prve omembe godbeniš-
tva v K a m n i k u (po dokazanih 
zgodovinskih virih segajo začet
ki godbeništva v Kamniku v leto 
1848). Skozi vse leto pripravljajo 
več glasbenih dogodkov, k i j i h 

Nagrajena slika Dušana Lipovca 
»Kamnik II.« akril na platno, 
30x40 cm, 2001. 

e r c a t o r 

V Mercator Centru Kamnik 

o d d a m o v n a j e m p o s l o v n i p r o s t o r 

za prodajo tekstila v izmeri 161,45 m 2 . 

Pogoje za oddajo v najem dobite na sedežu družbe, 
tel. 560-13-11 ali 560-13-99. 
Pisne ponudbe pošljite na Poslovni sistem Mercator, 
d.d., Dunajska cesta 107, 1113 Ljubljana, Služba za 
upravljanje z nepremičninami, pod oznako "Za najem 
lokala v M C Kamnik." 

bo strnil slavnostni gala koncert 
ob koncu leta. Pred nami je to
rej velik godbeniški in kamniš
k i jubilej, saj Mestna godba 

Kamnik prav gotovo sodi med 
nosilce kulture našega mesta v 
naročju planin. 

SAŠA MEJAČ 

A g e n c i j a z a razvoj t u r i z m a 
in podjetništva v občini K a m n i k 

TURISTICNO-INFORMACIJSKI CENTER 
Tomšičeva 23 , 1 2 4 0 K A M N I K 

T E L : 01/83-91-470, F A K S : 01/83-18-192 
e-mail: infocenter.kamnik@siol.net: http://www.kamnik.si 

K O L E D A R P R I R E D I T E V 

JAVNI SKLAD RS ZA KULTURNE DEJAVNOSTI 
Območna izpostava Kamnik; Japljeva 2 
Tel.: 01 831 75 56; Faks.: 01 831 98 31 
E-mail: oi.kamnik@iskd.si 
Do 30. ianuaria 
Galerija Veronika, Kamnik 
Razstava Ceneta Griljca, OSEMTISOČAKI 
Razstava je posvečena 110-letnici Planinskega društva Kamnik. 
Petek. 17. ianuaria. ob 19. uri 
Galerija Veronika, Kamnik 
Tone ŠKARJA: Svetlobe in sence Himalaje 
Predavanje načelnika Komisije za odprave v tuja gorstva pri Planin
ski zvezi Slovenije. 
Vstop s prostovoljnimi prispevki! 
Petek. 24. ianuaria. ob 19. uri 
Galerija Veronika, Kamnik 
Cene GRILJC: Po naših in tujih gorah 
Predavanje kamniškega alpinista in gorskega reševalca. 
Vstop s prostovoljnimi prispevki! 

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
Ljubljanska 1, Kamnik, tel.: 831 12 17 
Sreda. 22. januarja, ob 19.30 
Potopisno predavanje v sodelovanju s Študentskim klubom Kamnik. 
Tomaž Humar; Indija od severa do juga 
Petek. 31 . ianuaria. ob 19. uri v čitalnici MKK: 
Šola filmske pripovedi in estetike 
Ogled filma A. Tarkovskega Solaris. Predavanje Dušana Rutarja o 
obsesijah, kako se soočamo z njimi, pomenu obsesije v človeko
vem vsakdanjem življenju. 
Petek. 31 . ianuaria. ob 19. uri v dvorani MKK: 
Predstavitev knjige Vide Žabot, Križ na prsih; klepet z avtorico. 
Vsak ponedeljek ob 18. uri: 
Pravljična ura v Veronikini sobi z Andreo Račič 
Vsako sredo ob 10. uri v Veronikini sobi: 
BIBE s Heleno Sterle; 
Vila Čira-Čara z Rosano Kleindienst Premk; 
ročna umetniška delavnica 
Vsak četrtek ob 18. uri v OŠ Komenda: 
Pravljice z Barbaro Zlobko za komendske otroke 

KULTURNI CENTER KAMNIK 
Galerija Miha Maleš Kamnik, Glavni trg 2, Kamnik, 
tel. 8391616, 8397504 (odprto od torka do sobote 9-13 
in 16-19, nedelja in ponedeljek zaprto) 

Sobota. 18. ianuaria. ob 10. uri 
MALEŠEV OTROŠKI LIKOVNI S A L O N 
Delavnica ob naši novi razstavi Miha Maleš -100 del za 100 let 
Prispevek za material: 500 SIT. 
Sobota. 18. ianuaria. ob 16. uri 
Javno vodstvo po naši novi razstavi Miha Maleš -100 del za 100 let 
Vodila bo soavtorica razstave kustosinja Barbara Savenc. 

so 

DOM KULTURE KAMNIK 
Fužine 10, Kamnik 
Informacije in prodaja kart: od ponedeljka do petka, 
Od 10. do 12. ure na tel. 839 76 06 
www. dom kulture, ora: e-mail: info@domkulture.org 
Sobota. 1. februarja ob 19.30 
TRANSVESTITSKA SVATBA- KUD Svoboda Zalog 
Petek. 31 . ianuaria. ob 19. uri 
KONCERT ŠTAJERSKIH 7 
ob 50-letnici Glasbene šole Kamnik 
Nastopili bodo še Mestna godba Kamnik pod vodstvom Roka 
Spruka, MePZ Cantemus pod vodstvom Sebastijana Vrhovnika in 
Godalni orkester Glasbene šole Kamnik pod vodstvom Janeza 
Klobčarja. 

mailto:infocenter.kamnik@siol.net
http://www.kamnik.si
mailto:oi.kamnik@iskd.si
mailto:info@domkulture.org


Iz torbe Krištofovega Pepeta II 
P a je za nami drugo leto tretjega ti

sočletja. V zgodovino smo ga po
slali v dolgih prazničnih dneh, brez 
snega, saj so nam prvega natrosili še

le sv. Trije kralji. Ali bo zato »snežna 
akcija« zahtevala kaj manj tolarčkov iz 
občinske vreče, bomo pa še videli. 
Prav pa je, da našim komunalcem da

mo priznanje za praznično 
lepo okrašeno staro mesto. 
Da jim tudi v prazničnih 
dneh, še posebno pa mestne-

Imu redarju Petru, dela ni 
zmanjkalo, so poskrbeli raz
posajeni nepridipravi, ki so 
še posebej s steklenicami, 
konzervami in drugimi 
okraski »okrasili« park ob 
mestni železniški postaji... 

Z a svojevrstno krasitev 
dupliških hiš, vrtov, da o 

avtih ne govorimo, so na Sil
ve strovo poskrbeli tudi kur
jači nove dupliške »kurilnice 
za biomaso«, ki so za slovo 
od starega leta temeljito oči
stili peč in dimnik, saje in 
drugo nesnago pa kar po 
zraku poslali svojim sose
dom. Ti so jim bili za novo
letno darilo tako hvaležni, da 

so na pomoč poklicali celo policijo. Da 
bo dogodek vsaj zabeležen, če že po
magalo ne bo kaj dosti. 
Xie ene zelene zime in s tem novih iz-
) j gub se je menda ustrašil tudi veliko-
planinski direktor zaklada narave, kije 
pred novim letom kljub optimističnim 
napovedim ob otvoritvi dvosedežnice 
pred letom dni prepustil kolesje in vr
vi svojemu tehničnemu šefu. Zaenkrat 
še vedeju direktorja. Lastniki pa so 
menda znova spoznali, da ga ni direk
torja, ki bi lahko sam rešil zaklad na
rave pred propadom... 
n ojda so se naši kmetovalci, še po-

MJ sebej tisti v Tuhinjski dolini, zelo 
razveselili položnic za obvezno člana
rino za kmetijsko zbornico. »Kua pa je 
s pet tou za ena novotarija« so se jeli. 
spraševati. »Ti, a je kakšna štrafnga, 
če ne puačaš. Ne vejm, praš naše dva 
delegata, saj mamo kar dva, jenga za 
regijo, druzga pa za Slovenijo. Sej srn 
jh vprašou, pravta, ne vejma, zdej še 
noben ni nč rejku ...« 
f\b šetdesetletnici bojev na Kostav-
\J ski planini se je pred božičem na 

zasneženi planini zbrala množica po-
hodnikov od blizu in daleč. Tistih nekaj 
pismonoševih klobas, pa tudi čaja, je 
kar hitro zmanjkalo. Se dobro, da je 
imel »oče naroda« z Rakitovca s seboj 
dve flaši takratkega, da so si udeležen
ci srečanja lahko vsaj malo privezali 
duše. 

/
n kaj nam napovedujejo šlogarice 
za prihajajočo leto? Pravijo, da bo 

spomladi ponovno v velikem slogu oži
velo starograjsko zidovje in planinsko 
gostišče sredi njega, bojda bodo spet 
•padle zapornice na Šutni, prevrtali naj 
bi tudi rov od Cuzaka in proti vrhu ma-
lograjskega hriba, morda pa se bo 
zgodilo, da bo kaka stotnija malčkov 
dobila nov vrtec ... Kaj pa če bo vse 
res. Tega namreč ne obljubljajo šloga
rice, pač pa sem presvitli župan Anto-
nius III... 

KRIŠTOFOV PEPEII 

» V otožnem šumenju juga 
so zajokale ponoči ciprese, 
vse same, 

kot da bi srca tožila 
v onemogli bolesti!« 
(str. 148 B. P.) 

Ogroženo grobišče borcev NOB v Stranjah 
Po borbi z Nemci na Kališu pod Črnivcem 19. januarja 1943 je bilo pokopa

nih 22 borcev in družina Šifiz Korošiče, ki se je zatekla v dolino Kamniške Bi
strice. Neoboroženi z. I2-letnim dečkom so izgubili življenje 6. februarja 1945. 

Skupni grob 25 žrtev, ki ga krasi 6 m visok obelisk iz istrskega marmorja, v 
katerega je vklesanih 20 znanih imen in pisave trničev Velike Planine po načrtu 
arhitekta Vlasta Kopača in delu akademskega kiparja Marjana Keršiča, je bil od
krit 29. novembra 1963. 

V to južno pobočje hriba stranjske farne cerkve so se 1. oktobra 2001 zapo
dili gradbeni stroji in začeli z izkopi in betoniranjem za novo »južno« pokopa
lišče. Njihovo delo je danes daleč vidno, le to ne, da je vsa meteorna voda skrbno 
zajeta in speljana v drenažni jašek (ponikovalnik) zunaj zidu in le dobre 3 m nad 
opisanim grobiščem NOB in obeliskom z gomilo. Leta 1963, pred postavitvijo opi
sanega pomnika, se je brežina utrjevala z lesenimi piloti in obstaja resna nevar
nost, da se zaradi »nepredvidene stoletne vode« grobišče znajde na nižje leže
čem terenu. Sedaj je še čas, da se to prepreči! Opozorilo velja pristojnim stro
kovnim službam in spomeniškemu varstvu. Oglejte si in ukrepajte! 

FRANC URŠIČ 

Zakaj tako? 
Pravijo, da je Duplica največja krajevna skupnost v kamniški občini, ali imamo 

tudi več problemov? ' 
Radi bi šli na sprehod ob Bistrici, pa ni več brvi čez potok; bila je dotrajana. 
Imamo najslabši zrak, zaradi sežigalnice »Biomase« v tovarni. 
Radi bi se z vlakom vozili, a kje bližje dobiti karte; z južnega konca do pošte 

je 500 m, nazaj na postajo 200 m. Starejši to razdaljo ne prehodijo zlahka. 
VELE trgovino v centru Duplice nam ukinjajo; spet pot pod noge, ker nima 

vsaka družina avta. 
Znižali so robnike pločnikov za vozičke, kolesarje, rolerje, a le od Kamnika 

do naše pošte. Čez Duplico pa ne! 
Pred našo pošto avtomobile parkirajo kar na pločniku, pešci pa na cesto. To 

je vsakdanji pojav na Duplici, v Kamniku pa tega ni. Pri nas primanjkuje tudi 
parkirnih mest; žive meje po 50 letih niso več potrebne in naj se zato odstrani
jo. 

Kulturni dom, zgrajen z našimi žulji, žalostno propada; birokrati zbudite se! 
Pred leti je komunala spomladi počistila pesek ob pločnikih, jeseni očistila 

cestne požiralnike, ki so bili zamašeni, sedaj pa pešci dobivamo ob dežju uma
zane pljuske, ker tega dela ne opravljajo več. 

Če kdo kaj napiše za Kamniški občan lahko čaka na objavo. Zakaj tako? 
Ti problemi so vsi rešljivi: lahko bi jih rešila kamniška komunala, policija, 

predsednik KS, dupliški krajan, železnica, Kamniški občan ali župan! 
JOŽEFA JURŠIČ 

Nasvidenje v naslednji vojni 
Predvolilni namreč. Predvolilna merjenja naj bi bila prave bitke mnenj, za

misli, načrtov posameznih kandidatov. V Kamniku ni bilo tako. 
Županu se ni bilo treba bojevati, drugi kandidati pa niso bili dovolj bojeviti. 

Programi protikandidatov so bili mlačni, splošni. Župan prav tako ni predstavi! 
vizionarskega programa, a mu ga niti ni bilo treba, ker ni bil izzvan. Protikan
didati so padli na treh stvareh: 
Programi 

Niso znali izpostaviti perečih problemov, ki so bili v prejšnjih dveh mandatih 
vseskozi zanemarjeni ali zavoženi in povedati za vsak konkreten primer, kako ga 
nameravajo reševati oni. 

Bera je bila velika: neracionalno urejanje prostora, otroško varstvo, neure
jeno zbiranje odpadkov, šibko komuniciranje z občani, migracijska (ne)politika, 
razvoj podeželja, neustrezno ravnanje ob domžalski gimnaziji, hotel, stari grad... 
Na nobenem predvolilnem oglasu, ki so nam ga spustili v nabiralnik, ni bilo ču
titi kakšnih konkretnih, odgovorov na konkretne probleme. 
Prepozno promoviranje 

Kandidat, ki se začne pojavljati v javnosti šele ob začetku volilne kampanje, 
ne more računati, da ga bodo ljudje spoznali in njegove zamisli vzeli za svoje v 
enem samem mesecu. 

Kandidat bi se moral izpostavljati vsaj dve leti, objavljati svoja stališča in vi
zijo ob vsaki priliki in vsaki domnevno slabi ali zamujeni županovi odločitvi. 

Če je kandidat obenem občinski svetnik, bi mu bilo to toliko laže. Možnost 
predstavitev je sicer omejena na tri do štiri lokalne časopise, pa vendar se naj
dejo tudi druge priložnosti n. pr. prireditve. 

Protikandidati niso posegli po takšni priložnosti, kot je sklic tiskovne konfe
rence že pred prvim krogom, čemur bi sledilo brezplačno poročanje v nekaj ča
sopisih. Ni bila izkoriščena niti možnost televizijskih soočenj, za katerimi je v po-
volilnem intervjuju potočil solzo tudi župan. Resda impulza ni več, obstoje pa TV-
kanali, ki pridejo skoraj v vsako hišo in složno prizadevanje političnih strank bi 
lahko rodilo nekaj spoznavnih večerov. 
Marketing 

Politično prepričevanje ljudi poteka danes na enak način kot druge komerci
alne dejavnosti. Potrebna je intenzivna dejavnost in navidezna nevsiljivost. Edini, 

kije v tej volilni kampanji razumel, kako se tej reči streže in bil pri udejanjanju 
prav garaški, je bil župan. Intenzivnost njegovega pojavljanja v javnosti je vse 
leto vztrajno naraščala. Problemi, ki so bili zapostavljeni vseh osem let, so se 
nekaj mesecev pred volitvami nenadoma začeli reševati. Zaradi velika števi
la dogodkov in naklonjenosti medijev je bil prisoten v vsaki številki - pa ne sa
mo na eni strani. Ni zaspal niti prilike, ki se je pojavila ob srečnem naključ
ju, da je Lira praznovala 120-letnico prav na dan zapovedanega volilnega 
molka. 

Po bitki smo sicer radi vsi generali, a pozami opazovalec je te stvari lahko 
opazil tudi v megli pred njo. Politično izobraževanje v naši družbi poteka poča
si, a upam da bo naslednji župan čez štiri leta'dobil mesto po trdi bitki z rezul
tatom 51:49. 

NANDE ŠKARJA 

Iz Nove Slovenije 
o referendumih o železnicah in o telefoniji 

To nedeljo, 19. januarja so vsi 
državljani - volivci Slovenije po
vabljeni, da na voliščih oddajo 
svoj glas na dveh predhodnih za
konodajnih referendumih. Izida 
teh referendumov sta obvezujoča 
za državni zbor. 

O preobl ikovanju i n privat i 
zac i j i S l o v e n s k i h železnic še 
bodo volivci odločali na prvem 
referendumu. Z »ZA« ali »PROTI« 
bodo glasovali na naslednje vpra
šanje: 

»Ali naj se s predlaganim zako
nom o preoblikovanju in privati
zaciji javnega podjetja Slovenske 
zelenice, d. d. uredi preoblikova
nje in privatizacija javnega podjet
ja Slovenske železnice, d. d. tako: 

• da javno podjetje Slovenske 
železnice, d. d. deluje kot javno in 
enovito podjetje, ki zagotavlja ka
kovostne železniške storitve in 
varnost ter urejenost železniškega 
prometa; 

• da se v javno podjetje Sloven
ske železnice, d. d. vključijo vse ti
ste dejavnosti, ki so nujno potreb
ne za zagotavljanje varnega in 
urejenega železniškega prometa; 

• da se v primeril privatizacije 
javno podjetje Slovenske železni
ce, d. d. privatizira zgolj kot celo
ta tako, da država ohrani večinski 
delež in prevladujoč vpliv; 

• da se v skladu z zahtevami Ev
ropske unije javnemu podjetju 
Slovenske železnice, d. d. zagoto
vi takšno finančno strukturo, na 
podlagi katere se bodo vzpostavi
le razmere za uspešno poslovanje 
javnega podjetja Slovenske želez
nice, d. d.; 

• da se javnemu podjetju Slo
venske železnice, d. d. zagotovi 
dolgoročno sistemsko financira
nje tistih železniških storitev, ki se 
izvajajo zaradi javnih koristi tako, 
da pokrije razliko med ceno, ki jo 
določa država, in dejanskimi 
stroški javnih prevozov, ki jih za
hteva država, in zagotavlja tudi 
ustrezen razvoj teh storitev; 

• da se zagotovi pospešeno iz
vajanje nacionalnega programa 
razvoja slovenske železniške in
frastrukture.« 

V Novi Sloveniji menimo, da bi 
bilo najbolje, če bi volivci na to 
vprašanje obkrožili »ZA«, saj ne bi 
bilo prav, da bi se iz sedanjih enot
nih Slovenskih železnic izločil in 
privatiziral le dobičkonosni del 

(tovorni promet), medtem ko naj 
bi praviloma nedobičkonosni pot
niški promet in celotna infrastruk
tura (gradnja in vzdrževanje prog 
in drugih železniških naprav) v 
glavnem v celoti ostala v lasti drža
ve, torej v breme nas davkoplače
valcev. Višino tega bremena nam
reč sedaj manjša dobiček iz dejav
nosti tovornega prometa. 

O vračanju vlaganj v javno 
t e l e k o m u n i k a c i j s k o omrež je 
se bodo volilvci odločali prav ta
ko 19. januarja. Tu gre za vračilo 
vlaganj, ki smo jih tudi na Kamniš
kem, tako posamezniki kot tudi 
Občina Kamnik, vložili v pospe
šeno izgradnjo te lefonskega 
omrež ja . V tem primeru se bo 
vprašanje glasilo: 

»Ali naj se z zakonom o spre
membah in dopolnitvah zakona o 
vračanju vlaganj v javno teleko
munikacijsko omrežje: 

1. Uredi vprašanje upravičen
cev do vračila vlaganj v javno tele
komunikacijsko omrežje tako kot 
je predlagano, in sicer, da bi upra
vičenci imeli pravico do vračila 
vlaganj ne glede na datum sklenit
ve pogodbe s predniki Telekoma 
Slovenije d. d. in Samoupravnimi 
interesnimi skupnostmi (SIS). 

2. Uredi vprašanje osnove za 
vračilo vlaganj tako, kot je predla
gano in sicer tako, da se plačani 
znesek po pogodbi, ki predstavlja 
vlaganje v telefonske centrale, 
medkrajevne vode in krajevna te
lefonska omrežja, v celoti povrne 
v denarnih sredstvih. 

3. Uredi vprašanje začetka vra
čanja upravičencem, tako, kot je 
predlagano, in sicer tako, da se 
začne vračati upravičencem v ro
ku enega mesecajpo prvem vrači
lu kupnine od privatizacije držav
nega deleža v Telekomu Sloveni
je d,d.« 

V Novi Sloveniji menimo, da bi 
bilo prav, da bi tudi v tem referen
dumu volivci (povečini vlagatelji) 
z obkrožitvijo besede »ZA« izrazi
li nedvoumno zahtevo, da se ob 
privatizaciji tega premoženja pra
vično povrnejo ta sredstva njim-
vlagateljem. 

Zatorej volivci, za vas gre - naj 
19. januarja vsakdo od vas odda 
na volišču svoj glas! 

Za O d b o r za In formiran je 
p r i O O NSi K a m n i k : 

M i l a n W i n d s c h n u r e r 

Težko pričakovan sneg ki smo siga želeli predvsem v božič
nem času, nam je mati narava podarila v sredini prejšnjega 
tedna - v četrtek in petek, 9-in 10. januarja. Obilnega naleta
vanja snega pa se najbrž niso veselili komunalci in skušajmo 
jih razumeti, da niso mogli biti takoj povsod. Naša občina je 
vendarle velika. 

Nekateri s svojim brezvestnim ravnanjem delajo kaj klavrno 
uslugo premraženim, lačnim in prestrašenim pticam. Ptičjo 
hišico so namreč obesili nizko med veje jablan, po katerih 
pogosto plezajo mačke. Na ptice, ki priletijo v ptičnico, pre
ži devet lačnih in pramraženih mačk. Z malo več odnosa, tu
di do ubogih ptic, bi se našel primernejši in varnejši prostor 
za ptičjo hišico. Bodo morali Zeleni Kamnika, ki že več let 
skrbno bedijo nad lačnimi pticami, gospodarju svetovati in 
ga opozoriti na brezbrižnost? 

Če že obesimo ptičjo krmilnico, vsaj pomislimo na varnost 
ptic, sicer ne moremo pričakovati, da bodo priletele veselo 
naznanjat prihod pomladi. Fotografija je nastala ob začet
ku naletavanja snega in še danes je takšno stanje oziroma ce
lo slabše za uboge ptice, saj sta jim hud mraz in debela snež
na odeja otežila preživetje, zaradi visokega snega pa je ptič-
nica mačkam še lažje dosegljiva tudi s tal. 

VERA MEJAČ 

Mijav, mijaav... na pomoč! 

Pravijo, daje petek slab začetek... in dober konec. Petek v de
cembru, za povrh še 13. Pa seje za belega muca sredi Kam
nika dobro iztekel Muca, ki seje znašel na zasneženi strehi, 
mimoidoči ne bi opazili, če ne bi glasno in proseče mijavkal 
in s tem klical na pomoč. Ukrepala je gospa Aparnik in kam
niški gasilci z Janezom Repanškom. Pa naj še kdo reče, da 
Kamničani niso usmiljeni in da jim je za vse vseeno!! 

V1DAROSULNLK 



V Kamniku živi z družino ruski priseljenec prof. dr. Mark Otto dipl. ing., „ ^ 
ki je izjemno uspešen inovator 

Z znanost jo d o blagin je 
R e k a ž iv l j en ja je r a z b u r k a n a . N j e s t r u g a je p o l n a n e p r e d v i d l j i v i h z a v o j e v , t o l 

m u n o v , g l o b o k o p a d a j o č i h s l a p o v . L j u d j e v o z i m o p o nje j s v o j e k r h k e č o l n i č k e 
i n s r e č n i s m o , k o p r i p e l j e m o v v a r e n p r i s t a n . P o s e b e j s r e č n o v e s l a v n o v o le
t o v K a m n i k u ž i v e č a d r u ž i n a r u s k e g a p r i s e l j e n c a , z n a n s t v e n i k a p r o f . d r . M a r 
k a O t t a d i p l . i n g . G o s p o d O t t o je m e d n a r o d n o u v e l j a v l j e n i n o v a t o r . I m a o k o l i 
90 u r a d n o p r i z n a n i h i z u m o v . V S l o v e n i j i ž ivi o d l e t a 1990. Z v z t r a j n i m , več le t 
n i m d e l o m i n s m i s l o m z a t r ž e n j e m u je u s p e l o u s t v a r i t i n o r m a l n o d r u ž i n s k o 
ž i v l j e n j e . 

Profesor dr. Mark Otto 
d i p l . ing. Je rojen v Ki jevu v 
Ukra j in i p r e d 62 leti. V rojst
n e m mestu je doštudiral na 
tehnični fakulteti kot d ip lomi 
rani inženir s področja avto
matizacije in elektromehanike. 
Skoraj 26 let je bi l v znanstve
nem inštitutu v Moskvi , kjer je 
snoval stroje in orodja s pod
ročja elektroerozije. Po štirih 
le.tih inovatorskega dela je za
govarjal prv i doktorat in čez 
dvajset let drugega. Je strokov
njak za elektroerozijsko obde
lavo in razvoj krmi lnih naprav, 
k i so potrebne za krmiljenje 
tehnoloških procesov. N a tem 
področju dela 38 let. 

Napisal je pet s t rokovnih 
knjig in ustvaril skoraj 90 po
m e m b n i h izumov. Prvi je b i l 
potrjen aprila leta 1965, ko mu 
je b i lo 24 let. Zadnji i z u m je 
prijavil v Sloveniji leta 2001. V 
Rusiji je za znanstveno delo 
o z i r o m a za najboljše izdelke 
narodnega gospodarstva pre
jel državna zlata in srebrna od
ličja. D o b i l je državno prizna
nje za prodajo osmih licenc v 
tujino. Licence je prodajal v 
Švico, Francijo, Nemčijo. '" 

G o s p o d Otto je predvideval, 
da bo prišlo v takratni Zvez i 
sovjetskih socialističnih repub
lik do vel ikih družbenopolitič
nih sprememb. Slutil je pribl i -
žajoči se »divji kapitalizem«. V 
anarhiji pa običajno ni primer
nih pogojev za znanstveno de
lo. Slutnja se je pozneje uresni
čila. Oddelka tistega inštituta, v 
katerem je bil vodja laboratori
ja in je tam snovalo izume 120 
strokovnjakov, danes n i več. 

Leta 1990 je službeno obis
kal Slovenijo. D o b i l je delov
no vizo , saj je prej preko inšti-

je. Njegova znanstvena in po
slovna partnerja sta mag. Mar
jan Dobovšek iz Ljubljane in 
ing. Alojz Retelj iz Novega me
sta. Sodelujejo še s Tomažem 
Martinčičem iz Ljubljane. 

Z m i n i m a l n i m i stroški so 
razvijali patente in pričakovali 
uspeh. G o s p o d Mark Otto je 
živel pr i partnerjih, pomagal i 
pa so mu sorodniki , razumeva
joči prijatelji. V K a m n i k u živi 
o d septembra leta 1992. Leto 
pozneje se mu je pridružila 47-
letna žena dr. ing. Marina Para-
dizova. Rojena je bila v Moskvi , 
skupaj pa sta delala v tamkajš-
nem inštitutu. V K a m n i k u v 
Kettejevi ul ic i sta si kupi la raz
padajočo hišo. Prezidala sta jo 
v danes zgleden d o m in ne 
moreta prehvaliti razumevajo-
čih kamniških sosedov. Še po
sebej j ima je priskočil na po
moč sosed mizar Lojze Vrhov
nik. »Delal je za prijateljstvo,« 
m i je poudari l sogovornik. 

Po uspešnem raziskovalnem 
delu je'bil leta 2000 prijavljen 
patent v Sloveniji. Partnerji so 
odslej nad vse zadovol jni , saj 
gre za svetovno novost. 

V brošuri Predstavitev deset 
uspešnih slovenskih inovator
jev o tem piše: »Pri svojem ino-
vatorskem de lu je prof. 
dr. M a r k Otto s sodelavcema 
mag. Mar janom Dobovškom 
i n A l o j z o m Retljem razvil iz
jemno efektivne izdelke za kr
miljenje elektroerozi jskega 
procesa, k i svojo ceno povrne
jo v povprečju v šestih mese
cih. T o je botrovalo k zavidlji
v i in zveneči referenčni listi 
naročnikov iz vsega sveta. V 
s k l o p u sodelovanja s SPIM 
(Slovenska podjetniško inova
cijska mreža) je treba izposta-

Urejeno družinsko življenje gospodu Ottu veliko pomeni. Že
na dr. Marina Paradizova dipl. ing. lepo skrbi za dom v 
Kamniku. Veliko bere, posluša glasbo svetovnih klasikov. 
Hčerkici Mary Otto je 7 let, zelo rada riše, recitira sloven
ske in ruske pesmi, igra na pianino, smuča. Psiček, ki ga dr
ži v rokah, je družinski ljubljenček, luč sveta pa je zagledal 
v Moskvi. 

tuta uspešno sodeloval z en im 
o d slovenskih podjetij. Januar
ja leta 1991 je d o b i l i z r e d n o 
naturalizacijo in postal je slo
venski državljan. Težko mu je 
b i l o začeti v n o v e m okol ju , 
med drugače govorečimi ljud
mi. Vse premoženje je i m e l 
takrat v dveh kovčkih. A je na
šel v Sloveni j i iz jemno razu
mevajoče, pri jazne l judi . Že 
istega leta je s s l o v e n s k i m i 
partnerji ustanovil svoje prvo 
podjetje p r i nas. Zdaj i m a 
podjetje Otto elektronika d. o. 
o. s sedežem v Ljubl jani o b 
Gospodarski zbornic i Sloveni-

vit i predvsem inovacijo Avto
matski protiobločni sistem 
A N T I - A R C A U T O M A T I C E D M -
3 A M , k i je namenjena krmilje
nju e lektroerozi jskih naprav 
za grezenje. Preprečuje d o v o d 
škodljive energije v elektro-
erozi jski proces in s tem pre
preči poškodbe e lektrod ... 
G r e za p r v i p o p o l n o m a avto
matski tovrstni k r m i l n i sistem 
na svetu brez stikal za predna-
stavljanje. Prednosti inovacije 
so: skrajša čas obdelave, 
zmanjša obrabo elektrod in s 
tem povezane stroške, o m o 
goča preprost nadzor elek-

troerozijske obdelave, 
povečuje vrednost to
vrstnih naprav. V 
zadnjih letih je prof. 
Mark Otto z mag. Mar
janom Dobovškom in 
sodelavci razvil nove 
izdelke, k i presegajo 
sedanji svetovni nivo.« 

Kamniški prisil je-
nec iz Rusije je zdaj iz
jemno zadovol jen , 
srečen. Cilj je dosegel 
z iz jemnim naporom, 
s samoodrekanjem - s 
trdim in vztrajnim de
lom. In svoji ljubeči družini je 
zagotovil d o b r o življenje. Za
dovoljni so sodelavci, neodvis
ni p o g o d b e n i partnerji. V na
pravo so vložili vse svoje zna
nje in trud se jim je začel kma
lu vračati. V prvih dveh letih so 
proda l i več kot 250 izdelkov. 
Vgrajeni so v stroje za elektro
erozi jsko grezenje v Nemčiji, 
Italiji, Združenih državah Ame
rike, na Finskem, Švedskem, v 
V e l i k i Britani j i , Franci j i i n še 
kje. 

In ker s patentom ni mogo
če zaščititi namena naprave, 
temveč le njeno izvedbo, so 
inovator j i p r o b l e m zaščite 
svoje ideje rešili na poseben 
način. Električno vezje v na
pravi so zali l i s plastiko tako, 
da je potrebno napravo uniči
ti, če b i se k d o želel dokopat i 
d o njenega bistva. V primeru, 
da b i brezvestnežu to uspelo, 
so v vezju namerno narejene 
napačne povezave. 

Slovenska podjetniško ino
vacijska mreža j im je omogoči
la razstavljanje na sejmih ino
vatorjev v tujini in strokovnja
k i sveta so izvedel i za po
m e m b e n izdelek. Povpraševa
nje p o njem b o p r e d v i d o m a 
še dolgotrajno. Vsako leto na 
svetu izdelajo več tisoč strojev 
za e lektroerozi jsko grezenje. 
Le v Nemčiji in Italiji deluje 
vsaj 15 tisoč starih tovrstnih 
naprav. In naročila gredo v 
stotine. Vso proizvodnjo izvo
zijo. Pos lovni sodelavci imajo 
laboratori j s tremi zaposleni 
mi , kjer snujejo nove izdelke. 

G o s p o d Mark Otto je tudi 
uspešen komercial ist . U v i d e l 
je, da lahko izdelek uspešno 
p r o d a v Nemčiji Nemec, v Ita
liji Italijan... V letu in p o l m u je 
uspelo p o svetu razviti d o b r o 
organizirano prodajno mrežo. 
Podjetje je imelo devet tujih 
prodajalcev, k i so za pos lovno 
delo d o b r o plačani. 

Z a k o n c a dr. M a r i n a Paradi
zova d ip l . ing. in Mark Otto sta 
posebej p o n o s n a na 7-letno 
hčerkico Mary. Iz jemno lepo 
riše, s t rokovne nasvete. p a j i 
daje akademska slikarka Vera 
Trstenjak iz Domžal. Lepo igra 
na klavir, recitira slovenske in 
ruske pesmi, je uspešna smu
čarka in še kaj. Njeno v z o r n o 
urejeno sobo že krasijo tri me
dalje. 

G o s p a Paradizova je drugič 
poročena. V p r v e m zakonu je 
povi la sinova. Enemu je danes 
25, drugemu 23 let in zdaj ži
vita v A m e r i k i . Mož Mark Otto 
je človek iz jemnih človeških 
razsežnosti. V s i s o r o d n i k i v 
Rusiji in Ukraj ini so velika pri 
jazna družina. Razdalje m e d 
njimi so velike, a se medseboj
no obiskujejo. In pri roki so te-

i&issMMb>>> 

Prof. dr. Mark Otto dipl. ing. se je 
preselil v Kamnik iz Moskve, rojen 
pa je v Kijevu v Ukrajini. S skoraj de
vetdesetimi izumi je inovator sveto
vnih razsežnosti. V domovini, Slove
niji in po svetuje dobil številna pri
znanja in je tudi avtor petih strokov
nih knjig s področja elektronike. 

lefon, internet, pošta. Pristnost 
vezi potrjuje dejstvo, da je pr
vi mož gospe Paradizove krst
ni boter v Sloveniji rojeni Mar
k o v i in M a r i n i n i hčerki Mary. 

Fotografije najdražjih oziro
ma širše rodovine so lično raz
postavljene v en i i z m e d sob 
njihovega kamniškega d o m o 
vanja. Ta prostor je namenjen 
s p o m i n o m in s p r e h o d o m v 
d u h o v n i svet ter poslušanju 
klasične glasbe. Žena in mož 
rada bereta rusko i n s loven
sko v r h u n s k o literaturo. V 
ljubljanskem Cankarjevem do
m u obiskujeta koncerte v ok
v i ru zlatega in srebrnega 
abonmaja. Prisluhneta orke
strom in sol istom, k i izvajajo 
dela svetovnih klasikov. 

Življenje v K a m n i k u je druži
ni prijetno. Vsi radi planinari-
jo, smučajo ... Prebivalci njune 
ulice se nekajkrat letno srečajo 
o b klepetu, pr igr izku, po
membnejših družinskih do
godkih. Sredi decembra izteka
jočega se leta sta srečanje pri
pravila tudi gospa Mar ina in 
njen mož Mark. Sosedom sta se 
s tem zahvalila za pomoč, razu
mevanje, prijazno besedo. 

Podjetnik Mark Otto je skle
ni l pogovor : »Zelo sem zado
voljen z življenjem v Sloveniji. 
In imam srečno družinsko živ
ljenje. Vesel sem, ker se m i je 
tukaj rodi la hči. Vsak dan se 
zahvaljujem Bogu...« 

Besedilo in fotografije: 
FRANČEK ŠTEFANEC 

V spomin 
Pavlu Zavbiju 

Smrt in slovo od najbližjih, prijateljev je najhujša boleči
na v življenju. Če se pri tem zavedamo, da je slovo neizogib
no, je še toliko težje. Vsako srečanje pomeni korak bližje ža
lostnemu slovesu. 

Slovo je mejnik nekega obstoja in odnosov med ljudmi, ki 
so živeli skupaj. Doživeli in delili so si lepe in tudi grenke tre
nutke življenja. Pri tem prijateljem ne gre za to, kaj je kdo v 
življenju. Za prijatelje tudi ni pomembno, kakšno vlogo ima 
kdo v družbi, kam ga drugi razvrščajo ali za kakšnega ga 
upravičeno in tudi neupravičeno razglašajo. Bistvo je le v 
tem, da si to, kar pravzaprav si in je biti najtežje - človek. Ta
ko preprosto in tako težko izvedljivo. Pavel je to bil, bilje 
pravi prijatelj in pravi človek. 

Beseda prijatelj ni navadna beseda. Za ljudi s pozitivni
mi čustvi ima svojo globino in razsežnost, zato njenega po
mena ne smemo zlorabljati. Imeti prijatelja, pomeni duhov
no bogastvo, čustveno sorodnost ter prijazen in zaupen med
sebojni odnos. Nekateri smo imeli srečo. Veliko časa nam je 
bilo danega, da smo ga preživeli z iskrenim prijateljem Pa
vlom. Ob trenutku slovesa se zavemo človeške nemoči in 
majhnosti. Ob misli na pokojne svojce in prijatelje se zave
mo svojih napak, kijih želimo popraviti. Žal to ne gre. Raz
mišljamo, iščemo smisel obstoja, nova upanja in prihodnje 
poti. Ostaja nam spomin, ki ohranja vezi med nami in pokoj
nimi. Bolj kot kdujkoli se zavemo, da smo ob smrti najbliž
jih izgubili tudi del sebe. Upanje in smisel življenja vedno ob
staja. Najdimo lastnosti prijateljev, prenašajmo jih naprej in 
bogatimo kulturo medčloveških odnosov. Od pokojnega Pa
vla smo se lahko naučili marsikaj, kar lahko bogati in ple
meniti tudi naš značaj. 

Pavel je imel mnoge pozitivne osebne lastnosti, javno pa 
se mu moramo zahvaliti predvsem za njegovo domoljubje. Ni 
ga javno razglašal, izvajal ga je neposredno, z dejanji. 

Vso krutost vojne je občutil že kot otrok v taborišču. Tja 
so ga izgnali z njegovo družino, ki se je vrnila na požgan 
dom, brez očeta in v partizanih padlega brata. Trdni in po
končni so se uspeli s poštenim in težkim delom vrniti v tok 
življenja. Izkušnja je bila za nemočno mlado srce izjemno 
težka, vendar ga je z globoko, nikoli pozabljeno bolečino, na
redila v močnega, pokončnega moža in vojaka. 

Pavel je bil podčastnik Teritorialne obrambe in Slovenske 
vojske vse od njenega nastanku. Svoje poslanstvo je opravil 
pošteno in častno in želim, da sta na to ponosna predvsem 
njegova otroka. 

Vedel je, da Slovenci nismo velik narod in tudi ne največ
ja država, zavedal seje slabosti, vendar je cenil svojo domo
vino in tudi državo, v kateri je imel svoje otroke, najbližje, 
prijatelje in dom. Domovine nikoli ni zlorabil, vedno ji je bil 
na razpolago. Njegovo domoljubje, osebna skromnost, poš
tenost do sočloveka in države ter pravšnja mera materialnih 
potreb so bile lastnosti, ob katerih se lahko mnogi učimo. 
Domovine ni imel rad zato, ker je majhna ali velika, bolj ali 
manj bogata, rad jo je imel zato, ker je bila njegova in jo je 
cenil! Spoštljiv odnos do domovine je posebej dokazal v le
tih osamosvajanja. 

Nikoli ne bom pozabil 18. maja 1990, koje polkovniku, po
veljniku Ljubljanske pokrajine, kije zahteval oddajo orož
ja, jasno povedal: »Vi zame niste Slovenec!«. 

Koliko poguma in energije, dnevov in noči je vložil v pripra
ve na vojno, v tajno skladiščenje orožja, v vojni čas, vedo le 
redki. Poznam veliko ljudi, ki so in delajo za dobro domovi
ne, tudi takih, ki se ponašajo z visokimi položaji, vendar pa jih 
je malo, ki so in to delajo tako pošteno in iskreno, kot je to de
lal Pavel. Prav je, da se mu za njegov velik prispevek pri osa
mosvojitvi Slovenije iskreno zahvalimo. Več sam niti ni želel. 

JOŽEARKO 

Srečanje z zanimivo družino 
Lepo sončno sobotno do

p o l d n e sem m e d sankanjem 
po hribčku p o d Ljubljansko ce
sto opazila nasmejane in razig
rane H r i b a r j e v e z. A š k e r č e v e 
u l i c e v K a m n i k u . Z v o n k a , 
d e l a v k a v E T I i n n j e n m o ž 
F r a n c i , voznik, sta presrečna 
uživala s svojimi tremi mal imi 
korenjaki . K o sem se z njima 
zatopila v kratek pogovor, sem 
ugotovila, da sta resnično ne
kaj posebnega. Brezmejno lju
bezen podarjata dveinpolletni 
hčerki Ireni, ki sta jo pričakova
la dolgih petnajst let. Že nekaj 
let pred njenim rojstvom sta 
razmišljala, da bi v svoji družini 
polepšala otroštvo in življenje 
drugim, pomoči potrebnim ot
rokom. K o je bilo Ireni štiri me
sece, sta se oglasila na kamniš
k e m centru za socialno delo, 
kjer so jima povedali za takrat 
šestletnega Žiga, k i je živel v 
ustanovi za invalidne otroke v 
Stari gori pr i Gor i c i . K o sta se 
tam oglasila čez mesec dn i , je 
Žiga, ki ne more uporabljati ne 
rok ne nog, k njima prikobacal 

izpod otroške posteljice. Zazr
la sta se v njegov nežen obra
zek, posut s pegicami, in se ta
koj oba hkrati odločila, da bo 
šel z njima. T o se je res prav 
kmalu zgodilo. Po končani ma
li šoli so šli ponj in v ZIjIM-u v 
Kamniku je začel s prvim razre
d o m osnovne šole. Pri njih je 
dve leti in pol . Osemletni LIroš 
pa se jim je pridružil pred dob
r im letom. Zanj sta izvedela v 
ZUIM-u Kamnik, ko sta izrazila 
željo, da sta pripravljena lepšati' 
vikende, praznike in počitnice 
še kateremu otroku, potrebne
mu pomoči. T u d i Uroš je prej 
živel v Stari gori pri Gor i c i . Je 
invalid, vendar ni tol iko odvi 
sen o d drugih kot Žiga. Odlič
no se razumeta, saj sta vrstnika 
in se poznata že iz Stare gore, 
kjer sta skupaj preživljala zgod
nje otroštvo. M e d tednom biva
ta v Z U I M Kamnik, kjer sta mar
ljiva učenca 2. razreda osnovne 
šole. Z v o n k a in Franci komaj 
čakata petek, ko ju gresta takoj 
p o službi iskat, v nedeljo zve
čer pa ju odpeljeta nazaj. Pr i 

njih fanta preživljata tudi praz
nike in počitnice. 

»Vi ne veste, kako nam boga
tita in lepšata življenje ta dva pri
srčna fanta. Komaj čakava ko
nec tedna, praznike in počitni
ce, ker smo le z njima popolna 
družina. Tudi najini hčerkici je 
lepo ob njima in kar prehiteva 
svoja leta v bistrosti, saj jo fanta 
nenehno motivirata, spodbuja
ta k pogovoru, ker v njej vidita 
zanimivo sogovornico. Vsem 
nam izkazujeta brezmejno lju
bezen. Ti otroci nas gor držijo. 
O b težavah je treba iti naprej in 
delati, pa vse mine in spet je le
po. K o z možem zreva v te sreč
ne otroške očke, vidiva, da nam 
ni prav nič hudega. Deliti srečo 
in podarjati l jubezen je nekaj 
najlepšega v življenju...« sta hre
peneče pripovedovala srečna 
rejnika Zvonka in Franci Hribar. 

Hvala vam, tudi meni ste po
lepšali življenje! Neverjetno 
hitro je preskočila iskrica prija
teljstva in kar nisem zmogla na
pisati zgolj fotovesti s sankanja. 

V E R A MEJAČ 
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Novoletno praznovanje v osnovni šoli 27.julij 

PRIREDITEV, K O SE TI U T R N E S O L Z A 
Številne obiskovalce novolet

ne prireditve v osnovni šoli 
27. julij v petek, 20. decembra, 
je že ob vstopu v prelepo okra
šeno šolsko jedilnico, k i so jo 
delavci šole skupaj s svojimi 
učenci praznično preoblekli , 
prevzelo in očaralo. V prijet
n e m vzdušju so lepe trenutke 
doživljali tako učitelji, otroci te 
šole - 35 osnovnošolskih o d 
1. do 8. razreda in 5 učencev od
delka vzgoje in izobraževanje, 
starši, člana Sveta staršev Janez 
Sušnik iz K a m n i k a in Marija 
Špehonja iz Komende, Helena 
Sterle z Mladinskega centra 
Kamnik, k i zgledno sodeluje s 
to šolo, višja medicinska sestra 
iz Zdravstvenega doma Kamnik 
Milena Cerar, k i skrbi za zdrav
stveno vzgojo na tej šoli, Kati 
Turk pa skrbi za zdravstveno 
preventivo. 

Otroke je presenetil in osrečil 
25-letni atlet Rok Predanič iz 
Ljubljane, k i se je odzval vabilu 
Urše iz O V I te šole in v dvorano 
vstopil z zabojem mandarin. 
Ima zelo rad otroke, še poseb-

Lepe, nepozabne trenutke, ko vidiš iskrice v otroških očeh, 
smo preživeli z otroci tudi med igrico Dedek Mraz v snežnem 
zametu. Nagajivo miško je spretno odigrala osnovnošolka 
Nataša. 

n o srčno naklonjenost goji d o 
otrok s posebnimi potrebami, 
zato je m e d otroci zelo priljub
ljen. Ljubezen do otrok je prido
bival in izkazoval že v otroških 
letih, ko je pri svojih šestih letih 
spoznal dojenčico Uršo in jo 
spremljal vsa leta, se z njo igral 
i n jo tudi varoval. Iz morskih 

g lob in ji je radostno prinašal 
posebno lepe školjke, iz katerih 
je za Uršo in prijatelje sam izde
loval unikatne zapestnice. T o 
m u je ostalo d o današnjih dni . 
Lani je podaril zapestnico atleti
nji Jolandi Čeplak pred tekmo 
za evropsko prvenstvo na 800 
metrov v Mi inchnu , kjer je po-

Obnovljena kapelica na Grabnu 

M o s t e 8 8 A , K o m e n d a 

Proda ja lna obutve in tekstila 

SEZONSKO ( g S ^ ^ 
ZNIŽANJE CEN 
O B U T V E i n O B L A Č I L 

2 0 - 4 0 % 
od 13.1, do 2.2. 2003 

Pričakujemo vas od 8. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 13. ure. 

^ e t n i č n a t r g o v c a 

Ljubljanska 3/c, Kamnik (bivši market Zaprice) 
telefon: 01/839 47 97 

• B E L A T E H N I K A , 
• A V D I O V I D E O T E H N I K A , 
• M A L I G O S P O D I N J S K I A P A R A T I , 

• R A Č U N A L N I Š T V O , 
• T E L E K O M U N I K A C I J E 

V R O Č E C E M E j j 

N Z I S T O R O K O z a vsako mizo, vsak žep 
s u p e r c e n a 1.490 SIT 

* H.ŠN1 K I N O D V D z aktivnim vvooferjem 
super cena 79 .990 SIT 

• PALIČNI MEŠALNIK 1 8 0 W 
super cena 2 .990 SIT 

Omogočamo tudi nakupe i / GA kataloga na 24 obrokov preko (rajnika. 
TV in VIDEO priklopimo in nastavimo po vaših željah na vašem domu. 
svetovanje •» d o 20 k m brezplačna dostava » n a k u p 
na 24'mesecev s p o l o g o m a l i brez 

Drugo adventno nedeljsko po
poldne, 8. decembra, je ob kape
lici s kipom Marije Pomočnice 
na Medvedovi ulici (na Grabnu) 
potekala krajša slovesnost. Lepo 
obnovljeno kapelico sta ob 110-
letnici postavitve blagoslovila 
predstojnik frančiškanov v Kam
niku Boris Markež in pater Ro
bertBahčič. Kljub hladnemu vre
menu se je zbralo kar nekaj Ma
rijinih častilcev in prav ubrano 
prepevanje v čast in zahvalo Ma
riji je ogrelo srca zbranih. 

Kapelico, ki se ponaša z napi
som »Slava tebi o kralica, bodi 
naša pomočnica!«, je leta 1892 
postavila družina Iskra, kije ži
vela v hiši, ki še danes stoji nas
proti kapelice. Dolga leta so tudi 
skrbeli za kapelico, nato pa je 
skrb j)revzela Vedlinova gospa, 
pozneje Goltezova, devet let j>a 
zdaj skrbi zanjo Jožefa Gradišek 
z Medvedove 13 in upamo, da ji 
bo dano z vzornim delom nada
ljevati. 

Kapelica je že dolgo last trgov
skega podjetja Kočna oziroma 
zdajšnjega Vele inje že lep čas 
klicala po temeljiti obnovi. Na 
pobudo in ob prizadevanju 
predsednka sveta KS Kamnik 
Center Janeza Repanška so dela 
po enoletnem dogovarjanju le 
stekla. Štiristo tisoč tolarjev fi
nančnih sredstev sta v enakem 
razmerju zagotovila KS Center 
in trgovska družba Vele d.d. 
Glavna obnovitvena dela je 
opravil Albin Škrjanec iz Most, 
pomagala pa sta mu Emil Grzin-
čič in Metod Humar. 

VERA MEJAČ 

žela zmago. Letos 
spomladi bo imel v OŠ 
27. julij delavnico s pri
k a z o m izdelovanja za
pestnic. Ja, res poseben 
fant je Rok Predanič, 
študent tretjega letnika 
Fakultete za šport. 

V letu 2002 je osvojil 
naslov državnega prva
ka v sprintu na 60 in na 
100 metrov, na evrop
skem dvoranskem pr
venstvu na Dunaju in na 
odprtem evropskem pr
venstvu v M i i n c h n u je 

Otroci oddelka vzgoje in izobraževanja OŠ27. julij z atletom Rokom 
Predaničem. Z leve: Lidija, Urša, Roman, Rok, Primož in Matej. 

Z a h v a l a s p o n z o r j e m p r i r e d i t v e 

d e d k a M r a z a n a O Š 2 7 . j u l i j a 

Učenci in delavci OŠ 27. julija se lepo zahvaljujemo za dari
la, ki so omogočila veselo praznovanje dedka Mraza in so jih 
darovali: 

Župan občine Kamnik - Anton Tone Smolnikar; Upravna enota 
Kamnik; Timgrad d. o. o., Trzin; Vemas d , o. o., Godič; Zavaroval
nica Triglav, PE Domžale-Kamnik; Simps's Trzin; Clark d. o. o., Tr
zin; Modni dodatki Tina, Domžale; Hani Mengeš; Knjigarna Fo
rum, Kamnik; Papirnica Ideja, Kamnik; Študentski servis, Kamnik; 
Žito Kamnik; Plastenka Radomlje; Union Ljubljana, Svilanit Kam
nik; KIK Šmarca; Mercator Kamnik; Drogerija Beauty, Kamnik; Av
to šola za otroke Jumicar; Trgovina Mery; Trgovina Obuti maček; 
Emisija Kamnik; Trgovina Direndaj; Neostik Kamnik; Trgovina Ve
riga; Trgovina Žgajnar; Ljubljanske mlekarne; Elform d. o. o., Šmar
ca; Trgovina Kim; Obrtna zbornica Kamnik; Drogerija M N Dom
žale; A&D d. o. o., Podgorje; Emba Ljubljana; Adria plin d. o. o., 
Ljubljana; Športnik Rok Predanič; Prevozništvo Maks Slapar, Men
geš; Družina Lah, Komenda; Frizerski salon Mihaela, Domžale, slaš
čičarstvo Oražem, Godič; Mizarstvo Petek Sašo, Godič; Mladinski 
center Kamnik; člani Sveta šole in Sveta staršev; 

Vsem še enkrat hvala in veliko sreče ter zdravja v letu 2003. 
V _ s 

bi l deveti. D o polnoletnosti je 
smučal v B reprezentanci, nato 
dve leti igral nogomet, atletiko 
pa uspešno trenira zadnjih pet 
let. V teh dneh si pospešeno na
bira moči in izkušenj za dvoran
sko prvenstvo, k i b o v prihod
njem mesecu v Nemčiji. Seveda 
m u želimo lepih uspehov. 

Teh nekaj besed se mi je kar 
samih zapisalo in so namenjene 
otrokom, da b i Roka še bolje 
spoznali , k o so ga tako srečni 

obkrožali, še vel iko bolj kot 
dedka Mraza, k i jih je ob koncu 
prireditve obdaril. Otroci so Ro
ku postavljali tudi zanimiva 
vprašanja: Si že kdaj nastopil na 
OI? Si že kdaj tako tekel, da se je 
kar kadilo za teboj? Si že tekel 
po celem svetu?... Rad jim je od
govarjal in v prijateljskem obje
mu je z njimi prepeval in se fo
tografiral za spominske albume. 

Povabilu na novoletno prire
ditev so se z veseljem odzval i 

učenci OŠ Marije Vere z učitelji
co Sabino Arbi in učiteljica Me
ta Kregar iz OŠ Frana Albrehta z 
učenko tretjega razreda. 

Na začetku prazničnega sreča
nja se je ravnateljica OS 27. julij 
Milena Brajer zahvalila številnim 
sponzorjem, ki so dedku Mrazu 
pomagali napolniti koš z darili. 
Otroški zbor je lepo zapel nekaj 
pesmi, vživeli smo se v prisrčno 
igrico z naslovom Dedek Mraz v 
snežnem zametu. Župan Tone 
Smolnikar je obdaril otroke in 
jim zaželel veliko uspehov v šo
li in doma. Učenci 8. razreda so 
zaigrali na otroške citre, učenci 
7. razreda pa na Orffove instru
mente, ki jih šola dokupuje v ok
viru finančnih možnosti, in na 
inštrumenta H U ' S (akordna des
ka in banjo), za katera so bila 
sredstva pridobljena na dobro
delnem koncertu septembra 
2000 v OŠ Frana Albrehta v orga
nizaciji OŠ 27. julij in ob sodelo
vanju OŠ Stranje in OŠ Frana Al
brehta. Takrat so na koncertu na
stopili mladi glasbeniki orkestra 
šole iz Frankentala v Nemčiji. 

K d o r pozna otroke, delo s 
takšnimi in malo drugačnimi, 
ve, da so za velik del uspehov 
zaslužni tudi prizadevni učitelji 
in starši, k i gradijo, vztrajajo in 
upajo z njimi dan za dnem. 

V E R A MEJAČ 

Za spominski album so z Rokom želeli pozirati prav vsi otroci. 

Ob 50-letnici Glasbene šole Kamnik 
vas vabimo na 

v petek, 31. januarja, ob 19. uri 
v Domu kulture Kamnik 

NASTOPILI B O D O T U D I M E S T N A G O D B A K A M N I K P 6 D V O D S T V O M R O K A S P R U K A , 
M e P Z C A N T E M U S P O D V O D S T V O M S E B A S T J A N A V R H O V N I K A IN 
G O D A L N I O R K E S T E R G L A S B E N E ŠOLE K A M N I K P O D V O D S T V O M J A N E Z A KLOBČARJA 

Program bo povezoval Tone Ftičar 

Informacije in prodaja vstopnic: Glasbena šola Kamnik - tel.: 041/224 678, 
Dom kulture Kamnik - tel.: 01/839 76 06 in uro pred koncertom. 
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POLNOČNICA N A V E L I K I P L A N I N I 

Črnivca in Marjaninih njiv. Zaradi 
snega in poledice je tam vladala 
prava zmeda in kazalo je, da nas 
bo kar nekaj ostalo na poti zaradi 
avtomobilov pred nami, ki so se 
tja podali s pomanjkljivo zimsko 
opremo in niso zmogli ne naprej, 
ne nazaj. Vsi smo si želeli čimprej 
parkirati avto, saj je bila pot ob s o 
ju bakel in pohodniških lučk, pa 
četudi v snegu in ledu, mnogo 
prijetnejša od nevarne vožnje. 

Kljub neugodnemu vremenu 
se je letošnje pomočnice udeleži-

. lo preko 1500 romarjev, prejšnja 

Čudovite jaslice v Frančiškanski cerkvi 
Znamenita frančiškanska cerkev sv. Jakoba v 

Kamniku je vedno lepo urejena in je pravo stičišče 
ljudi ob zanimivih dogodkih. Letošnje izvirne jasli
ce, ki ponazarjajo našo lepo Veliko planino, so ob
čudovanja vredne, saj so res nekaj edinstvenega. Je
zusovo rojstvo je predstavljeno ob čudoviti upodobit
vi Velike planine s kapelo Marije Snežne, v kateri ve
ličastno pozvanja zvonček s pristnim zvonjenjem z 
Velike planine, posnetim na trak. 

Jaslice krasijo lehnjaki z Jezerskega, viharniki in 
ruševje z Velike in Menine planine, mah in borov-
ničevje iz Kamniške Bistrice in še hi lahko našteva
li. Posebno pozornost vzbuja kapela Marije Snež
ne in tipične velikof>laninske pastirske koče. Ob joo-
moči Miha Hribovska jih je izdelal in postavil To
ne Spenko iz. Kamnika, ki sije zamislil celotno po
dobo jaslic in jih tudi postavil. Pravi, da Veliko pla
nino pozna tako dobro, da njeno jmdobo nosi ves 
čas s seboj inje njeno izvirnost po resnični zamis
li upodobil tudi v jaslicah. Damjan Hribovšek je po
skrbel za elektriko, Andrej Potokar iz Godiča je na
risal kamniške gore v ozadju, Andreja Eržen je po
skrbela za ribice v potoku in umetni sneg. Andreja 
Pogačar Špenko je veliko pomagala možu pri izde
lavi jaslic, prav tako devetletni sin Anton, kije že 
pravi poznavalec postavitve in pomena jaslic in 
prav z veseljem o tem in celo o vsakem predmetu 
jaslic razlaga občudovalcem. 

Tone Špenko je že dolgo zapisan postavljanju čuT 

dovitih jaslic. Od leta 1973 do leta 1993jih je po
stavljal v cerkvi sv. Marije v Šmarci. Nato se je pre
selil v Kamnik in vsako leto doma postavil lepe jas
lice. Večkrat si jih je prišel ogledat pater Robert 
Bahčič in predlagal Tonetu, da bi postavil jaslice 
v kamniški frančiškanski cerkvi, da bi oh njih lah
ko uživalo več ljudi. Tone se je ob Robertovem 
predlogu najprej resno zamislil, saj sam in njego
va družina vedo, koliko časa in truda je potrebno, 

če želiš ustvariti res nekaj izvirnega, nekaj, kar naj 
bi osrečevalo ljudi v božičnem času. Že od poletja 
naprej so Tone, Miha in Damjan zbirali material za 
jaslice. Več popoldnevov in noči sta Tone in Miha 
izdelovala koče in neprespana odhajala v službo. 
»Samo z veseljem in s srcem lahko kaj takega nare
diš. S tem je tako kot z umetnostjo: tisti, ki ustvarja 
za denar, ima kratko dobo - le za čas življenja, pravi 
umetnik pa je visoko cenjen šele po smrti, ker za 
njim ostajajo bogata umetniška, dela. Jaslic nisem 
postavil zato, da hi zaslužil, moje plačilo za vse to 
je osrečevati in polepšati življenje vsakomur«, nam 
je zaupal Tone. Lahko bi takšnemu poslanstvu sle
dili, marne? 

Jaslice so dokončali tik pred družinsko polnočnico 
ob pol sedmih na sveti večer. Kamniški skavti in skav-
tinje stega Kamnik 1 so v povsem polni in lepo okra
šeni frančiškanski cerkvi z igrico predstavili Jezusovo 
rojstvo v treh dejanjih: Angelovo oznanjenje (Miha), 
Marija (Martina j obišče Elizabeto (Sara), Jožef ove 
(Lenart) sanje in popis prebivalstva, ki so ga ponazo
rili najmlajši skavti volčiči in volkuljice. Po maši so 
skavti na vrtu frančiškanskega samostana predstavili 
žive jaslice. Pot, kije bila osvetljena z gorečimi sveča
mi in baklami, nas je vodila skozi mesto Betlehem, kjer 
so nas jirebivalci odklanjali in napotili naprej, češ, da 
nimajo prostora za nas. Zatem je angel oznanil, da se 
je v revnem hlevčku zgodil čudež. Ob poti smo sprem
ljali delo pastirjev in peric, zadnja postaja [M je bil 
hlevček, v katerem sta Marija in Jožef našla zatočišče 
in tam se je tudi rodil Jezus. 

Praznična dogajanja, ki imajo izvor v krščanski 
veri, v zadnjih letih ponovno pridobivajo na po
membnosti, saj se tudi odrasli radi spominjamo ot
roških let in takratna \naznovanja božiča so marsi
komu še živo v spominu. Prav je, da ohranjamo top
loto domačega ognjišča, ki nas greje celo življenje. 

VERA MEJAČ 

Vseh petnajst let, kar redno 
poteka polnočnica v kapeli 
Marije Snežne na Veliki plani
ni, jo vodi pater Miroslav. 
Sam ali v družbi prijateljev je 
obiskal številne visoke hribe 
in vršace (mnogokrat prav 
Veliko planino), na Triglav se 
je povzpel kar 44-krat. 

Že petnajstič zapored je bila le
tos polnočnica v kapeli Marije 
Snežne na Veliki planini. Zaradi 
bučnih in nevarnih petard, pras
ketanja raket, ki preglasijo in mo
tijo slavnostni cerkveni obred v 
čudovitem planinskem okolju, 
predvsem pa zaradi zagotavljanja 
varnosti, je bila letošnja polnočni
ca v negotovosti skoraj do božiča. 
Ravno zaradi tega in zaradi dežev
nega, meglenega vremena v doli
ni ter zelo hladnega, oblačnega 
vremena v hribih se marsikdo ni 
odločil za ta sicer priljubljen noč
ni podvig. Velike) se jin je pripelja
lo z gondolo do Šimnovca, od k o 

Mnogi sopripešačili ob soju bakel in pohodniških lučk. Kra
tek čas do maše so namenili oddihu in prijateljskim pomen-
kom. 
der so se povzpeli do Zelenega 
roba in naprej proti kapeli Marije 
Snežne. Ni jih bilo malo, ki so pri
pešačili celo iz doline, nekateri pa 
so si pot skrajšali z izhodiščem s 

Ker je kapela Marije Snežne za tako množičen obisk pre
majhna, je večina pohodnikov ozvočeno mašo spremljala 
zunaj. Zato seje pater Miroslav z obhajilom podal tudi med 
vernike pred kapelo. 

leta jih je bilo okrog 2000. Pol
nočnica na Veliki planini je tako 
letos le bila na željo številnih red
nih obiskovalcev priljubljene tra
dicionalne pobočnice, k i ima v 
zasneženem okolju med planina
mi še poseben čar in skrivnost. 
Upamo, da se bodo ljubitelji glas
nega in nevarnega kaljenja miru 
in spokoja božičnega večera le 
umirili, da bi ta lep dogodek v ču
dovitem planinskem ambientu 
tudi v prihodnje nadaljeval svojo 
tradicijo. 

Vseh petnajst let vodi polnoč
nico nekclanji dolgoletni kamniš
ki frančiškan pater Miroslav, lju
bitelj planin, še zlasti Velike pla
nine. Zadnji dve leti prihaja sem 
gor z Brezij na Gorenjskem, med 
romarji k Mariji Snežni pa je tudi 
veliko njegovih planinskih prija
teljev, kar so dokazovali premno
gi stiski rok po zaključku maše. 

Besed i lo i n f o t o g r a f i j e 
V E R A MEJAČ 

R A Z S T A V A JASLIC V B U D N A R i i VI 
Budnarjeva muzejska hiša v 

Zgornj ih Palovčah je bila pre
majhna za vse, ki so si želeli po
lepšati predbožične dni . Zato 
je upravnica te hiše Iva Šubelj 
božično-novoletni koncert 20. 
decembra zvečer organizirala 
v farni cerkvi Sv. Urha na Vranji 
Peči. Pevke ženskega pevskega 
zbora Petrol iz Ljubljane^ so 
p o d vodstvom dirigentke Želj-
ke Olčnik Remic lepo odpele 
del programa, ki ga je zbor pri
pravil ob praznovanju 25-letni-
ce delovanja, in božične pesmi. 

V razstavnem prostoru B u d -
narjeve hiše so p o koncer tu 

o d p r l i razstavo jaslic, novih in 
starih, i zde lan ih iz različnih 
materialov. B lagos lovi l jih je 
domači župnik Štefan Štele. 
Pevski zbor Petrol iz Ljubljane 
je ob njih ubrano prepeval bo
žične pesmi , s prepevanjem 
pa so pevke nadaljevale tudi v 
hiši p o d b o h k o v i m k o t o m in 
ob krušni peči. Večer smo pre
živeli v l e p e m ambientu in 
nadvse pri jetnem vzdušju. 

D o nedelje je p r e k o tristo 
l judi občudovalo več kot dvaj
set vrst jaslic iz različnih mate
rialov - gline, papirja, kovine , 
testa, čipke; nove in stare, k i so 

jih za čas razstave radi posodi l i 
različni izdelovalc i in lastniki 
iz vse Slovenije. Vsake jaslice 
so nekaj posebnega. 

Jaslice iz l ipovega lesa s ko-
mendsko cerkvijo in kapelo v 
ozadju so de lo Andre ja Gaš-
perl ina iz K o m e n d e . 

Marjan V o d n i k iz Domžal 
(dolga leta je b i l zapos len na 
Občini K a m n i k ) razstavlja za
n i m i v e jaslice iz hruškovega 
lesa. O s e m figuric je izrezljal v 
petih celih kosih. A n a Korenč 
iz Šmartnega p o d Šmarno go
ro je izdelala gl inene jaslice 
(slika zgoraj) - preproste, ne-
barvane, neglazirane, vendar 
dovolj izrazite. Za prve jaslice 
je v Ljubljani prejela nagrado, 
sledila so vabila na razstave v 
tujino. Dvakrat je razstavljala v 
V e r o n i v Italiji na p o v a b i l o 

Unesca, v Parizu. Njene jaslice, 
podarjene Betlehemu, so tam 
stalno razstavljene. 

Viktor Konjedic, akademski 
kipar iz Kranja, je prispeval sta
re glinene jaslice, Marina Len-
ček iz Domžal jaslice iz lecta, 
valjanega testa in jaslice božič-
nik (tudi knjiga z istim imenom 
avtorice Marije Korošec iz 
Ljubljane). Oblikovane figurice 
so pritrjene na kruh božičnik. 
Lenarčič iz K a m n i k a razstavlja 
več jaslic, najlepše so kotne 
(slika levo), izdelane iz gline. 
Lansko leto je izdelal prav tak
šne za cerkev v Salzburgu. 

Pozornost obiskovalca vzbu
jajo tudi jaslice kamniškega ki 
parja Mihe Kača. Andreja Boje 
iz Ribnice, k i naredi vsako leto 
nekaj jaslic iz gline. Nekaj jaslic 
je za razstavo posodi la tudi 
Alenka Sovine iz Domžal. Zani
mive so papirnate jaslice, k i jih 
je p o motivih slovenskih sred

njeveških fresk naslikala pokoj
na Aleksa Ivane. Eden o d moti
vov je tudi sprevod svetih treh 
kraljev, izdelan po freski iz cer
kve sv. Primoža in Felici jana 
nad K a m n i k o m . O r i g i n a l je 
shranjen v Škofijski knjižnici v 
Ljubljani. O k o se ustavi na ve
zeni sveti družini Zlatke Škr
bine iz Ljubljane. Sveta družina 
je lepo upodobl jena tudi na 
steklu in žganem krožniku. Ne 
manjka božičnega žita v starih 
posodicah, k i simbolizira novo 
življenje - rojstvo. 

Razstava jaslic b o v Budnar-
jevi muze jski hiši odprta vsa
k o nedeljo do svečnice o d 13. 
ure d o mraka. Pr iporočamo 
o g l e d in ob isk z a n i m i v o s t i v 
Budnarc i , d o koder je iz K a m 
nika pri jeten s p r e h o d p o za
sneženi pokra j in i s čudovitim 
razg ledom v d o l i n o in na vr
šace. 

V E R A MEJAČ 
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K A K O D O B R O P O Z N A M O N A S O O B Č I N O 
Pastirski stan na planini K O 

R E N , k i je b i na s l ik i v prejšnji 
številki, je opuščen že več de
setletij, vendar so njegove ste
ne še vedno solidne. Kl jub te
mu bi bi lo potrebno kar nekaj 

vanja) pa kažejo na bistveno 
zgodnejšo prisotnost človeka. 
V letu 1996 so namreč našli na 
p l a n i n i več fragmentov pra
zgodovinske keramike, izdela
ne na roko : dvoročajne skle-

vah kot pa p o o z k i h p lan in
sk ih rečnih d o l i n a h , k i so za
raščene. 

Samo ime K o r e n ne p o m e n i 
podzemnega dela rastlin, saj je 
naglas na p r v e m zlogu. Glede 

dela, da b i b i l spet p o v s e m 
usposobl jen za bivanje. Poleti 
se na tej pašni planini sicer še 
v e d n o pase živina, p o d o b n o 
kot na sosednji, s strmo steno 
in rušnato ograjo ločeni plani
n i Košutna, vendar v k a m n i 
tem stanu že dolgo časa n i bi 
vala ne pastirica ne pastir. 

D o l g o časa je veljalo prepri 
čanje, da je b i la tudi ta pašna 
planina, tako kot ostale v Kam
niških in Savinjskih planinah, 
posel jena najpozneje v sred
njem veku. Novejši d o k a z i 
(poskusna arheološka izkopa-

de, preproste sklede, lonec, 
okrašen z bunčico in pa odlo
mek lonca s p r e p r o s t i m izv i -
hanim ustjem in izdelanim na 
lončarskem vretenu, ki ga da
tirajo v mlajšo železno d o b o 
ali v r i m s k i čas, k a k o r piše 
dr. T o n e Cevc v svoji knj igi 
»Davne sledi človeka v K a m 
niških Alpah«. T o p o m e n i , da 
so bile naše planine poseljene 
tudi v p r a z g o d o v i n s k i d o b i . 
Če pogledamo malo p o svetu, 
kjer imajo visoke planine, lah
k o v i d i m o , da tudi tam ljudje 
raje hodijo p o preglednih viša-

na i m e n a sosednj ih v z p e t i n 
Z v o h , Košutna, K o m p o t e l a 
upravičeno nakazuje mož
nost predr imskega izvora po
imenovanja . V e n d a r sam iz
vor imena, kakor tudi njegov 
p o m e n , še n i kaj dost i razis
kan . 

Spodnji del planine je odprt 
predvsem prot i j u g o v z h o d u . 
Pogled na jug ji zapirajo 
vzhodna pobočja Pokovša. Za
h o d in sever ji omejuje greben 
o d K rvavca prek Zvoha , J eža 
in V r h K o r e n a , v z h o d pa po
boč ja Košutne. Se pa dol ina 

počasi dviguje v smeri severo
vzhoda, da preide v kotličasti 
svet m e d V r h o m Korena , K o -
šutno in K o m p o t e l o . 

Če b i se k d o odločil obiska
ti to pr i j azno p l a n i n o , l ahko 
pride nanjo iz več smeri . Veči
na teh je b i la že opisana p r i 
p l a n i n i Košutna, zato danes 
tega ne ponavl jamo. M o r d a 
samo nasvet. P l a n i n o obišci-
m o takrat, k o b o d o ustrezne 
razmere ( o d p o z n e p o m l a d i 
d o sredine jeseni) in morda ta 
obisk združimo s krožno turo 
m i m o Medved je jame, p lani 
ne Ovčarije, p lanine Košutna, 
planine K o r e n in še s kra tk im 
s k o k o m d o Kriške p l a n i n e 
p r e d vrnitvi jo v dof ino . 

I z m e d p r a v i l n i h o d g o v o 
r o v je ž r e b i z b r a l A n t o n a 
K o m a t a r j a i z K a m n i k a , 
K e r s n i k o v a 15, k i l a h k o 
d v i g n e k n j i ž n o n a g r a d o v 
k n j i g a r n i V E L E n a L j u b 
l j a n s k i c e s t i v K a m n i k u . 

Čeprav so razmere v plani
nah čisto zimske, kar vsaj neko
l iko ponazarja tudi slika, k i je 
bila sicer posneta že v decem
bru lani, tudi tokrat ostajamo v 
višavah. Sprašujemo po imenu 
stavbe in imenu kraja, kjer sto
ji stavba na sliki. Ta kraj je prav
zaprav tudi pašna planina. Po
leg tega pa leži ob meji ne sa
m o s s sosednjo občino, am
pak tudi s sosednjo slovensko 
deželo. Glede na to, da se obo
je ob lepem vremenu dobro vi
d i iz Kamnika, ju zelo verjetno 
ne bo pretežko prepoznati . 

O d g o v o r , t o je i m e z g r a d 
b e i n k r a j a , p o š l j i t e n a d o 
p i s n i c i d o 22 . j a n u a r j a 
2003 n a n a s l o v : K a m n i š k i 
o b č a n , G l a v n i t r g 23 , S l -
1240 K a m n i k . I z m e d p r a 
v i l n i h o d g o v o r o v ( i m e 
z g r a d b e i n k r a j a ! ) b o ž r e b 
i z b r a l p r e j e m n i k a k n j i ž n e 
n a g r a d e , k i j o p o d a r j a t r 
g o v s k o p o d j e t j e V E L E . 

N a j l e p š e M i k l a v ž e v e i z l o ž b e 
V dneh pred godom sv. Miklav

ža, 6. decembra, je bilo tudi letos 
kar nekaj izložb aranžirano v priča
kovanju Miklavža. Kot obljubljeno, 
si jih je ogledala komisija pri Od
boru za oživljanje starih običajev. 
Za najlepšo je letos razglasila Mik
lavževo izložbo trgovine Tip-top 
podjetja Vele. Drugo mesto so pri
sodili izložbi svečarne Pax (pri Lec-
tarju), ki je bila sicer zelo podobna 
lanskoletni. Tretjo oceno je preje
la izložba pekarne Hrovat. Aran-
žerjem in lastnikom oz. poslovod
jem teh trgovin, vse so z Glavnega 
trga v Kamniku, iskrene čestitke. 
Čestitke tudi mali trgovini »Črni 
maček« tovarne Prebold na Šutni, 
ki je z ljubko Miklavževo ilustraci
jo prispevala k oživljanju starih j 

Miklavževih navad. Najlepša Miklavževa izložba 
O d b o r za oživljanje s tar ih j e izložba trgovine Vele Tip-

običajev p r i O O NSi K a m n i k top. 

M i n i o d b o j k a r i c e 
Kot že samo ime pove, je to naj

mlajša sekcija Odbojarskega kluba 
Kamnik. 

Nekatere že drugo leto pridno 
hodijo na treninge in spoznavajo 

osnovne odbojkarske veščine - a 
naš glavni cilj je razviti gibalne in 
koordinacijske sposobnosti ter 
prikazati deklicam šport kot pri
jetnejši del življenja. 

Kaji, Niki, Željani, Tini L, Urši M., Maši, Tini H., Nini V, Doris, 
Ajdi, Urški S., Nini F., Tjaši, Ines, Saši in njihovim najbližjim že
lim vse najboljše in vse najlepše v novem letu, veliko uspehov do
ma, v šoli in seveda na prihajajočih treningih in tekmah. 

TRENERKA IRENA 

SREDIŠČE 
VRTENJA 

ANCONA 
NEKDANJI ŠPANSKI 
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SLOVARČEK: AHUS • mesto na jugu Švedske: ARENIKOLA - morski deževnik; KEM - reka v severozahodni Rusiji; LAJTA - podolgovat sod (narečno); LUNDKVIST. Nils Artur - Švedski pesnik in pisatelj; SAFA - oaza v Saudski Arabiji; SAO NICOLAO - otok v Kapverdskih otokih ob zahodni obali Alrike; SFEN - titanov silikat, titanit; S0TUTA - mesto v vzhodni Mehiki 
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V novo leto $ Studentskim 
Klubom Kamnik 

Vsakdo ima ob začetku novega le
ta idejo, kako bo zakorakal v novo 
leto, kaj bo spremenil ali izboljšal. 
Tudi na Študentskem klubu Kamnik 
imamo svoje želje, le da niso le naše. So želje veh študentov (ne le 
naših članov) in naša naloga bo, da jih izpolnimo, kolikor bo le mo
goče. Novih idej in projektov ne manjka, prav tako ne razlogov, da 
se nam pridružite. Ena od novosti je tudi rubrika Študentskega klu
ba Kamnik, ki jo boste lahko redno prebirali v Kamniškem občanu. 
Kamnik ni tako leno mesto, kot se morda komu zazdi na prvi po
gled in študentje imajo pri nas kaj početi. 

Na žalost marsikateri študent ali študentka ne pozna in tudi ne iz
korišča možnosti, ki jih ponuja obdobje, ko gulimo študentske klo
pi, naše denarnice pa še čakajo na prve redne dohodke. Saj lahko de
lamo kot študentje, pa sem ter tja gremo na kakšen študentski žur, 
ampak to še zdaleč ni vse, kar lahko kot študent narediš zase. Štu
dentsko življenje seveda ponuja veliko več, in prav je, da svoje mož
nosti izkoristimo. Konec koncev se brezskrbna leta nikoli več ne bodo 
vrnila, trenutke, ko se lahko zabavamo kot študentje, pa bodo za
menjale obveznosti in skrbi. 

A nikar ne glejmo preveč črno. Ena od svetlih lučk na novoletni 
jelki je tudi Študentski klub. Nikar ga ne mešajte s študentskim ser
visom, tja gremo namreč, če bi radi s študentskim delom zaslužili ne
kaj denarcev. Klub pa je tukaj s povsem drugim namenom: nuditi 
študentu možnost, da svoje študentsko obdobje živi aktivno, pol
no in kolikor je mogoče poceni. V študentskem klubu se krešejo ide
je kako te cilje doseči. Nove študentske in dijaške bistre glave so ved
no dobrodošle, prav tako tisti, ki bi radi le izkoristili številne ugod
nosti, ki so na voljo članom. Z enimi in drugimi skupnost raste in z 
njo tudi možnosti, da se lotimo novih projektov v dobro študentk 
in študentov v Kamniku. 

Zakaj se je torej vredno potruditi in se vpisati v študentski klub, 
če imamo že tako preveč stvari na grbi? Hja, če smisel našega štu
dentskega življenja ni samo čepeti doma za knjigami oziroma v pre
davalnici, potem imamo vsaj 526 dobrih razlogov, da pridemo po
gledat, kaj se v klubu dogaja. Člani kluba imajo res številne ugod
nosti. Suha študentska denarnica se bo razveselila smučarskih kart 
po študentskih cenah, zimskih radosti pa s tem seveda še ni konec. 
Konec januarja se bomo na pol zastonj podili z motornimi sanka
mi pod Krvavcem. Za 300 SIT bomo čofotali v kranjskem bazenu in 

za ugodno ceno raftali po Soči. Študentje smo športniki, mar ni ta
ko? Popuste imamo tudi v fitnes centrih, savnah, pri najemu igrišč 
za tenis, kopališčih, celo v kino gremo lahko ceneje. Pozimi torej 
zimske radosti, toplo zavetišče klubske sobice in partije taroka, po
leti pa vandranje po svetu, izleti na morje, surfanje in letenje po zra
ku. Za popotnike in ostale radovedneže so na voljo potopisna pre
davanja, če pa se odločite, da greste po svetu v lastni režiji, lahko 
najamete kombi (voznik + 8 oseb). 

Od začetka leta nam je vsak petek od 18. do 22. ure na voljo dr
sališče Odbojkarskega kluba Kamnik (pod Skalo), seveda ob primer
no nizkih temperaturah. Dobrodošli bodo vsi drsalci in nedrsalci, 
stopnja drsalnega znanja je pri vsem tem še najmanj pomembna. 
Tam lahko padamo, se lomimo in upamo na čim manj polomljenih 
kosti in razbolelih riti. Pozdravila nas bo topla pijačka in prijetno 
vzdušje. Za glasbo bo poskrbel priljubljeni DJ. 

Ne zanemarimo kulturnih programov. Zelo zanimiva je ponudba 
kulturnih prireditev v Domu kulture Kamnik in Špas teatru, filmski 
navdušenci pa bodo lahko z nakupom Jokerja prihranili pri ogledu 
filma v Koloseju. Kaj pa, če nas vseeno zanima samo, kdaj bomo šli 
lahko na naslednji žur? Seveda, klub je skupina ljudi, ki ima vsaj eno 
(vendar še zdaleč ne edino) skupno točko: željo po druženju. 

Za vse žure na klubu izvemo prvi, pri nas dobite karte za vse kon
certe. Saj se spomnite nedavnega brucovanja s skupino Tabu v dvo
rani Komunalnega centra v Domžalah, ali pa zabave v KUD Trzin, 
ko sta bila z nami Murat in Jose. 

Ena pridobitev Študentskega kluba Kamnik je klubski prostorček, 
lično urejena sobica na Glavnem trgu 23 (poleg občine). Treba bo 
po stopnicah v prvo nadstropje, ampak večina študentov je tega na
vajena, saj hodi v sosednjo sobo na študentski servis po napotnice. 
Na voljo je nekaj računalnikov, kjer lahko kadarkoli surfaš po inter-
netu s hitro povezavo, iščeš gradivo za diplomo ali si natisneš svo
je pomembne dokumente. Tudi veliko zanimivega branja je na vo
ljo, cel kup revij (Mladina, Mobinet, Playboy, Gloss, dnevni časopi
si...), lahko pa preprosto prideš in uživaš ob kramljanju v prijetni 
družbi. 

Za vpis v Študentski klub moraš imeti status študenta oziroma di
jaka. Prinesi nam torej originalno potrdilo o vpisu, svojo sliko in 
1000 SIT. Pri nas podpišeš še pristopno izjavo in dobiš člansko izkaz
nico, s katero lahko koristiš ugodnosti, ki jih imajo člani ŠKK. Vsi no
vopečeni člani dobijo za povrh še majhno darilce. Razlogov za neo-
bisk Študentskega kluba je torej bore malo. Seveda imamo na voljo 
premalo prostora, da bi napisali vse, kar vas zanima. Dosegljivi smo 
na telefonski številki 01 839 73 42, več informacij pa je na voljo tudi 
na internetu (http:/A/ww.studentski-klub.com) in v naših glasilih Štuklc 
in Informator, vsak ponedeljek ob 22. uri pa lahko na Radiu Hit po
slušate študentsko oddajo Šodr. 

M . U . 

Z letne konference 
Mladega foruma 2LSD Kamnik 

M l a d i f o r u m Z L S D K a m n i k s e j e v začetku d e c e m b r a , se
s ta l n a r e d n i l e t n i k o n f e r e n c i . Č lan i so i z v o l i l i n o v o v o d 
s tvo , p o t r d i l i s p r e m e n j e n p r a v i l n i k i n p r i p r a v i l i p o r o č i 
l o o i z v e d e n i h a k c i j a h v l e t u 2002. 

V n o v o v o d s t v o so b i l i i z v o l j e n i p r e d s e d n i k B o r u t Žagar, 
p o d p r e d s e d n i k S a m o T r t n i k , t a j n i k Mat jaž J u g , b l a g a j n i k 
B o š t j a n K o š i r i n p r e d s t a v n i c a z a o d n o s e z j a v n o s t m i N a 
taša P e č n i k . K o n f e r e n c i je p r e d s e d o v a l S u r v a D j a l i l . 

V lanskem letu je M l a d i fo
rum Kamnik s pomočjo članov 
izpeljal deset akcij, o d katerih 
je bila prva v »Prešernovem« 
mesecu. K o n e c februarja je v 
kavarni Veronika priredil feb
ruarski večer poezije, kjer so 
obiskovalci prebrali svojo last
no ali sebi l jubo pesem. Na
men te akcije je bi l izboljšati 
bralno kulturo v K a m n i k u . Na
stopili so J o ž e f a J u r š i č , Nata
ša B i d e r in Š p e l a R o d e . 

O b 8. marcu, mednarodnem 
d n e v u žena, je M l a d i f o r u m 
podel jeval mimoidočim že
n a m čestitke društva Sožitja. 
Brezplačne čestitke so na Šut-
ni v živo izdeloval i varovanci 
društva, k i skrbi za srednje in 
težje duševno motene. M l a d i 
f o r u m Z L S D K a m n i k in druš
tvo Sožitje sta v škatli za pro
stovoljne pr ispevke zbrala 
20.000 tolarjev, s kater imi so 
varovanci Sožitja lahko odšli 
na enodnevni izlet na Gorenj
sko. Mladi forum je s tem opo
z o r i l na socialno izključenost 
žensk in tudi invalidov, na ka
tere se pogosto pozablja. 

27. aprila se je M l a d i forum 
Kamnik pridružil vseslovenski 
akcij i zbiranja p o d p i s o v za 
predhodni zavezujoči referen
d u m o vstopu Slovenije v vo
jaško zvezo N A T O . Podpise so 
člani zbirali vsak v ikend v ma
ju in prispeval i osem tisoč 
podpisov, toliko so jih namreč 
zbrali vsi k lub i Mladega foru
ma ZLSD. 

O b p r v e m maju, p r a z n i k u 
dela in delavnih , je M l a d i fo
r u m pomagal ZLSD pr i razde
ljevanju nageljev v Kamniški 
Bistrici. 

D v a v ikenda v maju je izpe
ljal prv i de l ekološke akcije 
zbiranja starih koles, katere 
namen je bi l , da b i zbrana sta
ra kolesa s pomoč jo sponzor
jev (barve, nove gume) obno
vili in predali občanom. Nasta
vi l i b i jih na nekaj točk v Kam
n i k u , kjer b i si jih lahko vsak
d o brezplačno izposodi l . Mla
d i forum K a m n i k je s pomoč
jo someščanov posprav i l do
mače kleti in nameraval hkra
ti zmanjšati količino izpušnih 
pl inov v zraku. Drugi de l akci
je, obnova starih koles, v letoš
njem letu ni b i l izpeljan zaradi 
premajhnega zanimanja spon
zorjev. 

T u d i med počitnicami mladi 
forum n i počival. 5. in 6. julija 
je pr i red i l d e l o v n i tabor na 
Budnar jevi domačiji v Palov-
čah. Udeleženci tabora so o b 
hiši naredili vrt, garkelj in ure
di l i pot. To je bila že druga de
lovna akcija Mladega foruma 
ZLSD. Pred letom d n i so se lo
tili čiščenja okol ice in obzidja 
Starega Gradu. 

V p r v i p o l o v i c i avgusta je 
M l a d i forum K a m n i k izvedel 
d o sedaj najzahtevnejši in tudi 
finančno najtežji mednarodni 
projekt na Finskem, natančne
je v K o k k o l i . N a m e n projekta 
O n Line je bi lo sodelovanje z 
mladinskim centrom Hannsa. 
Člani so se seznanili z d e l o m v 
mult imedi jskih delavnicah in 
posnel i f i lm. Skupna vrednost 
projekta slovenske delegacije 
je bila okol i 35.000 EUR. Mladi 
f o r u m K a m n i k je iz lastnih že
p o v prispeval slabih 1.000 
EUR, razl iko pa p o k r i l s spon
zorji. 

Mladi forum je bil v času vo
l i lne kampanje zelo aktiven 
p r i plakatiranju. S p o m o č j o 
ZLSD si je Mladi forum prido
b i l eno o d d v e h svetniških 
mest v občinskem svetu. N o v 
občinski svetnik je postal B o 
r u t Ž a g a r . Članice in člani 
Mladega foruma so v predvo
l i lnem mesecu opravi l i 109 ur 

dela in prevozi l i 548 kilomet
rov p o K a m n i k u in okol i c i . 

O d 18. d o 20. oktobra je 
Mladi forum za popestritev 
klubskega dogajanja organizi
ral žurko na Vel ik i planini . Če
prav vreme ni bi lo najbolj top
lo, je članice in člane grela 
dobra družba. V treh dneh so 
se spopri jatel j i l i in o k r e p i l i 
medsebojne vezi . 

Zadnja letošnja akcija je bila 
29. novembra , o b bližajočem 

se d n e v u boja prot i AIDS-u. 
Mimoidoči so pred M l a d i n 
s k i m centrom K a m n i k lahko 
d o b i l i koristne informaci je o 

, preventivi pred AIDS-om. Čla
ni Mladega foruma so j im pri 
penjali rdeče pentlje, razdelje
val i so k o n d o m e , p o katerih 
so radi segali tudi osveščeni 
starši in stari starši. V treh urah 
je M l a d i forum razdelil več kot 
300 k o n d o m o v in ves infor
mativni material s pentljami. 

O b revizi j i lanskega leta v 
M l a d e m f o r u m u ugotavljajo, 
da so s številnimi akacijami us
pešen popestr i tveni akter v 
mestnem življenju in v tej sme
ri b o d o nadaljevali. 

Nataša P e č n i k , 
p r e d s t a v n i c a z a o d n o s e z 

j a v n o s t m i M F K a m n i k 

Dan požarne varnosti 
na OS Šmartno 

V novembru smo učenci od prvega razreda devetletke pa do 
tretjega razreda osemletke preživeli eno dopoldne skupaj z 
gasilci GD Šmartno in Srednja vas. Pogovarjali smo se o po
žarih in o tem, kako jih je treba pogasiti. Ogledali smo si ga
silsko opremo, pomerjali gasilske čelade in dihalne maske. 
Nato smo si ogledali gasilske avtomobile in njihovo opremo. 
Vsem nam je bila zelo zanimiva nova gasilska cisterna GD 
Šmartno. Pogledali smo si tudi video kaseto, kije bila posne
ta, ko so gasili na Kamniškem vrhu. Najbolj pa smo bili na
vdušeni, ko so gasilci zanetili ogenj, mi pa smo ga gasili. Na
to so nam gasilci razdelili bonbone, vsi skupaj pa smo se sli
kali. 
Zahvaljujemo se našim gasilcem za poučno dopoldne. Želi
mo jim, da bi uspešno pogasili čimveč požarov. 

NINA KLUN3- r. 
OŠ Šmartno 

D r u ž e n j e 

z g a s i l c i 
Sodelovanje med gasilci iz 

PGD Nevlje in podružnično šo
lo Nevlje je živo že vrsto let. 
Gasilce obiščemo v oktobru, 
koje mesec požarne varnosti. 
Ponavadi nam pokažejo vozi
la, opremo, orodja, kakšen 
poučen film, obiskali pa smo 
že tudi poklicno gasilsko bri
gado v Ljubljani. 

Učencem 1. in 2. razreda so 
razkazali gasilski dom, z učen
ci 3. in 4. razreda pa smo se v 
začetku novembra odpravili 
na Vransko. Tam smo si ogle
dali Gasilski muzej in Muzej 
motociklov. Spremljali so nas 
trije gasilci - gospodje Dacar, 
Prelesnik in Homar. 

V Gasilskem muzeju nam je 
gospod Dacar ob starih ekspo
natih povedal veliko zanimi
vosti o njihovem delovanju in 
uporabi. Videli smo zbirko 
orodij, opreme, uniforme, pri
znanja in zanimivo zaščitno 
obleko iz azbesta. Naše zani
manje so pritegnili tudi gasil
ski reki, kot tale: 
»Ml NE VPRAŠAMO, KJE GORI, 
Ml NE VPRAŠAMO, KAJ GORI, 
Ml SAMO PRIDEMO IN POŠPRI-
CAMO.« 
ali pa: »NAJ BO DAN ALI NOČ, 
GASILEC HITI NA POMOČ.« 

Odpravili smo se še na dru
gi konec Vranskega. V Muze
ju motociklov smo občudova
li stare motorje, tudi nekaj ko
les (med njimi leseno kolo), 
medalje, dokumente in regi
strske tablice. Zelo zanimiv je 
bil motor nemške vojske s pol
no bojno opremo. Lastnik te 
bogate zbirke, ki nas je vodil, 
nam je povedal, da se z neka
terimi motorji udeležujejo 
raznih motorističnih srečanj. 

Iz tega muzeja smo šli še na 
pobočje vzpetine, od koder se 
je dobro videla panorama 
Vranskega. Učenci so izvedeli, 
da krajevno ime Vransko izvi
ra iz legende o jezeru, ki je le
žalo v tej kotlini in so se ob 
njem zbirale številne vrane. 

Naše druženje z gasilci smo 
zaključili v gasilskem domu, 
kjer smo se še posladkali - s 
piškoti. 

Hvala gasilcem - spremlje
valcem, posebno gospodu 
Prelesniku, ki nobeno leto ne 
pozabi na nas. 

MAJDA ZUPANČIČ 
OŠ Frana Albrehta 
Podružnica Nevlje^ 

K o m u n i k a t o r za N i n a 
K d o je NINO? Simpatičen, 

dobrovoljen šestnajstletnik, ki je 
malo drugačen o d vrstnikov. 
Njegova laična diagnoza pome
ni popolno nezmožnost samo
stojnega gibanja in govora, torej 
je odvisen o d pomoči druge 
osebe. Za sporazumevanje upo
rablja slikovne simbole in ko
munikator, ki ga upravlja s stika
li na vozičku. 

Kljub prizadetosti je zelo us
pešen učenec in nadarjen 
»umetnik«, ki riše, piše in pesni. 

Da bi mu omogočili napre
dovanje, so strokovnjaki predla
gali nakup novega komunika-
torja z večjim spominom in več
jimi zmožnostmi. Ker pa je ta 
naprava zelo draga (1,2 milijona 
tolarjev) in bi starši težko v krat
kem zbrali polovico vsote, smo 
se odločili, da Ninu pomagamo. 
Mladinski center - Kamnik je 
prevzel organizacijo dobrodel
ne prireditve - K o m u n i k a t o r 
z a N i n a , k i smo jo izpeljali 
7. decembra v D o m u kulture v 
Kamniku. Pripravili smo prodaj
no razstavo otroških izdelkov, 
ustvarjalne delavnice, srečolov, 
povabili JUMI-CAR z avtošolo za 
otroke. Glasbeni gost je bil pri
ljubljeni Sebastian. Za zabavo so 
poskrbeli še B-BOYS CREW s 
hip-hop plesno predstavo. Nino 
se je predstavil s svojimi likovni
mi deli in s knjigo; na videu pa 
smo lahko spremljali Ninov 
vsakdan v šoli in izven nje. 

Z l ikovnimi prispevki so so

delovali tudi dijaki Šole za obli
kovanje in fotografijo iz Ljublja
ne. 

Kamniški umetniki, pa so po
darili svoja dela, k i smo jih pro
dali na dražbi. Prijeten družbeni 
in kulturni dogodek so pope
strili učenci Glasbene šole 
Kamnik. 

Likovna dela so prispevali: 
Vlado Hvalic, Miha Kač, Bogdan 
Potnik, Dušan Lipovec, Ivo 
Kordaš, Tone Žnidaršič, Štefan 
Jež, Lojze Berlec, Greta Boltar, 

ZA 

Vanja Repič, Lojze Kalinšekjan 
Outrata, Polde Mihelič, Mišo Ro
kovnik, Enes Mulatič, Dušan 
Sterle. 

Zahvaljujemo se vsem zna
nim in anonimnim kupcem, do-
natorjem in ostalim, k i so nam 
pomagali prireditev izpeljati 
(strokovni službi ZUIM-a, Gora
mi in Roku iz Doma kulture, čla
nom MC-ja) in predvsem zbrati 
denar za Nina. 

H V A L A VSEM. K O M U N I K A 
TOR BO!!!!!! 

Z A M C - K a m n i k 
H e l e n a 

BOM 
I {KOMUNI KAT OH j 

NINO 

http://www.studentski-klub.com


Roman Jelen, najboljši slovenski motokrosist 
S sedmim iz lanskega svetovne

ga prvenstva najmočnejšega raz
reda v motokrosu, o življenju mo-
tokrosista, načrtih in financiranju 
svojega športa ter o sezoni, v kate
ri naj bi se tudi s Kragljem enako
vredno spopadel še v našem dr
žavnem prvenstvu. 

Kaj počneš zdaj, k o n i dirk? 
Dopust dobrega meseca se mi 

je žal že iztekel. Ko ni dirk največ 
časa preživim v fitnessu, v januar
ju pa bom sedel tudi že na motor. 
Med sezono je precej bolj napor
no, ob skrbi za kondicijo in tre
ningih z motorjem, ogromno časa 
'pokurim' tudi z vožnjami na tre
ninge in dirke. Časa za počitek ta
ko skoraj ni. 

Načrti za pr ihodn jo sezono? 
Odgovorni v AMZS letos ob

ljubljajo, da se datumi državnega 
prvenstva ne bodo več pokrivali s 
tistimi iz svetovnega prvenstva, 
zato načrtujem, da se bom v dre
su svojega matičnega kluba Sitar 
Dunlop Racing Team, v katerem 
sem že od leta 1997 dosegal odlič
ne rezultate v državnem, evrop
skem in letos tudi svetovnem pr
venstvu, lahko ponovno boril za 
naslov državnega prvaka. Že prej 
sem se trudil, da bi večkrat nasto
pil v Sloveniji, a, če se dirke že ni
so pokrivale s tistimi iz DP, sem 
imel težave s poškodbam 
odložljive obveznosti do 
ekipe SP. Na dirkah za 
SP ostajam z isto ekipo, 
le na bolj predelanem 
motociklu. Zaradi spre
membe pravil mi v Ti
ščali Martin Racing že 
pripravljajo dva motorja 
s 480 oz. 520 ccm, saj bo 
meja za nastop v razredu 
Open pomaknjena od 
475 ccm naprej. Na mo
torju bo tudi slovenski 
izpuh mojstra Akrapovi-
ča, s katerim bo moj 
konj dobil še potrebno 
piko na i. 

L a n i pole t i s i suve
reno zmagal na d i r k i 
mednarodnega evrop
skega prvenstva, k i je 
bi la na B r n i k u . Žal edi
n i letošnji nastop na 
naših tleh. Imaš obču
tek, da so te s lovenski 

i ne-

navijači medtem že pozabi l i a l i 
s i j i h z d r z n o vožnjo i n bojem 
s Kragl jem p o n o v n o pr i tegni l 
na svojo stran? 

Prepričan sem, da so navijači, ki 
sem jih imel že prej, ostali na mo
ji strani. Sašo ima to prednost, da 
se veliko pojavlja na domači sce
ni. Koliko novih sem pridobil na 
dirki na Brniku, ne vem. Je pa za
gotovo velik del občinstva na do
mači progi, Dunlop Moto parku, 
navijalo zame. 

K a k o izgleda f i n a n c i r a n j e 
tvoje sezone, tvojega d i r k a 
nja? D o kakšnih sredstev s i 
upravičen, glede n a to, d a v 
t e m a t rak t ivnem športu tako 
uspešno zastopaš našo drža
v o . 

Po 15 letih vlaganja staršev, ma-. 
Učnega kluba in sponzorjev, 
upam, da bo po tej sezoni s sed
mim mestom na SP tega občutno 
manj. Če v tem športu nisi med 
prvimi desetimi, prihodnost ni 
nič kaj obetavna. Upam, da bom 
po tolikšnem trudu in vlaganjih 
tako končno pričel dobivati vlo
ženo. Kar pa se tiče financiranja v 
Sloveniji, pride, odkar sem kate
goriziran športnik, denarna po
moč v fond, iz katerega se financi
rajo nastopi slovenske državne 
reprezentance na ekipnih dirkah 
evropskega in svetovnega prven-

stva. Kljub temu pa še vedno po
nosno dirkam za svojo deželico 
na sončni strani Alp, v Sloveniji pa 
za Kamničane in AMI) SITAR 
DUNLOP Racing. 

Žal se f inančno še zdaleč ne 
morete kosat i z nogometaš i 
a l i p o d o b n o s l a v n i m i športni
k i . T i je b i l o kdaj žal, da se n i 
s i raje p r e i z k u s i l v kakšnem 
d r u g e m športu? 

Finančna razlika je pač žalost
no dejstvo, a še nikoli nisem po
mislil, da bi delal kaj drugega. Ni
koli pa mi ne bo žal, saj mi gre za
enkrat še zelo dobro. Kosati z no
gometaši se žal ne da, v primerja
vi z njimi, je prikrajšana večina 
športnikov. 

S čim se nameravaš ukvarja
t i po k o n c u tvoje kariere? Vr
h u n s k i športniki okrog lega 
usnja se p r i t r ideset ih že upo
ko j i jo . Denar ja ima jo dovol j . 
Si boš to l a h k o privoščil t u d i 
ti? 

Zaenkrat o tem še ne razmiš
ljam, zagotovo mi ne bo tako lah
ko kol nogometašem. Morda 
bom po vzgledu starejših vozni
kov nadaljeval v super-motu, se 
posvetil trenerstvu ali celo usta
novil svojo ekipo. Ne vem, je še 
prezgodaj. Vsekakor pa bom ostal 
v motokrosu. 
Tekst i n f o t o : BORUT CVETKO 

Zmaga Romana Jelena na mednarodni dirki na Brniku. 

P e t n a j s t u s p e š n i h l e t k a r a t e i s t o v V i r t u s a 

Lani je minilo petnajst let, odkar so na pobudo nekaterih čla-
novv Športnem društvu Virtus Duplica ustanovili karate sekcijo. 
Vodenje le-te je prevzel Vladimir Stanič, kise s karatejem ukvarja 
že 24 let in še vedno skrbi za kvalitetno delo ter razvoj kluba. 

Že ob prvem vpisu je bilo 
prijavljenih kar 30 članov in 
članic, ki so pričeli z vadbo v 
telovadnici Zavoda za uspo
sabljanje invalidne mladine v 
Kamniku. Leta 1980 pa so se 
preselili v telovadnico OŠ M a 
rije Vera na Duplici ter v telo
vadnico Šolskega centra Ru
dolf Maister v Kamniku, v ka
teri delujejo še danes. Do leta 
1990 so trenirali Sankukai ka
rate stil, nato pa so se odloči
li za Shotokan karate, ki ga 
gojijo še danes. 

Ker v začetku še ni bilo iz
kušenih tekmovalcev je po
leg vloge tudi tekmoval in 
dosegal dobre tekmovalne 
rezultate Vladimir Sanic, ta
ko na domačih kot na tuj ih 
tekmovanj ih . O uspešnosti 
potrjuje podatek, da je bil 
kar tri leta član gorenjske 
tekmovalne ekipe, ki je bila 
sestavljena iz najboljših tek
movalcev regije in so jo za
stopali na turnirjih A l p e - A d -
ria v Italiji in Avstriji. 

S pridnim delom so si tudi 
njegovi učenci nabrali znanja 
in so začeli s tekmovanji ter z 
doseganjem dobrih rezulta
tov. S ponosom se pohvalijo, 
da so najuspešnejše kamniško 
karate društvo, saj se le redko 
katero lahko pohvali s tako 
dobrimi rezultati. V svoji beri 
imajo veliko število medalj z 
državnih prvenstev in medna
rodnih tekmovanj. Tekmoval
ci, ki so poleg trenerja največ 
pripomogli k promociji kluba 
s svojimi dobrimi uvrstitvami 
so: Mirjam Lužar, Evelin Ko
lar, Gregor Gregorič, Rok 
Kladnik, Tanja Božič, Kristjan 
Zupančič, Stanko Česen, Mar
ko Urh, Demir Ličina in še 
mnogo drugih. 

Ker je vodenje skupin za
htevno delo, so svojemu tre

nerju pri tem pomagali tudi čla
ni, ki so si nabrali določena zna
nja in izkušnje. Naj jih nekaj na
štejemo, saj si zaslužijo pohvalo 
za svoj trud in prosti čas, ki so 
ga namenili delu v klubu. To so: 

Vladimir Stanič se že 24 let ukvarja s 
karatejem. 

Marko Marolt , Vojko Rebolj, 
Franci Pavlic, Gregor Gregorič, 
Stanko Česen in Marko Urh. 
Trenutno pa se trudita Manca 
Podjed in Demir Ličina. 

Poleg rednih treningov so v 
klubu skrbeli tudi za družabno 
življenje, saj so pripravili kar ne
kaj zimovanj na Pokljuki in pik
nikov, na katerih so se družili, 
ravno tako pa tudi izleta v Za
baviščni in vodni park Mirabi -
landija ter Aqusplash v Italiji. 
Svojim tekmovalcem klub pla
čuje prijavnine na tekmovanjih 
ter vse ostale tekmovalne stroš

ke, najboljši člani pa so nagra
jeni s praktičnimi nagradami. 
So eno redko, če ne edino 
društvo, v katerem se ne pla
čujejo izpiti za pasove (do 
3. kyu). 

Trenutno je v klubu 52 ak
tivnih članov in članic, ki tre
nirajo karate dvakrat teden
sko (ponedeljek in petek) in 
so razdeljeni v dve skupini. 

Imajo pa tudi orga
nizirano karate re
kreacijo, ki so jo po
imenovali TaeKam-
Bo, kjer se prepleta
jo elementi karateja 
in aerobike in se je 
udeležuje 25 članov 
in članic (ponedeljek 
in petek). Ker je bilo 
letošnjo leto povpra
ševanja po vpisu v 
klub veliko, imajo pa 
prostorsko omejitev, 
so omejili število no
vo vpisanih članov. 
Vsem, ki so jih zavr
nili, se iskreno opra
vičujejo, ker jih niso 
sprejeli v svoje vrste, 
hkrati pa se zahva
ljujejo za dano za
upanje. Upajo, da jih 
do naslednjega vpisa 
veselje do karateja 
ne bo minilo in se 
naslednjo jesen vidi
jo v telovadnici. 

V lanskem jubilej
nem letu so se kara-

teisti Virtusa preimenovali iz 
Karate sekcije Virtus Duplica v 
Karate klub Virtus Duplica in 
nadaljujejo samostojno pot 
uspešno, kot so si jo začrtali. 

•Trudili se bodo, da bodo z 
dobrimi rezultati še naprej 
razveseljevali svojce, prijatelje 
in vse ljubitelje te veščine. 

Glede na do sedaj doseže
no, verjamemo, da jim bo to 
tudi uspelo, hkrati pa jim če
stitamo za ves trud in dobre 
rezultate ki so jih dosegli v 
petnajstih letih. 

B.S. 

KEGLJAČI D U K A M N I K Z O D L I K O ZAKLJUČILI 
LETOŠNJO S E Z O N O 

S tem člankom zaokrožujem 
odlične nastope v letu 2002. 

9- maja smo se udeležili re
gijskega ekipnega tekmovanja 
v Tržiču na kegljišču K K Lju
belj v postavi Drago Leben, 
Franc Novak, Vo jko Poljanšek, 
Rudol f V i d i c in Slavko Šuštar. 

Po razporedu tekmovanja 
s m o b i l i na vrsti že o b 8. u r i 
zjutraj kot prva ekipa tega tek
movanja. Za nami so nastopili 
kegljači D U Jesenice, torej naj
bolj oddaljene ekipe, domači
ni kot organizatorji p a v zgod
njem popoldanskem času, kar 
n a m je b i lo že takrat sumljivo, 
saj je znano, da je jutranje keg
ljanje najtežje. Vsa tekmovanja 
pr i nas in p o svetu se odvijajo 
o d popoldneva dalje. Mis l imo, 
da so domačini naredil i to na
m e n o m a , da so imel i celoten 
pregled nad dogajanjem, kar 
j im je olajšalo zmago in uvrsti
tev na državno prvenstvo ter 
osvojitev prvih treh mest m e d 
p o s a m e z n i k i . Z a n i m i v o je to, 
da so nas premagal i za 100 
kegljev!!! V d i s c i p l i n i 4x100 
mešano smo bi l i uvrščeni na 
drugo mesto, Jeseničani pa so 
b i l i tretji. M i smo dosegl i na
slednje rezultate: Leben 428, 
N o v a k 404, Poljanšek 421 i n 
V i d i c 422, skupaj 1675 podrtih 
kegljev. 

Naša domneva se je potrdila 
na državnem prvenstvu v Rav
nah na Koroškem, kjer so keg
ljači Ljubelja s 1622 p o d r t i m i 
keglji dosegli šele sedmo me

sto, m i pa smo z našim rekor
d o m (1733 p o d r t i m i keglji) 
osvojili tretjo mesto kot branil
ci lanskega prvega mesta. 

24. maja je b i l odigran tradi
c ionalni troboj z desetčlanski
m i e k i p a m i na kegljišču na 
Prevaljah m e d kegljači D U 
Prevalje kot organizatorji , D U 
Slovenj Gradec in D U Kamnik. 

Zaradi že znanih težav s keg
ljiščem v K a m n i k u je prišlo d o 
opusti tve te dejavnosti v vr
stah D U K a m n i k , razen tistih 
članov našega društva, k i smo 
aktivni v K K C A L C I T K a m n i k 
(Jožica V i d i c , Drago Leben, 
Franc Novak, Vo jko Poljanšek, 
Slavko Šuštar in Rudolf Vidic ) . 
Zaradi tega je imel naš selek
tor Slavko Šuštar težave sesta
viti ek ipo desetih članov i n je 
poiska l p o m o č p r i kegljačih 
D U Domžale. 

Kegl jal i smo d o b r o in pre
m o č n o zmagali ter osvoj i l i 
p r e h o d n i pokal , s katerim 
smo startali v nov ciklus, saj je 
prejšnjega osvoji la e k i p a D U 
Slovenj Gradec. 

10. novembra smo se udele
žili že prej omenjenega držav
nega prvenstva v Ravnah na 
Koroškem kot lanski državni 
prvaki , ne glede na uvrstitev 
na letošnjem regi jskem tek
movanju. Tekmovanje se je 
odvijalo na osemsteznem keg
ljišču z odl ično organizaci jo 
domačinov. Nastopi l i s m o v 
postavi Drago Leben, Franc 
Novak , V o j k o Poljanšek, Ru

dolf V i d i c in rezerva Jožica V i 
dic. Po propozici jah za moško 
e k i p o lahko nastopi ženska, 
obratno n i mogoče. 

O b našem p r i h o d u je s svo
j im nas topom končala ek ipa 
D U Kočevje z izvrstnim rezul
tatom 1757 p o d r t i m i keglji in 
n j ihovim najboljšim posamez
n i k o m Kajfežem s 463 podrt i 
mi keglji, kar je do tedaj pome
ni lo najboljša iz ida. Po vmes
n e m nastopu d v e h ženskih 
e k i p smo nastopi l i v nepo
srednem dvoboju z domačimi. 
M i smo startali 
na stezah 2, 4, 6 
in 8, domačini 
p a na 1, 3, 5, in 
7. Domačini so 
p o d r l i fantastič
n i h 1759 kegljev 
i n dosegl i p r v o 
mesto s tem, da 
je njihov kegljač 
Mlakar p o d r l iz
vrstnih 491 keg
ljev in osvoji l pr
vo mesto m e d 
posamezniki . 

M i smo za nas 
dosegl i rekor
d n i h 1733 podr
tih kegljev in si
cer Poljanšek 
405 in 31. mesto 
m e d posamezni
k i , N o v a k 426 
p o d r t i h kegljev 
in 18. mesto, Le
b e n 448 podrt ih 
kegljev in 

19- mesto ter V i d i c 460 podr
tih kegljev in 4. mesto. 

Z doseženim smo zelo zado
voljni , saj je bila kvaliteta letoš
njega kegljanja na višjem nivo
ju, kar se v idi tudi iz doseženih 
rezultatov. N a prvenstvu je so
de lovalo dvanajst regi jskih 
e k i p n i h moških prvakov in 
enainpetdeset posameznikov. 

Vse ljubitelje kegljanja lepo 
pozdravl jamo in v a m kličemo 
nasvidenje na n o v e m kegljiš
ču v K a m n i k u . 

R U D O L F V I D I C 

Calcit K a m n i k v boju 
za napredovanje 

Kljub temu, da jim v letošnjem državnem prvenstvu ne gre vse tako 
gladko kot lansko leto - trenutno tretje mesto, pa so Kamničani toliko 
boljši v evropskem tekmovanju TOP TEAMS. Le malo kateri optimist si 
je mislil, da bodo Kamničani pred zadnjim kolom še v boju za napre
dovanje v četrtfinale. 

Le to jim je uspelo ob dejstvu, da je prva skupina v kateri igrajo še z 
beloruskim Kommunalnikom, ukrajinsko Lokomotivo in nizozemskim 
Omnitvorldom, izredno izenačena, saj nobena ekipa do četrtega kro
ga še ni uspela zmagati na gostovanju. Tako imajo vse ekipe po dve 
zmagi in dva poraza. 

Kamničani pa so priložnost za zmago na gostovanju izpustili v Be-
lorusiji, ko tudi zaradi utrujenosti [)b dolgem potovanju - 34 ur z av
tobusom - niso zdržali cele tekme v ritmu, ki so ga narekovali v prvem 
setu, ki so ga tudi dobili. 

Vseeno so Kamničani pokazali dobro igro in že v Grodnem napove
dali maščevanje Belorusom, To jim je v domači dvorani tudi uspelo, saj 
so bili vseskozi veliko boljši nasjmfnik in le v tretjem setu so malce po
pustili, kar so gostje izkoristili in ta set tudi dobili. Igralci CALCIT Kam
nika j)a so se hitro zbrali in četrti set gladko dobili, ter se tako povzpeli 
na tretje mesto. 

Ta teden pa so Kamničani gostovali v Ukrajini (o rezultatu v nasled
nji številki), kjer pa jim sreča spet ni bila naklonjena, saj je avstrijski 
letalski prevoznik pozabil na Dunaju celotno opremo Kamničanov, ta
ko da usoda tekme do izdaje občana še ni znana. 

Vseeno pa bo odločilna tekma za Kamničane naslednji teden, ko bo 
v kamniški šjmrtni dvorani gostovala ekipa Omniivorlda. O pomemb
nosti tekme govori tudi podatek, da bo to ena redkih odbojkarskih te
kem, ki jo boste lahko letos gledali neposredno po televiziji. Kljub jjre-
nosu pa vas Kamničani vabijo, da jim pomagale do zmage in s tem 
uvrstitvijo v četrtfinale, kar je bila pred sezono le znanstvena fantasti
ka. Poleg tega pričakujejo tudi lepa število nizozemskih navijačev in to 
bo pravi preizkus za Kamniške navijače. 

Tekma med CALCIT Kamnikom in Omniutorld Almere bo v sre
do, 22. januarja 2003, ob 18.30 v Športni dvorani Kamnik. 

Vabljeni na edinstveni spektakel v kamniški občini. 
Cicol. 

Državno prvenstvo v kegljanju 2002, III. 
mesto. Stojijo od leve Drago Leben, Franc 
Novak, Vojko Poljanšek, spredaj Jožica in 
Rudolf Vidic. 

• Fitnes 
• Vse vrste aerobne vadbe 
• Vadba za nosečnice 
• Savna 

DOBRODOŠLI! 

V Podgorje 56, Kamnik 
JCli I Tel.: 01/8312-811, 01/8317-218, 01/8317-831 



K J E , K D A J I N K O L I K O L A H K O P R I V A R Č U J E M O (II . ) 
K u h a n j e 

- Premera dna lonca in grelne plošče naj se čim bolj ujemata. Za
radi 3 cm manjšega dna izgubimo cca 30% energije. Posode z ne
ravnim dnom so pri kuhi na električni ali steklokeramični plošči 
še posebej potratne. 

- Pokriti lonci prihranijo več kot 75% energije. 
- Lonec za kuho pod pritiskom prihrani pri jedeh, ki zahtevajo 

dolgotrajno kuhanje, še dodatno 50%energije. 
- Kuhajmo v čim manjši količini vode in izklopimo grelno ploš

čo ali pečico 10 minut pred koncem kuhanja oz. pečenja. 
- Električni aparati, kotli centralnih kurjav, zmrzovalniki, pomi

valni in pralni stroji, ki so bili izdelani pred letom 1980, potrošijo 
3096-50% več energije kot sodobni. 

- Zmrzovalnik naj po možnosti stoji v hladnem prostoru. Red
no ga odmrzujemo. Plast ledu debela 1 cm pomeni 75% višjo po
rabo energije. 
S a n i t a r n a v o d a 

- Pri prhanju porabimo do 3-krat manj vode in energije kot pri 
kopanju v kadi. Za enkratno tuširanje potrošimo 1,2-1,5 kWh. 

- Iz vidika izkoristka in kakovosti vode je najprimernejša tempe
ratura vode v bojlerju 60 °C. 

- Zaradi izgub skozi dimnik je poleti ekonomičnejše pripravlja
ti sanitarno toplo vodo z električnim bojlerjem kot s klasičnim kot
lom za centralno ogrevanje, še posebno s pomočjo programske 
stikalne ure, če imate dvotarifno merjenje električnega toka. 

- Ena vodovodna pipa, ki pušča 10 kapljic v minuti, iztoči približ
no 170 litrov vode na mesec oz. 2.000 litrov letno. Če pušča toplo 
vodo izgubljamo tudi energijo. 
P r a n j e 

- Polovično polnjenje pralnega stroja je potrata energije, če stroj 
nima posebnega 1/2 programa. 

- Sodobni pralni stroji imajo vgrajene varčevalne programe, ki 
prihranijo več kot 50% vode in skoraj prav toliko energije. 

- Predpranje uporabimo le za zelo umazano perilo. 
- Strojno sušenje perila požre zelo veliko energije. 
Brezplačne informacije, nasvete in literaturo o ukrepih za učinko

vito rabo energije in vode (ogrevanje, izolacije, ipd.), dobite občani v 
Energetsko svetovalni pisarni (ESP) Kamnik, Tomšičeva 23 (objekt trž
nica), vsak torek od 17. do 20. ure. Dogovorimo pa se lahko tudi za se 
stanek ali obisk po dogovoru, če me pokličete na dom 831 16 63. 

ESP K A M N I K Ivo Gašperič , energ . svetovalec 

Janak 2002 

I s k r i c a z a v a r č n o r a b o e n e r g i j e 

N i z k o t e m p e r a t u r n i k o t l i p r i h r a n i j o 20% k u r i l n e g a o l j a 
To znaša pri današnjih cenah olja povprečno 50.000 tolarjev letno. 
Že to je zadosten razlog za zamenjavo stare peči z modernim kotlom na 
olje ali plin. 
Nekaj cen ljtaželeznih nizkotemperatumih kotlov za centralno ogrevanje: 
•'Viadrus l3S.ooo.siT 
• Optima 212.000 SIT 
• Buderus z gorilnikom na modri plamen 430.000 SIT 
• Viessmann z gorilnikom duozon 495.000 SIT 
Pri nas dobite brezplačne nasvete o varčnem ogrevanju, o plinu, 
o sončnih kolektorjih, toplotnih črpalkah in o sončnih celicah za 
pridobivanje elektrike. 

K o n T i k i Š o l a r 
P O D J E T J E Z A V A R Č N O E N E R G I J O 

Ljubljanska 21 K, ob pekarni Duplica, tel.: 01/8310-380 
www.kontiki-solar.si 

DAJTE SVOJEGA PSA V DOBRO ŠOLO 
IN OBA SE BOSTA VELIKO NAUČILA 

V KINOLOŠKEM DRUŠTVU K A M N I K V A M N U D I M O 
• malo solo za pse med 3. in 7. mesecem starosti, 
• začetne tečaje šolanja psov po programih A , B in C, 
• nadaljevalne tečaje I, II in III, 
• agality in frisbee sport, 
• tečaji za reševalne pse (pogrešane osebe, lavine, ruševine). 
VPISI IN S V E T O V A N J A L A S T N I K O M PSOV B O D O 
V S A K O N E D E L J O V J A N U A R J U IN F E B R U A R J U 
M E D 10. IN 12. U R O N A DRUŠTVENEM VADBIŠČU ' 

Z A U P A J T E 2 0 - L E T N I T R A D I C I J I Š O L A N J A P S O V , 
P O K L I Č I T E 031/607 602 A L I 031/261 503. 

M e d člani d o m a l a razvpite 
himalajske odprave Janak 
2002 je b i l tudi kamniški alpi
nist in gorsk i reševalec Aleš 
Koželj, k i se je tokrat s Himala
jo srečal prvič, kljub številnim 
zaple tom in srečanjem z ma-
oisti pa najverjetneje ne zad
njič, saj m u je kl jub vsem teža
vam uspelo zlesti kar nekaj za
n imiv ih prvenstvenih smeri. 

Čeprav odprava Janak 2002, 
zaradi znanih in medijsko od
mevnih zapletov in težav z ma-
oisti ter bolezni jo zdravnice , 
ni uspela udejaniti vseh zastav
l jenih ciljev, pa je članom od
prave uspelo izvesti kar nekaj 
prvenstvenih alpinističnih po
dvigov. 

Svojevrsten p o d v i g za veči
no odrpave je bila že sama pot 
do baznega tabora. Štiridnev
na vožnja p o zelo slabih ce
stah, v nič kaj u d o b n i h in raz
majanih avtobusih, k i se ne
nehno kvarijo, ter petdnevno 
pešačenje do baze, je zagoto
vo zelo utrudljivo, še sploh, če 
je vse skupaj zabeljeno z eno
lično in slabo prehrano, p r i 
pravljeno v skrajno dvomlj ivih 
higienskih razmerah, v katerih 
mora človek n e n e h n o pazit i , 
kaj da v usta. Ves trud, volja, 
denar i n čas za poprejšnje pri 
prave na o d p r a v o so zaman, 
saf jih lahko kaj hitro odplakne 
huda popotniška driska, če ne 
celo kaka hujša in resnejša bo
lezen. 

Za d o d a t n o adrenal insko 
aklimatizacijo odprave so po
skrbeli tudi maostični gverilci , 
ki so, v svoji »pravični borbi« 
za reveže in državo, hoteli čla
ne oprave pošteno ocarini t i . 
K o t je povedal Aleš Koželj je 
bil njihov kolovodja prav dob-
ro poučen o tarifah, k i j ih mo
rajo odprave plačati nepalski 
vladi , saj je zahteval p o v s e m 
enak znesek, to je 25.000 rupij, 
oz. približno 75-80.000 sloven
skih tolarjev p o osebi. Maoist i 
b i se zadovol j i l i tudi z daljno
gledi in fotoaparati, vendar so 
se člani odprave uspel i izgo
voriti , da b i radi d o m a pokaza
l i , kako je Nepal lep, kar se je 
maoistom sicer d o p a d l o , am
pak so, ob predavanju samou
pravljanja s temelji marksizma 
in maoizma, še vedno vztraja
li pr i plačilu »turistične takse«, 
za red in d i s c i p l i n o pa je na
mesto učiteljske palice učin
kovito služila pištola. Člani od
prave denarja dejansko niso 
imel i p r i sebi, oz . so i m e l i le 
k a k i h 10.000 rupi j za nosače, 

' saj so preostali denar že zapra-

AGROPROMET CERKLJE 
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure 

UGODNA PONUDBA: 
- ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine, 

sončnične tropine, krmilne moke) 
S E M E N S K A K O R U Z A P O P R E D S E Z O N S K I H 

C E N A H Ž E N A Z A L O G I 

V S E V R S T E K R M I L z a p u r a n e , p i š č a n c e , 
kokoši nesnice , prašiče, govedo 
U M E T N A G N O J I L A 
sprejemamo naročila za kokoši p r e d nesnost jo in 
e n o d n e v n e p i š č a n c e 

A K C I J A ! ! - K O R U Z N A K R M I L N A M O K A tip 5 0 0 

U G O D N A P R O D A J A , 
J A B O L K Z A O Z I M N I C O 
- sprejemamo naročila za jarkice in enodnevne piščance 

V S E Z A K O L I N E (naravna in umetna čreva, 
kolofonija, spile, začimbe) 

C e n e z a k r m i l a s o tovarniške . 

v i l i za razna dovol jenja in 
agencijo, medtem ko so imeli 
preostali denar člani odprave, 
k i so se v bazo prepeljali s he
l ikopter jem. K o so k o l o v o d j i 
maoistov p o n u d i l i teh 10.000 
rupij , pa je le-ta znesek vzviše
no o d k l o n i l z besedami, da ne 
sprejema napitnine, zato so se 
izvlekl i z izgovorom, da b o d o 
»davščine« poravnal i o b po
vratku. Kot je dejal Aleš Koželj, 
je kolovodja maoistov pištolo 
bolj razkazoval kot dejansko 
grozil z njo, seveda pa vzdušje 
ni bi lo nič kaj »domače« in nih
če p r i zdravi pameti se ne b i 
rad še enkrat soočil z oborože
n i m i in nepredvidl j iv imi ma
oisti, katerih bolj ali manj smr
tonosni podvig i vsakodnevno 
polni jo nepalske časopisne 
stolpce. • . 

Nadaljevanje zgodbe i n za
pletov o b vrnitvi najbrž dobro 
poznate s časopisov, televizije 
i n številnih polemik , vse sku
paj pa so imele manjšo po
manjkljivost, saj so običa jno 
pozabile na plezalne dosežke, 
k i j ih je o d p r a v i kl jub vsemu 
uspelo opravit i . 

Podrobnejše informaci je o 
dosežkih odprave lahko naj
dete na spletni strani http:// 
www.drytool ing .org , tu pa na
vajamo samo dosežke kamniš-
ko-bovške naveze. Navezo sta 
tvorila Sebastjan D o m e n i k in 
Aleš Koželj, k i sta z južne sme
ri osvoji la še nepreplezan oz. 
deviški v r h Južna Pathibare 
6702 m, s katerega sta sestopi
la p o drugi , prav tako prven
stveni smeri. 

Sebastjan D o m e n i k , Mitja 
Klanjšček, M i h a Valič i n Aleš 
Koželj so poskušali osvojiti tu
d i katerega i z m e d številnih 
neosvo jenih v r h o v D r o h m o 
Easta, vendar so morali na viši
n i cca. 6.650 metrov zaradi sla
b i h in zelo nevarn ih snežnih 
razmer (opasti, pršič...), k i niso 
omogočale dostopa in varova
nja, kakih 100 metrov p o d v r - ' 
h o m opustit i svoje namere in 
sestopiti . Pr i tem v z p o n u sta 
Aleš Koželj in M i h a Klanjšček 
pridelala lažje ozebline, k i se, 
kot je povedal Aleš, še v e d n o 
niso p o v s e m pozdravi le , če
prav m o r a m o dodat i , da je 
Aleš Koželj kot prava bistriška 
k o r e n i n a i z m e d vseh članov 
odprave še najlažje prenaša 
razne togobe, povezane z viši
n o i n zdravstvenimi težavami. 

Kot se je večina, predvsem 
s o r o d n i k o v in prijateljev ter 
znancev članov odprave, iskre
no zahvaljevala nebeški gospo-

H 
URl'SlVO 

V VSAKDANJEM ŽIVLJENJU 

dolgoletnem delu z učenci 
vsakdanjem življenju* vam 

JOGA v vsakdanjem 
I življenju 

je sistem vadbe, ki je zaradi svoje 
postopnost i , enostavnost i in 
učinkovitosti priznan in sprejet v 
celem svetu. Zajema poučevanje 

I vseh glavnih vej joge ( R A J A , 
G Y J A N A , B H A K T I , K A R M A ) , 

1 pr i lago jenih razumevanju in 
potrebam zahodnjakov, 

j Izoblikoval ga je indijski učitelj 
Paramhans Swami Maheshwarananda 

I na podlagi izvornih indijskih učenj 
ter praktičnih izkušenj v 

po svetu. Vadba po sistemu *Joga v 
tako omogoča postopen in zanesljiv 

razvoj, ne glede na to, kateri aspekti joge vas zanimajo. 

REZULTATI REDNE VADBE SO: 
• sposobnost, da si pomagamo v vseh življenjskih okoliščinah, 
• izboljšanje zdravja in počutja, 
• povečana sposobnost koncentracije, 
• samozavest in spokojnost, 
• osvoboditev nezaželenih navad in vezanosti, 
• samospoznanje. 
V začetni stopnji je vadba preprosta in enostavna, primerna za 
vse generacije in priporočijiva za vse tiste, ki imajo težave s 
hrbtenico in se težko zberejo. Zato vse, ki se nam želite pridružiti 

VABIMO K VPISU od 20. 1. do 5. 2. 

DOMŽALE: STARA OŠ V E N C L J A PERKA (za knjižnico) 
P O N E D E L J E K IN SREDA OD 18. DO 20. URE 

KAMNIK: OŠ 27. JULIJ (zraven policije), Tomšičeva ul. 9 
P O N E D E L J E K IN SREDA OD 19. DO 20. URE 

d i za srečno vrnitev odprave in 
vseh njenih članov, se Aleš K o 
želj iskreno zahvaljuje vsem, k i 
so ga p o d p r l i in mu omogoči
l i , da se je odprave sploh lahko 
udeležil, še posebej lepo pa se 
zahvaljuje svoj im pokrovite
ljem. 3S SPORT K a m n i k , Pla
n insko društvo K a m n i k - A O 
K a m n i k , Avtoličarstvo Papež 
Dušan s. p., Avtomehanika Cot-
m a n Igor s. p., C A L C I T d. d., 

Elektro Plevel Ivo s. p., G O L D I 
d. o. o., Liiz Karantania, Menina 
d. d , Mesnine dežele Kranjske 
- Andrej Ropotar s. p., N o v a 
ljubljanska banka Kamnik, Ob
čina Kamnik, Občina K o m e n 
da, Študentski servis Domžale-
Kamnik , Terme Snovik K a m 
nik d. o. o., Eta živilska industri
ja K a m n i k , Titan K a m n i k in 
Vele d. d. 

I Z T O K Č E B A Š E K 

P O R O K E v n o v e m b r u : 
- LIČINA A L A N , Radmanci , gradbeni delavec, star 28 let in 

T I G A N J S E N A D A , Kamnik , Ul i ca Matije Blejca 10, stara 23 let 
- D O B N I K DANIJEL, Velenje, Jenkova cesta 23, sam. podjetnik, 

star 36 let in 
FRANJETIĆ L j E R K A , •Radomlje, Prešernova cesta 31, stara 47 
let 

- STOJANOVIČ M I L A N , Ljubljana, Guncel jska cesta 49, star 42 
let in 

HUSIĆ M E D I H A , Krasulje 120, B i H , trgovka, stara 23 let 

S M R T I v n o v e m b r u : 
- ERJAVŠEK MARIJA, r. Uršič, Stahovica 22, stara 88 let 
- VELIČKOV G R O Z D E , Soteska 34, delavec, star 46 let 
- U R A N A N D R E J , upok., M o t n i k 22, star 81 let 
- JUTERŠEK D R A G I C A , r. Romih , Kamnik , B a k o v n i k 4, upok., 

stara 49 let 
P O R O K E v d e c e m b r u : 
- R O D E B O J A N , Turnše 1, str. mehanik, star 24 let in 

C V E T A N O V S K A SUNČICA, Kamnik , U l . Matije Blejca 16, pro
dajalka, stara 24 let 

- SAGIR N A D A V , Jeruzalem, študent, star 26 let in 
K A L I N A N A , Ljubljana, Slomškova ulica 19, študentka, stara 26 let 

- V I D M A R PETER, Trzin, Habatova ulica 7B, direktor, star 29 let in 
G A B E R B A R B A R A , Ig 364, blagajničarka, stara 35 let 

S M R T I v d e c e m b r u : 
- KAJFEŽ MIRA, Ljubljana, Franketova ulica 9, upok., stara 84 let 
- C A P U D E R JOŽEFA, r. Vrhovnik , Mekinje, Drnovškova pot 11, 

upok., stara 65 let 
- M A R I N FLORIJAN, Suhadolc 56, upok., star 59 let 
- G O L O B A N T O N I J A , r. Košir, Nevlje 24, upok., stara 85 let 
- H R I B A R EMILIJANA, r. Matjan, Studenca 2, upok., stara 66 let 
- D R O L C MARIJA, r. Šuštar, Rožično 9, upok., stara 96 let 
- ELMAZOVIĆ M A R J A N , Kamnik, Zikova ulica 10, u p o k , star 45 

let 
- ŠINKOVEC JURIJ, Kamnik , Fužine 2A, u p o k , star 67 let 
- R O S T A N Z V O N E , Kamnik , Jenkova ulica 1, u p o k , star 70 let 

O GOSTILNA LEDRAR 
\^ S\ Žiga Leber, s.p., Loke v Tuhinju, 
^ V ^ tel.: 01/839-27-82,041/810-220 
Vabi na 

DNEVE DALMATINSKE KUHINJE 

od 24. januarja do 2. februarja 

z dalmatinsko glasbo o živo 
vsak dan v času kosil in v večernih urah 

Informacije, rezervacije: tel.: 01/839 27 82. 

D O M Ž A L E 

Ljubljanska cesta 110 
tel./faks: 01/724-30-89 

www.poliglot.si 

pričetek tečajev: 1 0 . 2 . 2 0 0 3 
vpis: do 5 . 2. 2 0 0 3 

TEČAJI TUJIH JEZIKOV 

http://l3S.ooo.siT
http://www.kontiki-solar.si
http://
http://www.drytooling.org
http://www.poliglot.si


14 16. januarja 2003 Kamniški OBČAN 
V samoti čarni dih spominov zadrhti 
in nežno te prenese v dni nekdanje 
in spel si z njimi, ki so pred teboj odšli 
in ki se vračajo samo še v tvoje sanje. 
(Ada Škerl) 

V S P O M I N 

16. januarja mineva 12 let, ko smo 
z z a m a h o m krute in nerazumlj ive 

usode izgubi l i našega dragega 

G R E G O R J A U R S I C A 
N j e g o v p r e z g o d n j i g r o b je naša n e z a c e l j e n a rana . 
V s e m , k i našega G r e g o r j a nosite v spominu, postojite 
o b njegovem grobu i n m u prižigate svečke v spomin , 

iskrena hvala. 

V s i njegovi 

Stahovica, 16. januarja 2003 

Srce Tvaje je zastalo, 
zvon v slovo Ti je zapel, 
misel nate ho ostala, 
spomin za vedno ho živel. 

fflfšf1 

V S P O M I N 

T O N E T U 

O S E N A R J U 

V teh dneh je min i lo peto leto, 
odkar Te n i več med nami. 

Hvala vsem, k i obiskujete njegov grob in 
m u prižigate svečke. 

V naši srcih in misl ih še vedno živiš. Hvala T i za vse. 

V s i njegovi 

Z A H V A L A 

Ob smrti naše drage mame, stare 
mame, prababice in tašče 

F A N I S P R U K 
iz Z g . Stranj 41 

-se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo tako številno 
pospremili na zadnjo pot, j i darovali cvetje, sveče, za svete 
maše, nam pa izrekli sožalje. Hvala dr. Dolenčevi in reševalni 
ekipi zdravstvenega doma Kamnik, patronažni sestri M i j i , 

pevcem iz Stranj in gospodu župniku za opravljen obred. 

Žalujoči vsi njeni 

December 2002 

Prazna je hiša in dvorišče 
oko povsod zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja, 
le delo tvojih rok ostaja. 
V naših srcih pa naprej iiviš, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini mirno spiš. 

Z A H V A L A 
Po hudi bolezni nas je zapustila draga 
žena, mami, babica, tašča, sestra in teta 

M I L K A H A N Č I Č 
iz Soteske 22 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem za izrečena pisna in ustna sožalja, darova
no cvetje, sveče in za maše ter številno spremstvo na njeni 
zadnji poti. Hvala kolektivu Sitar Pneumatic center za ra
zumevanje ob težkih trenutkih, dr. Ahlinu, patronažni sestri 
Marinki , g. župniku za lepo opravljen pogrebni obred, pev

skemu zboru in trobentaču. 

Žalujoči vsi njeni 
Soteska, december 2002 

Z A H V A L A 

V 92. letu življenja smo se 10. decem
bra 2002 na kamniških Žalah poslovili 

od naše drage mame, stare mame, 
prababice in tete 

A N G E L E R O D I Č 
rojene Rode 

* iz Kamnika, Vavpotičeva 13 

Najlepše se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, so
sedom, znancem in sodelavcem za izrečena sožalja, podarje
no cvetje in sveče ter spremstvo na njeni zadnji poti. Zahvala 
osebju Doma starejših občanov v Kamniku za vso nego in 
skrb, prav tako osebju Infekcijske klinike v Ljubljani, kjer so 
ji lajšali trpljenje v zadnjih tednih. Hvala gospodu župniku za 
lepo opravljen pogrebni obred in pevcem za občuteno pet
je. Iskrena hvala vsem, ki ste kakorkoli sodelovali, pomagali 

in sočustvovali z nami. 
Žalujoči vsi njeni 
December 2002 

Z A H V A L A 

O b boleči izgubi našega ljubega 

I G O R J A B R U L C A 
(1949-2002) 

u n i v . d i p l . inž. 

se iskreno zahvaljujemo vsem, k i ste sočustvovali z nami 
z izrazi sožalja, darovali cvetje in sveče ter ga pospremili 
na n jegovi zadn j i p o t i . H v a l a o b e m a g o v o r n i k o m a , 

pevcem in izvajalcu Tišine. 

O h r a n i l i ga b o m o v lepem spominu. 

Žalujoči vsi njegovi 

December 2002 

l.juhila si delo, dom in družino, 
v mirni vasici si srečna bila, 
zdaj pa na hribčku večno boš spala, 
solze in cvetje pokril ti ho grob. 

Z A H V A L A 
V 97. letu je prenehalo biti srce naše 
dobre in skrbne mame, tašče, babice 

in prababice 

M A R I J E D R O L C 
iz Rožičnega 

Iskrena hvala vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in 
znancem za podarjeno cvetje, sveče, svete maše, izrečena 
sožalja in spremstvo na njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se 
njeni zdravnici dr. Jermanovi, patronažni sestri gospe M a 
rinki Resnik, gospodu župniku za obiske na njenem domu 
in za lepo opravljen pogrebni obred. Hvala tudi Mari j in i 

družbi in Tunjiškemu oktetu. 
Še enkrat iskrena hvala vsem. 

Žalujoči vsi njeni 
December 2002 

Z A H V A L A 
V 88. letu starosti je umrla naša draga 
mama, sestra, stara mama in prababica 

f M A R I J A S L U G A 
roj. Homar, z Žal 

Pokopali smo jo 23. novembra na kam
niških Žalah. Zahvaljujemo se sodelavkam 
Centra za socialno delo v Kamniku, zla
sti pa Miri Jurjevič za vsakdanjo pomoč 
in prijazno družbo, negovalkama Miji 

Žavbijevi in Jožici Lužarjcvi, ki sta j i lajšali tegobe zadnjega leta, 
Maši Piličkovi za obiskovanje in prijazen klepet, gospe Heleni Gab-
ričevi za prijateljevanje. Hvaležni smo vsem, ki so jo pospremili 
na njeni zadnji poti, darovali cvetje, sveče, za maše v njen spo
min, pevcem, ki so olepšali poslednje slovo, in duhovnikom za po
grebno mašo in obred kamniškemu župniku Francetu Šuštarju, 
patru Borisu Markežu in župniku z Vranje Peči Štefanu 
Steletu. Hvala vsem, ki ste nam ustno in pisno izrazili sožalje. 

Žalujoči: sin Janez, hči Marjeta Humar z možem Janezom, 
sestri Angelca in Helena Štele, vnuki in pravnuki. 

Oj, kje ste, mati zlata, 
kako se toži mi po vas! 
Oj, ko bi se odprla vrata 
in se prikazal vaš obraz! 
(J. Stritar) 

Z A H V A L A 

V 79. letu življenja je tiho zaspala 
naša dobra mami, babica in prababica 

Š T E F K A Z A L E T E L 
rojena Lozej iz Kamnika 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče in 
spremstvo na njeni zadnji poti. Še posebej se zahvaljujemo oseb
ju Doma starejših občanov Kamnik za topel človeški pristop 
in požrtvovalno pomoč, s katero so naši mami olajšali zadnje 
dni njenega življenja. Zahvala g. župniku in pevcem iz Kranja. 

Hvala vsem, ki ste našo mamo imeli radi in j i pomagali. 

Žalujoči: hčerke Slava, Irena in Majda z družinami 

Kamnik, Preserje, Rova, Spodnje Jarše, Seničica, januar 2003 

Kje tvoj milije obraz, kje tvoje tople so oči, 
kje nasmeh je tvoj prijazen. 
Naš dom postal zdaj tih je in boleče prazen. 
7xi nas si vedno ti se žrtvovala. 
Draga mami, hvala, vedno v srcih naših boš ostala. 

Z A H V A L A 
Po kratki in hudi bolezni nas je 

mnogo prekmalu v 60. letu življenja 
zapustila draga žena, mama, babica, 

sestra, teta in tašča 

M I R A K O R I T N I K 
iz Kamnika 

Iskrena zahvala vsem sorodnikom, sosedom, njenim in našim 
prijateljem in znancem, vsem njenim nekdanjim sodelavcem 
in našim sodelavcem. Hvala gospodu župniku za lepo opravljen 
pogrebni obred, pevcem Solidarnosti za zapete pesmi in 
izvajalcu Tišine. Hvala vsem za stiske rok, izročena ustna in 
pisna sožalja, cvetje, sveče in vsem, ki ste jo pospremili na 

njeni zadnji poti in bili z nami v trenutkih slovesa. 

Žalujoči vsi njeni 
December 2002 

M a l i o g l a s i 

Prenosno letno karto za Veliko 
planino ugodno prodam. Tel.: 041/ 
642-805. 

Instruiram matematiko in liziko. 
Tel.: 723-81-57, 041-322-571. 

Dipl. ing. matematike instruiram 
matematiko za osnovne, srednje šole 
in fakulteto. Martin, 040//550 040. 

Prodam hlevski gnoj za vrtičkar-
je - avtomob. Prikolica 5000 SIT. 
Svetlin, Podgorje 68, tel.: 831-25-32. 

Oddam opremljeno stanovanje 
cca 65 m 2 na Šutni v Kamniku, cen
tralna kurjava, vsi priključki. Tel.: 
041/717-949. 

Garažo, zidano, v Kamniku, ob 
Ljubljanski cesti, oddam. Tel.: 031-
292-788. 

1 

ko je prazen dom, dvorišče, 
k' oko zaman te išče. 
man je bil tvoj hoj, 
nan vsi dnevi upanja, trpljenja, 
ezen je bila močnejša od življenja. 

ZAHVALA 

V 77. letu življenja je za vedno ugasnilo srce 
našega 

I V A N A G R A D I Š K A 
po domače Cvajarjevega Ivana 

Iskreno se zahvaljujemo vscnl sorodnikom, znancem in sosedom, ki ste 
ga pospremili na njegovo zadnjo pot, mu podarili cvetje, sveče in darovali 
za sv. mase, nam pa izrekli iskreno sožalje. Hvala dr. Jermanovi za 
zdravljenje in patronažni sestri Miji za pomoč pri negi. Zahvaljujemo se 
gospodu župniku Berčanu za lepo opravljen pogrebni obred ter pevcem 
za zapete pesmi. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovo zadnjo pot. 

Žalujoči vsi njegovi 
Stranje, december 2002 

Kako je prazen dom, dvorišče, 
naše oko zčltnan te išče. 
Ni več tvojega smehljaja, 
le trud in delo tvojih rok ostaja. 

Z A H V A L A 

V 86. letu življenja nas je tiho zapustila 
naša draga mami, babica, prababica, 

tašča, sestra in teta 

A N T O N I J A G O L O B 
roj. Košir, iz Nevelj 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče 
ter sv. maše. Hvala pevcem in g. župniku za lepo opravljen obred. 
Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo v tako velikem številu 

pospremili na njeni zadnji poti. 
Žalujoči vsi njeni 
December 2002 

ZAHVALA 

V 65. letu nas je zapustil nas dragi mož, oče, 
dedek, brat in stric 

I P A V E L Ž A V B I 
upokojenec MORS-a 

veteran vojne za Slovenijo 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče in Številno spremstvo na njegovi 
zadnji poti. Posebna zahvala dr. Dolenčevi, osebju oddelka BI Onkološkega 
inštituta in dr. Vovkovi za vso skrb med dolgo boleznijo. Hvala g. Janku 
Blagsiču za topel govor, Tunjiškemu oktetu za zapele pesmi, g. župniku 

za opravljen obred in veteranom VZS za lepo slovo. 
Žalujoči vsi njegovi 

Kamnik, december 2002 

Z A H V A L A 

V 71. letu življenja nas je zapustil naš 
dragi 

Z V O N E R O S T A N 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, znancem, našim sodelavcem in Zvonetovim 
nekdanjim sodelavcem Svilanita za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje in sveče ter spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala 
g. VViegeletu za ganljive besede slovesa, pevcem Solidarnosti in 

kamniškim godbenikom. 

Žalujoči vsi njegovi 

December 2002 

Pražiti je hiša in dvorišče, 
oko povsod zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja, 
le delo tvojih rok ostaja. 

Z A H V A L A 

V 89. letu življenja nas je nenadoma 
zapustil naš dragi ata, dedek in 

pradedek 

F R A N C B U R J A 
Tončkov ata iz Porebra 21 

Vsem, ki ste nam ob boleči izgubi stali ob strani, nam izrekli 
š%>žalje, darovali cvetje, sveče in darove za sv. maše, se iskreno 
zahvaljujemo. Posebej hvala g. župniku za lepo opravljeno 
pogrebno slovo, pevcem za zapete pesmi, govornikoma za izrečene 
besede ob slovesu ter praporščakom. Še enkrat hvala vsem, ki ste 

ga pospremili v tako velikem številu na njegovi zadnji poti. 
Žalujoči vsi njegovi 

Poreber, Košiše, Podgorje, december 2002 



UUUU $W MHM KUPOVAH MJC£N£J£?! 
T E H N I Č N A T R G O V I N A l§m§2j=lj\ 

U s n j a r s k a 9 , K a m n i k 
(nasproti nekdanje tovarne Utok) 

tel.:83-17-203 

S U P E R N I Z K E C E N E 

T E L E V I Z O R J E V ! ! 

12% POPUST ZA MALE 
GOSPODINJSKE 
APARATE 

10% POPUST ZA 
VODOVODNE ARMATURE 

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU 
Z GOTOVINO DO 31. 1. 2003. 

- BREZPLAČNA DOSTAVA 
- KREDITI GORENJE 1+6 ALI 1+12 MESECEV BREZ OBRESTI 

Zaposlimo mizarja 
za delo v proizvodnji masivnega pohištva in 

delavca za delo v lakirnici. 
P o h i š t v o L i p a r , s .p . , 

Lahovče 31, tel.: 04/252 90 80. 

S T E K L A R S T V O I R M I 

H O M E C - D O M Ž A L E 

0 1 / 7 2 1 5 7 1 7 , 0 1 / 7 2 2 7 0 8 9 
I S D N 0 1 / 7 2 2 8 9 9 7 , 0 1 / 7 2 2 8 9 9 8 

* ALU in PVC okna in vrata 
* izdelava termopan stekla 
* brušenje stekla in ogledal 
* izdelava izbočenih stekel 
* peskanje stekel 
* fuzije - vitraži 
* okvirjanje slik 
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S p o š t o v a n i ! 
Ko ob izgubi v a š e g a 
najbližjega ne veste kam, 
so vam n a š e usluge na voljo 
Neprekinjeno Noč in Dan! 

N u d i m o v a m 
k o m p l e t n e 

p o g r e b n e s t o r i t v e 

< POGREBNIK 
POGREBNE STORITVE 

Dvorje, d.0.0. 

DVORJE št . 13, 4207 Cerklje < 
Tel.: 04/252-14-24 . 

GSM: 041/624-685 

nT 
1 
i 

1 

Skrajni čas je že, da pridobite 

IZPIT ZA F KATEGORIJO -
V A R N O D E L O S T R A K T O R J E M I N P R I K L J U Č K I 

Tečaj pričenjamo v 

ponedel jek, 2 7 . j a n u a r j a , ob 18 . u r i 

Cena tridnevnega tečaja z izpi tom: 1 5 . 0 0 0 SIT. 

Pr i jave po telefonu 041/819 3 8 0 in osebno -

A V T O Š O L A L O T O S , P r e š e r n o v a 3 , K a m n i k . 

TEČAJ Z A B kategorijo - 3 . 2 . 2 0 0 3 , ob 18. ur i 

K L I N I K A 

Z A M A L E Ž I V A L I 

VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana 

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure 

N a r o č i l a s p r e j e m a m o n a t e l e f o n s k o š t e v i l k o 

0 1 / 5 6 - 5 5 - 1 2 0 . 

TRGOVINA ZGAJNAR 
n a B a k o v n i k u , K l a v č i č e v a 1 1 , t e l . : 8 3 1 - 4 3 - 4 8 

U G O D N A P O N U D B A ! 

- sir Jošt, 1 kg 999,90 - cedevita limona, 
- salama Poli maxi, 1 kg 999,90 pomaranča, 200 g 239,90 

- pizza šunka, 1 kg 560,00 - olje Cekin rastlinsko in sončnično, 

- ogrska salama, 1 kg 1.999,90 11PVC 279,90 
- piščanec zamrznjen, 1 kg 449,90 - multifit negazirana pijača, 0,5 1 49,90 
- margarina Rama jogurt, 250 g 99,90 - bio krekerji, 250 g, 2 okusa 49,90 
- sir zdenka, 180 g 279,90 - negazirana pijača Presad 
- kislo zelje, 1 kg 150,00 - 4 okusi, 1,5 1 119,90 
-jajca, 10/1 C 199,90 - krompir - beli, rdeči, 10 kg 400,00 
- barcaffe, 100 g 139,90 - čebula, 10 kg 790,00 
- cremcaffe, 100 g 119,90 - jabolka na zaboj 95,00 
- polenta 450 g 129,90 - papirnate brisače, 2/1 139,90 
- drobtine, 500 g 119,90 - toaletni papir, 8/1 179,90 

Vse cene so v SIT. V našo trgovino ste povabljeni vsak delovni dan od 7. do 20. ure, 
Ponudba velja do prodaje zalog. ob sobotah od 7. do 19. ure in ob nedeljah od 8. do 12. ure. 

X R E N A U L T 

i i P i i m m 
mmmk mm m mstm® m 

^Uk- P R I D I T E I N S E Z A P E L J I T E 

Z N O V I M M E G A N O M 

R E N A U L T 

A V T O S E T d . o . o . 

Dragomelj 26, Domžale 

DELOVNI ČAS: 
SALON: od 8. do 18. ure 
SERVIS: od 8. do 17. ure 

SOBOTA: od 8. do 13. ure 

Prodaja vozil: 01 /56 27111 
«1/643166 

Servis: 01 / 56 27 333 
Nadomestni deli: 01 / 56 27 222 
Fax: 01156 27 444 
M l : tomaz.setnii(ar.avtoset6deater.renau(t.si 

Vsi, ki radijih imamo, 
nikdar ne umro, 
le v nas se preselijo 
in naprej, naprej živijo, 
so in tu ostanejo. 

Z A H V A L A 

| V 79. letu življenja je tiho zaspala naša 
draga mama 

MARIJA KROPIVŠEK 
rojena Žibert, z Vrhpolj 50 

Iskrena hvala vsem, ki ste se je spomnili v času njene bolezni. 
Hvala osebju Z D Kamnik in Kliničnega centra za zdravljenje in 
skrb. Posebej se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
sodelavcem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, 
maše ter spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala tudi pevcem, 
govorniku za poslovilne besede in g. župniku za opravljen obred. 

Vsi njeni 
Kamnik, januar 2002 

ZAHVALA 

V 80. letu življenja nas jc po hudi bolezni 
zapustil nas dragi oče, brat, dedek, pradedek, 

stric in tast 

S T A N I S L A V 

P O D B E V Š E K 

Lesarjev ata s Sp. Palovč 3 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem za 
nesebično pomoć, izrečeno sozaljc. podarjene sveče, cvetje in darovane 
maše ter številno spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala osebju Infekcijske 
klinike v Ljubljani in bolnice Sežana za nuđeno zdravniško pomoč, 
kolektivu Svilanita za poslovilni govor, gospodu župniku za lepo opravljen 

obred, cerkvenim pevcem in trobentaču. 

Žalujoči vsi njegovi 
November 2002 

ZASEBNA 
ZOBOZDRAVSTVENA 
ORDINACIJA 
dr. Jagoda Strehovec 
Potočnikova 15, Domžale 

teU 7212-990 

D e l o v n i č a s : 

p o n e d e l j e k , s r e d a , č e t r t e k 13h-18h 

t o r e k , p e t e k 9 * - 12h 

V dolgotrajnem boju eno tivljenje 
ne pomeni ničesar. 
Na koncu ni nič bolj pomembnega, 
kot je eno življenje. 

Z A H V A L A 

V 68. letu nas je po dolgi in hudi 
bolezni zapustil dragi oče in dedek 

J U R I J Š I N K O V E C 

iz Fužin 2/a 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izraze sožalja ob slovesu ter za 
spremstvo na njegovi zadnji poti. Posebna zahvala osebju 
Doma starejših občanov Kamnik za dolgoletno skrb in nego, 

g. župniku za opravljen obred in izvajalcu Tišine. 

Žalujoči vsi njegovi 

December 2002 

Vezi med nami nikdar ne bo konca, 
saj nosimo v sebi tvojo kri s seboj. 

<S. Sali) 

Z A H V A L A 

Po težki bolezni nas jc zapustil naš dragi 
mož in ali 

M A R J A N 

E L M A Z O V I Č 
iz Kamnika, Zikova 10 

Vsem, ki ste Marjana imeli radi, ga spoštovali, mu darovali cvetje in 
sveče ter ga tako številno pospremili na njegovi zadnji poti, sc iskreno 
zahvaljujemo. Hvala vsem gasilcem, praporščakom, govornikoma, 
pevcem in trobentaču iz Stranj ter g. dr. Janezu Juhantu, ki ste 
pripomogli k temu, da je bilo slovo od njega tako slovesno in ganljivo. 

Hvala tudi vsem za izrečeno sožalje in denarno pomoč. 

Žalujoči: žena Brigita, sin Gregor in hči Tina 

December 2002 

ljubila si polje, družino in dom, 
prekmalu odzvonil ti vaški je zvon. 
(S. Grcgorćić) 

Z A H V A L A 
Nenadoma nas je v 67. letu življenja 

zapustila naša draga mama, stara mama, 
tašča, sestra in teta 

M I L K A H R I B A R 

s Studene 2 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem, našim sodelavcem iz podjetij Menina, Eti Saint Gobain, 
Stol Ambienti in PP Kamnik za izrečena sožalja, podarjeno cvet
je, sveče, darove za svete maše ter številno spremstvo na njeni zad
nji poti. Posebna zahvala župniku Danijelu Kaštrunu za lepo oprav

ljen pogrebni obred, pevcem z Gozda in trobentaču Sušniku. 
Vsem še enkrat hvala. 
Žalujoči njeni najbližji 

December 2002 



Posezonsko 
od 13.1. do 312.2003 znižanj e 

zimska oblačila zimska obutev 

V vseh prodajalnah s tekstilom in obutvijo Vele. 

Mačja hrana Friskies junior Pasja hrana Friskies junior 

Toaletni 
papir Zevva 
8 rolic 

"D 

• specializirani za kuhinje svetovnega proizvajalca n o v f o r m 

ArCj 
# 74 NOVIH MODELOV 

# PRILAGODITEV 

VAŠIM DIMENZIJAM 

# NOVO! VSI STRANSKI 

DELI IN DELOVNE PLOŠČE 

IZ VODOODPORNIH 

MATERIALOV 

•i, VSE TO IN ŠE VEČ 

V J A N U A R J U 

30% POPUST 
+ PODARIMO 
50.000 SIT!!! 

VSE TO IN SE VEC V SALONU POHIŠTVA: 
Liiz Karantania - ambienti, d.o.o., 
Antona Skoka 2, Domžale, tel.: 01/729-27-20, fax: 01/729-27-21, 
www.liiz.karantania.si 

N a p o č i l j e č a s 
w w w . p e u g e o t . s i 

Končno si tudi vi lahko privoščite svojega Peugeota. januar je čas izredno ugodnih nakupov. Vsako novo vozilo Peugeot letnika 
2002 vam jo na voljo po posebni ponovoletni cenf in ugodnih plačilnih pogojih (Peugeot Kredit, Peugeot Leasing). Obiščite nas 
v naših prodajnih salonih in presenečeni boste nad našo ponudbo. Edino, kar vam verjetno ne bo preveč všeč, so omejene 
količine vozil. Zato bodite od 6 jan. do 15. febr. Še posebej pozorni, kajti napočil je čas za Peugeot U Ž I T E K v d o v r š e n o s t i . 

RODEX d.o.o, - Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje - tel.: 01 722 77 98 

TERME 
S N O V I K 

t X • t • r . e p r i u p o s e b n o d o ž i v e t j e ' 
j e v z i m s k i h m e s e č i n y ^ i v e t ; e J 

• p jo u Kamnika, ob 13.17 in 16. J 2 i , Snovika 
deljka do petka ob 10.30 y n . ^ i 3 . 2 0 iz Snovika, 
ob sobotah ob 10.30 « W n ^ y / S n 0 V l k a -

i i * i , i , u i i i / K ' , I W . o a r / T J • antice u iti 
ob nedeljah ob I0 .w ^ j j ^ S A Z J b . antistres 

A V T O B U S : od ponedeljka do petka ob 10.3« : o b l 3 . 2 0 iz S 
ob sobotah ob 1 0 . 3 i k a , o b l 6 . 1 5 « J ob nedeljah ob 10.30 «Kam> 

TELOVADBA V VODI od ponedeljka do petka od 10. do 10.30 
VODNA AEROBIKA ob torkih od 20'' do 21" 
PLAVALNI TEČAJI za otroke in odrasle lM\ 
SOLAR1J — 1 

DRSALIŠČE na prostem vas že pričakuje! 8 3 0 8 6 3 1 

v i k a • ročna 
o A " p ' anticelulitna 
j J ^ - • antistresna 

• refleksna masaža stopal 
• limfna drenaža 
• masaža Snovik 

P0N., SREDA: i6h-2o" 
PETEK: i5"-20h, 

SOBOTA: 9"-i2\ 15 " - i o " 
Potrebne predhodne rezervacije.) 

M e r c a t o r 

POSEBNA NOVICA! 
V hipermarketu Mercator v K a m n i k u smo vam poleg ostale ugodne ponudbe 
trajno nizkih cen, akcijskega blaga in blaga z trgovsko znamko pripravili še 
izjemno ugodno ponudbo: 

Prebranec, Eta Kamnik, 850 j 3 6 9 , -

Pariška salama, M D K Kočevje, cena za kg v kosu 7 9 9 « -

K i v i , cena za kg 2 9 9 . -

Navadni jogurt, Mlekarna C< deia 1.3% m.m., 180 g 4 9 . -

Akcijska ponudba izdelkov velja do prodaje zalog. Vse cene so v SIT. 

D o 4 0 % sezonska razprodaja posebej označenih tekstilnih 
izdelkov v hipermarketu Kamnik od 13.1.2003 do 3.2.2003. 

O Dobrodošli v svetu odličnih nakupov! 

http://www.liiz.karantania.si
http://www.peugeot.si

